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EEN

DE NIEUWE 
STEEN DER 

BESTEMMING

I n November 2016 riep ik op tot een Kerkwijde 
vastendag voor de groei van Gods Werk, die gehouden zou 
worden op zondag 15 januari 2017. Degenen die op die dag 

moesten werken, vastten in plaats daarvan op 14 januari, de 
Sabbatdag.

Ik heb eerder gezegd dat ik nooit een visie van God heb 
ontvangen van buiten de Bijbel, en ik zeg dat nog steeds. 
Maar op 14 januari kwamen er enige interessante woorden in 
mijn gedachten over verschillende Schriftgedeelten. Het is 
eerder gebeurd dat er woorden in mijn gedachten komen en 
mij naar een Schriftgedeelte leiden. Maar deze keer hoorde ik 
een krachtige stem. Dat was mij nooit eerder gebeurd. Deze 
stem zei: “Er is een nieuwe steen der bestemming en een 
nieuwe troon van David.”
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De steen der bestemming is de steen waarover Britse 
vorsten zijn gekroond. Het staat ook bekend als de ‘stone 
of Scone’ of Jacobs pilaarsteen (lees de oorsprong in 
Genesis 28:10-22). Wij hebben door de jaren heen veel 
geschreven over het belang van de Britse monarchie en hoe 
het feitelijk een voortzetting is van de koninklijke dynastie 
van de Bijbelse koning David. God beloofde om zijn lijn 
voor altijd te behouden (2 Samuel 7:12-16). De Bijbel toont 
dat Jezus Christus Zelf dat bestuur zal overnemen bij Zijn 
Wederkomst! De steen is altijd verbonden geweest met de 
troon, dus dat is heel belangrijk, zowel bijbels als historisch 
gezien. De steen is een symbool van Davids troon. Het is 
ook een symbool van onze Rots – Jezus Christus – Die op 
het punt staat voor altijd op deze troon te regeren! U 
kan daar alles over lezen in mijn boek De Sleutel van David.

God heeft het symbool van Davids troon en die konink-
lijke lijn verschoven naar een nieuwe steen, en er zijn 
schriftgedeelten om het te bewijzen.

DE GESCHIEDENIS ONTHOUDEN
Tijdens mijn periode als dienaar in de Wereldwijde Kerk van 
God (WCG) woonde ik in de staat Washington, en diende ik 
10 jaar lang daar en in Oregon. Ongeveer 65 kilometer ten 
zuiden van waar ik woonde was Umapine, Oregon.

Dit is de omgeving waar God in de dertiger jaren werkte 
met Herbert W. Armstrong. Dhr. Armstrong vestigde 
vervolgens de WCG (dit werd eerst de Radio Kerk van God 
genoemd). Hij was een productieve auteur, onderwijzer, 
filantroop en dienaar. Dhr. Armstrong onderwees de ware 
oorzaken van de problemen t.o.v. de mensheid en de uitein-
delijke oplossingen. Hij publiceerde het tijdschrift de Echte 
Waarheid, gelezen door 1 op iedere 583 mensen op aarde; 

DE NIEUWE TROON VAN DAVID

2



zond het World Tomorrow programma uit naar 382 televi-
siestations en 36 radiostations; en richtte drie campussen op 
van het in goed aanzien staande Ambassador College.

Toen Herbert W. Armstrong op 16 Januari 1986 overleed 
liet hij een kerk achter met 725 gemeenten in 57 landen over 
de wereld en een krachtig werk dat uitging naar de wereld. 
Het had een wekelijks wereldwijd publiek van meer dan 
130.000 mensen, en nog eens 210.000 mensen buiten de 
kerk doneerden regelmatig geld. Deze vele leden, aanstaande 
leden en donateurs, werden door meer dan 1200 dienaren 
wereldwijd gediend.

Dan waren er de vele boeken en boekjes – meer dan 40 
miljoen werden er gedistribueerd in de loop van de 50 jaar 
dat dhr. Armstrong dienaar was. Het meest aangevraagde 
boek was De Verenigde Staten en Groot Brittannië in de profe-
tieën – verstuurd naar zes miljoen mensen. De waarheid in De 
Verenigde Staten en Groot Brittannië in de profetieën is de kern 
van de sleutel van David visie: de troon van David. Zijn laatste 
en belangrijkste boek, Mysterie der Eeuwen, maakt ook het 
essentiële begrip duidelijk over de troon van koning David.

Op 7 december 1989 werden John Amos en ik ontslagen 
en uitgesloten van de WCG en begon feitelijk het werk van 
de Philadelphia Kerk van God. Het begrijpen en herinneren 
van deze geschiedenis helpt ons te zien wat God over een 
langere periode deed.

Terug naar Umapine, Oregon. Dhr. Armstrong schreef 
over Umapine in zijn Autobiografie. Hij hield in deze stad, 
samen met een dienaar van het Sardis tijdperk van Gods 
kerk, evangelische bijeenkomsten. De bijeenkomsten waren 
een mislukking. Maar toen vertrok deze dienaar haastig om 
ergens anders zaken te doen. Pas daarna, toen dhr. Armstrong 
alleen werd gelaten, begonnen zijn inspanningen vrucht 
te dragen! De Autobiografie beschrijft het gebouw waar de 
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bijeenkomsten werden gehouden, dus reisde ik naar Umapine 
om te kijken of ik het kon vinden. Het is een nogal kleine 
stad – je kunt er in ongeveer anderhalve minuut doorheen 
rijden. Ik vond het enige gebouw dat men zou hebben  kunnen 
gebruiken voor de bijeenkomsten van dhr. Armstrong.

Het was heel inspirerend voor mij om deze plaats te 
bezoeken, die resoneerde met de fascinerende geschiedenis 
van Gods eindtijd-apostel. Ik deelde deze ervaring met David 
Todd, een man die ik heb gekend in de WCG en die een 
dienaar werd in de Philadelphia Kerk van God (PCG). “Dat 
heeft mijn interesse gewekt om te onderzoeken,” vertelde 
dhr. Todd later aan de Philadelphia News. “Ik wilde altijd 
een aantal van de locaties zien waar dhr. Armstrong over 
sprak. Ik dacht dat het inspirerend zou zijn.” In Augustus 
1998 verhuisde dhr. Todd naar het oostelijke deel van 
centraal Oregon, en hij maakte van de gelegenheid gebruik 
om te zoeken naar de locaties beschreven in de Autobiografie. 
Hij riep de hulp in van lokale kerkleden en zij begonnen te 
zoeken naar iedere mogelijke locatie. In alle gevallen – soms 
alleen na intensief onderzoek – waren ze succesvol.

Hun ontdekkingen leidden tot de ontwikkeling van een 
substantiële en fascinerende tour door dhr. Armstrongs 
geschiedenis in dat gebied, die het vroege begin van het 
Philadelphia tijdperk van Gods kerk omvat. Wij hebben 
nog steeds leden die deze tours geven. Er is zoveel dat dhr. 
Armstrong heeft gedaan, dat voor ons wonderbaarlijk inspi-
rerend is!  

DE KRACHTIGE GEBEDSROTS
In zijn autobiografie beschreef dhr. Armstrong wat hij een 

“gebedsrots” noemde, die hij tijdens zijn vroege jaren als 
dienaar gebruikte gedurende zijn tijd in Oregon.
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Het was 1933 en dhr. Armstrong hield een serie 
Bijbellezingen in de Firbutte school in Eugene, dichtbij de 
Fisher boerderij waar hij verbleef. “Aan de achterzijde van de 
Fisher boerderij was een redelijk grote heuvel. Ik ontdekte 
een rots van ongeveer 36 cm hoog toen ik over deze heuveltop 
rende voor oefening,” schreef hij. “Hij bevond zich op een 
afgelegen plek. Het kwam in mijn gedachten hoe Jezus de 
menigte had weggestuurd en de berg opging om ‘afzonderlijk’ 
te bidden – alleen met God. Ik liet mij op mijn knieën vallen 
voor deze rots, die exact de juiste hoogte leek te hebben 
om ervoor te bidden, en begon vurig te bidden voor het 
succes van de bijeenkomsten. Het werd een soort dagelijkse 
bedevaart tijdens mijn verblijf bij de Fishers, naar wat mijn 
‘gebedsrots’ werd. Ik ben er zeker van dat ik veel energie, 
geestelijke kracht en inspiratie indronk bij deze gebedsrots.” 

Dhr. Armstrong schreef dat onder de subtitel “Het BEGIN 
van het huidige Werk.”

Dhr. Todd vond de voormalige Fisher boerderij. Hij liep 
over het hele gebied en onderzocht het nauwkeurig, en er 
was maar één rots die dhr. Armstrongs gebedsrots kon zijn. 
Opmerkelijk genoeg waren de dimensies precies zoals dhr. 
Armstrong had beschreven.

In april 2002 nam dhr. Todd mij mee op een tour naar 
de locaties van dhr. Armstrongs vroege dagen in het Werk. 
Toen ik de gebedsrots zag zei ik dat het “de meest inspire-
rende rots was die ik ooit had gezien, alleen op de steen der 
bestemming na.”

Wij dachten dat de rots iets was dat wij zouden moeten 
hebben. Wij wilden wachten om hem te krijgen totdat wij 
daar wat konden filmen. Maar dhr. Todd zei dat er iemand 
anders was die hem probeerde te bemachtigen. Dus wij 
haastten ons. Wij boden aan om de rots te kopen, maar 
de eigenaar van het land gaf hem ons gratis, en deed dit 
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graag. Wij brachten hem naar ons hoofdkwartiercampus in 
Edmond, Oklahoma en stelden hem tentoon

God wilde dat wij deze rots hadden. De Bijbel heeft 
veel voorbeelden dat God stenen gebruikte voor speciale 
doeleinden (b.v. Genesis 28:10-22; 31:45-52; Jozua 4:1-9; 
8:30-32; 24:26-27). Een steen is tastbaar. Hier hebben wij iets 
waarvan ik denk dat het uiterst waardevol is voor God en de 
Philadelphia Kerk van God! Ik geloof dat God hem aan ons 
gaf omdat wij dhr. Armstrong eren en geloven in wat hij deed. 
Het is betekenisvol voor ons omdat het een tastbaar symbool 
is van het oneindig kleine begin van het Werk van God in 
onze tijd – het grootste Werk ooit op deze aarde wat betreft 

de gebedsrots
Terwijl hij op de Fisher-boerderij verbleef, ontdekte dhr. Armstrong 
een rots die “precies goed was om voor te knielen” in gebed tot 
God. Later is deze “gebedsrots” naar de PCG-campus in Edmond, 
Oklahoma, gebracht.

wordt vervolgd op pagina 13
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GEFUNDEERD 
OP EEN ROTS

K ijk naar de geschiedenis van wat dhr. Armstrong 
in staat was te bereiken in de tijd dat hij dagelijks bad 
bij de gebedsrots. 

Om het nieuws over de openbare bijeenkomsten te 
verspreiden, wandelden en reden dhr. Armstrong en dhr. 
Fisher naar alle huizen binnen ongeveer 8 kilometer om 
folders uit te delen. Dat was zo’n beetje de enige manier in 
die dagen om mensen naar de waarheid van God te trekken. 
Op de eerste bijeenkomst waren 27 van de 35 stoelen bezet. 
Dit aantal daalde naar 19 op de tweede avond.

Maar na de tweede bijeenkomst, steeg de opkomst 
vanwege wat er gebeurde tijdens de bijeenkomst. Een man 
met de naam Belshaw had het zijn gewoonte gemaakt om 
lastige vragen te stellen aan nieuwe sprekers op een theo-
logisch seminarie op de dichtbijgelegen campus van de 
universiteit van Oregon. Omdat hij de meest uitgebreide 
theologische bibliotheek in het district bezat, beschouwde 
hij zichzelf een bijbelgeleerde. Zijn bedoeling in deze bijeen-
komsten, die werden gepresenteerd door theologiestudenten 
uit Oregon, was om hen met een strikvraag voor het blok te 
zetten. Hij bedacht dat als hij ze een fout kon laten maken, 
het publiek zou lachen en zij dan geen verdere bijeenkom-
sten zouden bijwonen. Hij besloot om dezelfde methode te 
gebruiken voor dhr. Armstrong in de Firbutte school.

Maar dhr. Armstrong zocht goddelijke kracht bij de 
gebedsrots voor deze Bijbelse bijeenkomsten. Zijn contact 
met God had hem op deze uitdaging van dhr. Belshaw 
voorbereid.
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EEN AANVAL OP DE WET
“Bent u nu al behouden?” vroeg dhr. Belshaw.

“Jezus zei in Mattheus 24:13, wie volhardt tot het einde, die 
zal behouden worden,” antwoordde dhr. Armstrong. “En in 
het volgende vers, zei Jezus ook dat Zijn evangelie van het 
Koninkrijk – dat de heerschappij van God is – het houden van 
Zijn geboden - in de hele wereld gepredikt zal worden tot een 
getuigenis. Dat is wat ik hier vanavond doe. Waarom gehoor-
zaamt u de geboden niet, zoals Jezus zei, meneer Belshaw?” 
(Autobiografie van Herbert Armstrong, Hoofdstuk 29: “Het 
echte begin van het hedendaagse Werk”). Dhr. Armstrong 
was uitgesproken en moedig. Zijn inspiratie kwam van 
beantwoord gebed.

Dhr. Belshaw zei dat hij de tien geboden zou houden als 
hij er enige liefde in zou zien.

“Dan moet u geestelijk blind zijn,” antwoordde dhr. 
Armstrong. “De tien geboden zijn enkel de tien punten van 
de grote wet van liefde. De eerste vier vertellen u hoe God 
lief te hebben; de laatste zes hoe uw naaste lief te hebben. De 
Bijbel zegt dat liefde de vervulling van de wet is. De geboden 
kwamen van God en God is liefde. Hij gaf de geboden. Denkt u 
dat God ooit iets gedaan heeft dat niet in liefde werd gedaan”?

De mensen in deze kleine school moeten verbaasd zijn 
geweest! Dit was vuurwerk zoals zij nog nooit gezien hadden. 
Dhr. Armstrong was bereid om het op te nemen tegen 
iedereen die het durfde om God en de wet in een kwaad 
daglicht te stellen!

Bijna iedere criticus van dhr. Armstrong presenteerde 
hem met uitdagende vragen over de wet. Dhr. Belshaws 
gedrag was de menselijke natuur in actie. De menselijke 
natuur haat Gods wet!

Wanneer leden geestelijk beginnen af te wijken en de 
verkeerde betekenis in de Schriftgedeelten lezen, begint het 
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bijna altijd door een probleem met de wet. Als wij niet trouw 
blijven en als wij onze gebedsrots verlaten, dan is dat waar 
ons perspectief vaak het spoor bijster raakt. Dhr. Armstrong 
leerde deze les en onderwees het aan ons.

Hoe graag wilt u Gods wet beschermen? Komt u op voor 
de God van liefde en Zijn wet van liefde?

Wat een voorbeeld zette dhr. Armstrong. Hier was hij, 
sprekende voor een kleine groep mensen - tot dan toe had 
hij geen invloed op de wereld. Wat voor verschil maakte het 
of hij naar zijn gebedsrots ging? Op het eerste gezicht zegt 
het u misschien niet veel; het had alleen directe invloed op 
die paar mensen. Maar God gebruikte, en zal dhr. Armstrong 
gebruiken om de hele wereld te onderwijzen over de wet 
en de regering van God! Dhr. Armstrong ging vanaf dit 
geringe begin verder en had daadwerkelijk wereldwijd 
invloed! Dhr. Belshaw kon dhr. Armstrongs berisping niet 
beantwoorden. Het nieuws over de confrontatie verspreidde 
zich, en de opkomst van de Bijbelbijeenkomsten groeide 
naar zoveel als 64 mensen – 29 daarvan moesten staan.

DE SABBAT VERDEDIGEN
Bij een van deze Bijbelbijeenkomsten nodigde dhr. 
Armstrong een jonge bezoekende dienaar uit om het 
openingsgebed te geven. Net als dhr. Belshaw, vocht deze 
dienaar ook tegen Gods wet. Hij wist dat dhr. Armstrong over 
de sabbat wilde gaan praten, dus gebruikte hij zijn gebed om 
te proberen de hele lezing in diskrediet te brengen. “Ik dank 
u, O Heer, dat wij een Christus hebben om te aanbidden, en 
niet een dag”! bad de dienaar. “Help ons O Heer, om Christus 
te prediken, en Hem gekruisigd – niet over dagen en wetten. 
Help ons om zoals de apostel Paulus te zijn, die zei, “ ik had 
mij voorgenomen niets anders onder u te weten dan Jezus 
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Christus, en Die gekruisigd”. Terwijl de rebellerende dienaar 
bad, bad dhr. Armstrong zachtjes en ernstig tot God om in 
het antwoord te voorzien. God gaf hem de juiste woorden.

“Ik ben blij te horen dat dhr. … (Ik herinner 
mij zijn naam niet) zegt dat hij vastberaden is om 
niets anders te weten behalve Jezus Christus, en 
Hem gekruisigd, want ook ik ben van dezelfde 
vastberadenheid. Ik ga vanavond Jezus Christus 
prediken, en Hem gekruisigd! Maar om dat te 
doen, moet men eerst weten waarom Jezus 
Christus gekruisigd moest worden!

Ik heb zojuist een brief ontvangen van mijn 
vrouw in Salem”, vervolgde ik. “Ze schreef mij 
dat onze oudste kleine zoon, Richard David, vijf 
jaar oud, zojuist zijn eerste preek gegeven heeft. 
Hij  predikte ook Christus gekruisigd. Hij en een 
andere kleine jongen waren aan het spelen aan de 
zijkant van ons huis. Het raam was open, en mijn 
vrouw hoorde het gesprek. De andere kleine jongen 
had veel straattaal gebruikt. Onze Dicky was geïrri-
teerd. Hij pakte twee stokken op, de langere met de 
kortere kruisende. “Kijk nu hier, Donald”, zei Dicky 
met opvliegende verontwaardiging. ‘Weet jij wat dit 
is’? “Nee”, antwoordde Donald.

“Wel, dit hier is een kruis. En zij moesten 
Jezus Christus op een kruis zetten, en spijkers 
door Zijn handen en voeten slaan en Hem aan 
het kruis te nagelen zodat Hij zou sterven, alleen 
maar omdat jij gossie en verdomme en jee hebt 
gezegd! Zeg deze woorden niet meer”!

“En ik vraag mij af”, ging ik verder, “of mensen 
zich realiseren dat zonde de overtreding van 
Gods wet is – en dat Jezus Christus is gekruisigd 
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omdat jullie Zijn heilige sabbat hebben overtreden! 
Ontheilig niet langer  wat heilig is voor God! 
En nu stel ik voor om vanavond Christus gekrui-
sigd  te prediken – en waarom Hij gekruisigd 
werd”! (ibid).

De jonge dienaar stormde de school uit, woedend en 
beschaamd, terwijl het publiek hem uitlachte. Hij had er 
alleen maar voor gezorgd dat dhr. Armstrong werd voorzien 
van de best mogelijke introductie voor zijn preek.

DHR. BELSHAWS LAATSTE VERZET
Dhr. Belshaw was nog niet klaar met dhr. Armstrong. Hij deed 
nog een poging – zijn laatste verzet. Tegen deze tijd waren 
de bijeenkomsten in de Firbutte school afgesloten en dhr. 
Armstrong hield drie maal per week bijeenkomsten in een 
school zes kilometer naar het westen. Dhr. Belshaw wachtte 
tot het einde van dhr. Armstrongs preek en ondervroeg hem 
onmiddellijk over de sabbat. Dhr. Armstrong was niet verrast 
zoals hij daarvoor geweest was. Hij glimlachte zelfverzekerd, 
wetende dat God hem met het juiste antwoord zou voorzien.

“Als het bindend voor ons is, dan was het nood-
zakelijk voor Paulus om hen te onderwijzen het te 
onderhouden. Nu, kunt u mij enig noemenswaar-
dige Schriftgedeelte laten zien waar de apostel 
Paulus ooit de heidenen onderwees of bevolen heeft 
om de sabbat te houden”? Hij dacht dat hij een veel-
betekenende slag had geleverd – onweerlegbaar, die 
mij en wat ik gepredikt had eindelijk voor eens en 
altijd in diskrediet zou brengen! Hij was geschokt 
door mijn antwoord. “Ja meneer, dhr. Belshaw”! 
antwoordde ik zonder enige aarzeling. “Dat kan 
ik zeker! Maar voordat ik dat doe, wil ik u nu een 
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vraag stellen: Als ik u nu laat zien waar de apostel 
Paulus de heidense bekeerlingen bevolen heeft de 
sabbat te houden, dan is dat onweerlegbaar bewijs 
dat u bevolen bent om het vandaag te houden. Nu, 
voordat ik u dit gebod laat zien, eis ik te weten: Als 
ik laat zien waar Paulus de heidenen beval om de 
sabbat te houden, zult u nu uw rebellie opgeven, 
en u overgeven om deze ook te houden”? (ibid).

Dhr. Belshaw wilde zich niet overgeven. Hij werd ontmas-
kerd als een wetteloze rebel.

Hoe wordt een persoon zo geïnspireerd en geroerd zoals 
dhr. Armstrong, klaar om eventuele twijfelaars aan te pakken? 
Het begon allemaal bij de gebedsrots. Hij brak door tot God. 
Hij wilde God op de juiste manier vertegenwoordigen, Zijn wet 
hoog houden, en mensen helpen om te begrijpen dat Christus 
gestorven is voor onze zonden en meedogenloos geslagen 
werd voor onze genezing. Dhr. Armstrong werd geconfron-
teerd met een aantal van de belangrijkste vragen in de Bijbel 
en gaf er een geweldig antwoord op. Zijn geschiedenis met 
de gebedsrots is een van de meest inspirerende verhalen 
in deze eindtijd. Kijk hoe God deze man heeft gebruikt omdat 
hij naar de gebedsrots ging voor hulp en kracht.

Wij hebben de formule van dhr. Armstrong. Het Werk van 
de PCG is klein. Wij zijn een klein overblijfsel, geen grote onder-
neming – maar wat wij bereiken is wonderbaarlijk! Realiseer 
u evenwel, dat wij deze invloed alleen maar hebben omdat wij 
de lessen leerden van de kracht van gebed van dhr. Armstrong!

God is niet onder de indruk van de persoon die zegt, “Wel, 
wat kan ik doen? Ik ben maar alleen”. Als u een sterk gebeds-
leven heeft en u volgt de formule van dhr. Armstrong, dan kunt 
u geweldige dingen doen! U kunt de wereld veranderen! Dat 
is wat God ons allen wil leren. Wij zijn hier om de hele mensheid 
te onderwijzen hoe zij een relatie met God kunnen opbouwen!
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de impact en het aantal bereikte mensen! Dhr. Armstrong 
bereikte miljoenen mensen met Gods waarheid en het begon 
bij deze rots (“Gegrondvest op een Rots”). Daarom heeft de 
gebedsrots grote betekenis voor Gods mensen. Het leek ook 
zo ongebruikelijk dat dhr. Armstrong nauwkeurig dergelijke 
precieze details erover vastgelegd heeft en dat wij in staat 
waren hem te vinden. God had duidelijk iets belangrijks in 
gedachten. 

Er is een geweldige les hier: Als wij geestelijk willen slagen, 
moeten wij bouwen op een fundament van gebed

Ik zie nu dat God achter deze gebeurtenissen zat, en wel 
met een hele belangrijke reden.

Dhr. Armstrongs gebedsrots heeft de “steen der bestem-
ming” vervangen.

De datum waarop ik dit herkende is veelbetekenend. Het 
was nog een ander voorbeeld van hoe God iets belangrijks 
tot stand bracht op of rond 16 januari, de verjaardag van 
dhr. Armstrongs overlijden in 1986. God herinnert ons er 
voortdurend aan dat wij het werk van Elijah voortzetten. 
Wij hebben bewezen dat dhr. Armstrong het eindtijd-type 
was van de originele Elijah. Wij moeten dhr. Armstrongs 
voorbeeld volgen. Het begrip dat God mij heeft gegeven over 
deze steen benadrukt dit punt uitdrukkelijk!

GODS TROON GRONDVESTEN
Deze nieuwe openbaring over de gebedsrots zal 
verstrekkende gevolgen hebben. Het is een grote stap op 
weg naar het vestigen van Gods heerschappij op aarde! 

Hoe? 
Jezus Christus zal spoedig terugkeren, en wanneer Hij 

dat doet zal Hij Zijn plaats op de troon van David innemen 
(Jesaja 9:7; Lucas 1:31-33). Op die troon zal Hij regeren en 
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verlossing brengen aan de hele mensheid! Wij leven in de 
laatste fase van Davids troon, net voordat Christus terug-
keert. Zoals ik heb gezegd, de steen der bestemming is altijd 
verbonden geweest met de troon. Kroningen hebben altijd 
plaatsgevonden in de aanwezigheid daarvan. Lees hoofdstuk 
6 van mijn boek De Sleutel van David voor meer informatie 
over de geschiedenis van deze steen. 

Er zijn een paar interessante Bijbelprofetieën over deze 
troon in de tijd die onmiddellijk voor ons ligt – vóór de 
wederkomst van Christus. 

Een daarvan werd gegeven door de profeet Hosea, “Want 
vele dagen zullen de kinderen van Israël blijven zitten zonder 
koning en zonder vorst, zonder offer en zonder gewijde steen, 
zonder efod en zonder terafim” (Hosea 3:4). Ik heb jarenlang 
naar dit vers gewezen als een profetie over Groot- Brittannië 
tijdens de Grote Verdrukking, een korte periode van lijden 
die vooraf gaat aan de Wederkomst (vers 5 toont aan dat dit 
in de context van de eindtijd is). Ik schreef bijvoorbeeld in 
hoofdstuk 7 van De Sleutel van David over dit vers:

Dit beschrijft een heel tragische periode – de 
Grote Verdrukking – die bijna begint. Het is een 
profetie over Efraïm (Groot-Brittannië), Manasse 
(de Verenigde Staten) en Juda (de Joodse staat van 
Israël), wanneer zij niet langer een koning of zelfs 
een vorst hebben. Jeremia schreef dat er nimmer 
een man zal ontbreken die op de troon van 
David gezeten is (Jeremia 33:17) – maar hier staat 
dat Israël voor een tijdje geen koning en geen 
vorst zal hebben. Hoe kan men deze schijnbare 
tegenstrijdigheid verzoenen? Wij moeten ons 
herinneren dat de uitverkorenen van geestelijk 
Israël (de trouwe Kerk van God) op dit tijdstip 
door God beschermd zullen worden. Overweeg 
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ook dit: Het woord gewijde steen in Hosea 3:4 
verwijst naar Jacobs pilaarsteen - de steen die 
Jacob “Gods huis” noemde, die generaties lang bij 
Israël bleef en die tot deze dag in Groot-Brittannië 
verblijft. God openbaarde aan Hosea dat Efraïm 
in deze eindtijd deze steen zal verliezen. 

Waar denkt u dat deze steen zal zijn? 
Om deze vraag te beantwoorden verbind ik in ditzelfde 

hoofdstuk de profetie uit Hosea 3 met die gegeven door 
de profeet Jesaja: “En in goedertierenheid zal de troon 
worden gevestigd: en in getrouwheid zal daarop in Davids 
tent zetelen een, die richt en die het recht zoekt en die zich 
haast gerechtigheid te oefenen” (Jesaja 16:5).

Deze profetie staat in de context van Gods mensen die 
worden beschermd op een plaats van veiligheid. Vers 1 
spreekt over een groep mensen (onderwezen door God) die 
een speciaal eerbetoon stuurt naar de heerser van Sela, wat 
een rotsachtige vesting betekent, waarvan het equivalente 
woord in het Grieks Petra is. Het is een tijd van onrust in het 
Midden-Oosten, wanneer de Jordaanse bevolking probeert 
weg te komen (vers 2; Moab verwijst naar het hedendaagse 
land Jordanië). Vers 3 toont mensen die in grotten wonen, 
waarschijnlijk in een plaats zoals Petra, Jordanië. In vers 4 
geeft God Moab (de Jordaniërs) opdracht Zijn mensen, die 

“verdrevenen” zijn geworden, te beschermen. Waarom zijn 
zij verdrevenen? Omdat mensen liever Gods waarheid en 
de 10 geboden haten, dan zich te bekeren en hun naties te 
redden! Dus verdrijven zij de mensen die Gods boodschap 
aan hen bezorgen! Maar God beschermt altijd diegenen die 
Zijn Werk doen.

Het is daar, in die plaats van veiligheid, dat God zegt dat 
“de troon” –  sprekend over Davids troon – zal “worden geves-
tigd”! In De Sleutel van David leg ik uit:
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Die troon van David bevindt zich vandaag 
in Groot-Brittannië. Millennia lang hebben de 
koningen en koninginnen die op die troon zijn 
gekroond, dat gedaan boven Jacobs pilaarsteen, 
ook wel “de steen der bestemming” genoemd. 
Hoe zou die troon gevestigd kunnen worden in 
de context van Jesaja 16? Alleen de steen der 
bestemming zou de troon van David stevig 
kunnen vestigen!  Vertelt Jesaja 16 ons dat 
God ons op de een of andere manier de steen 
geeft wanneer Gods mensen naar de plaats 
van bescherming gaan? Ten slotte zullen wij die 
troon binnen slechts enkele jaren met Christus 
delen!

De steen der bestemming is echt het 
symbool van Davids troon – niet de zetel die in 
Westminster Abbey staat….God zei dat er nooit 
iemand zal ontbreken die op de troon zit – en hier 
zegt Hij dat de troon gevestigd zal worden in een 
tijdelijke omgeving tijdens de Verdrukking, met 
Gods trouwe volk dat in een rotsachtige vesting 
woont!

Jesaja’s profetie zegt dat de persoon die op dat moment 
op de troon zit, “het recht zal zoeken en zich [zal] haasten 
gerechtigheid te oefenen.” Ik schreef hoe dit impliceert dat 
er geen lid van de Britse koninklijke familie op zal zitten, 
maar een geestelijk geleid lid van Gods kerk. Toen wees ik 
op de profetie in Micha 2:13, die verwijst naar de leider van 
Gods kerk als “hun koning.” “Het zou niet te ontstellend 
moeten zijn te denken dat God een man in de kerk een 

“koning” noemt,” schreef ik. “Na de 3 ½ jarige periode van 
de Verdrukking zal ieder bekeerd lid in Gods kerk voor 
altijd een koning en een priester zijn!” (ibid). (Wij zullen 
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deze profetie in het volgende hoofdstuk van dit boek in 
groter detail bespreken.) 

Dit is allemaal geestelijk begrip dat God ons gaf en dat wij 
al vele jaren hebben. Wij moeten de troon van David in de 
plaats van bescherming bezitten, wat betekent dat wij ook 
de steen die de troon vertegenwoordigt moeten bezitten. Ik 
moedig u aan om hoofdstukken 6 en 7 van het boek De Sleutel 
van David te lezen en uw geheugen op te frissen.

De openbaring over de gebedsrots brengt deze profetieën 
nu scherper in beeld. Ik had het mis over de manier waarop 
ik dacht dat wij die steen zouden krijgen. God had een 
betere steen in gedachten – een steen die superieur was ten 
opzichte van die originele steen!

God heeft een goede reden voor deze belangrijke verande-
ring: Wij zijn er klaar voor om naar de plaats van bescherming 
te gaan en wij bezitten nu de nieuwe steen der bestemming! 
Dit is veel praktischer dan wat wij dachten dat er zou moeten 
gebeuren. Dit helpt aanzienlijk in onze taak om de weg te 
bereiden voor de Wederkomst van Jezus Christus!

EEN ZUIVERDER SYMBOOL
Hosea profeteerde over een tijd wanneer Groot-Brittannië 

“zonder een koning, en zonder een vorst… en zonder een 
geweide steen” zou zijn – verwijzend naar de kroningssteen. 
Wij bevinden ons nu in die tijd! Groot-Brittannië bezit de 
gewijde steen – de steen – niet meer. Wij hebben nu in Gods 
kerk een nog beter symbool van koning Davids troon.

Dit is wat God wil. Ik realiseer mij dat het drastisch is te 
zeggen dat er een nieuwe steen der bestemming is. Maar het 
is ook drastisch te zeggen dat Gods volk de troon van David 
zal hebben, en dat komt rechtstreeks uit de Bijbel! En de 
steen is een symbool van de troon.
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God gebruikte dhr. Armstrong om de weg te bereiden 
voor de Wederkomst van Christus (o.a. Maleachi 3:1; 4:5-6). 
Dhr. Armstrong ontving ook de visie van de sleutel van 
David (Openbaring 3:7) en hij was een fysieke afstammeling 
van koning David. Het zou logisch zijn dat dhr. Armstrong 
een persoonlijke connectie heeft met de rots die de troon 
van David symboliseert, vanwaar Christus zal regeren. Dhr. 
Armstrong had een speciale roeping en men kan alleen maar 
onder de indruk zijn van alles wat hij heeft volbracht. God 
wil dat we nog meer leren van wat hij heeft gedaan

God gebruikte hem om “alle dingen te herstellen”! 
(Mattheus 17:10-11). Wat een monumentaal werk! Dhr. 
Armstrong deed in Gods ware Kerk wat Christus spoedig in 
deze wereld zal doen!

Jacobs pilaarsteen is terug te voeren naar Jacob toen hij 
nog niet bekeerd was. God veranderde zijn naam naar Israël 
bij zijn bekering (Genesis 32:28). Die steen is een getuige 
geweest voor generaties van kroningen van onbekeerde 
mannen en vrouwen die de koninklijke lijn van David hebben 
voortgezet. In de laatste fase van Zijn Werk in deze eindtijd 
wilde God zeker een andere steen – een zuiverder geestelijk 
symbool binnen Gods kerk, waar Zijn volk de Heilige Geest 
bezit. Dit symbool belichaamd zoveel meer. Ik denk dat God 
daarom deze verandering heeft gemaakt. De mensen die God 
vandaag trouw zijn gaan door zoals dhr. Armstrong dat deed 
toen hij de weg voorbereidde voor Christus’ Wederkomst. 
Wij richten de ruïnes van zijn werk weer op en verhogen hem 
en wat God door hem heeft gedaan.

God is absoluut bezorgd over zuiverheid. Zoals dhr. 
Armstrong in Mysterie der Eeuwen schreef, werd Christus 
toen Hij de eerste keer naar de aarde kwam “geboren uit de 
stam van Juda, en het was noodzakelijk dat Hij van het origi-
nele zuivere ras zou zijn, evenals Noach was”. Terwijl God 
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Zich klaarmaakt voor de wereldschokkende Wederkomst 
van Christus, denkt Hij zeker na over het vertegenwoordigen 
en het in stand houden van geestelijke zuiverheid! God wil 
dat daar meer zuiverheid is; en Hij bereikt dat met de gebeds-
rots en alles wat deze betekent.

MIJN BOODSCHAPPER
God gaf dhr. Armstrong de sleutel van David om hem te 
helpen het Filadelfia-tijdperk van de kerk op te bouwen 
(Openbaring 3:7). Deze sleutel ontsluit de focus van Gods 
hele Bijbel, het Oude Testament en het Nieuwe Testament. 
Het openbaart ons alles over hoe God het huis van David 
zal gebruiken – fysiek en geestelijk – om Gods heerschappij 
te vestigen en behoud aan te bieden aan de mensheid! De 
sleutel van David betekent alles voor ons!

Het is ook iets dat Satan hartstochtelijk haat. Het herin-
nert hem eraan dat zijn heerschappij op aarde  bijna over 
is en dat hij voor altijd in de buitenste duisternis geworpen 
zal worden. Hij heeft er consequent en herhaaldelijk aan 
gewerkt om de boodschap over de sleutel van David te 
stoppen.

Spoedig nadat dhr. Armstrong overleed, wezen de mensen 
die de Kerk overnamen de waarheid af die ontsloten werd 
door die sleutel in dhr. Armstrongs boek De Verenigde 
Staten en Groot-Brittannië in de profetieën. De leiding van 
de Wereldwijde Kerk van God hakte 70% van dat boek weg. 
Daarna logen zij over het aan de kant zetten van het boek 
voor een kort herzieningsproces. Joseph Tkach jr. zei dat het 
wonderbaarlijke begrip in dat boek neerkwam op: “En wat 
dan nog”?

“En wat dan nog”? De boodschap over de sleutel van 
David is de enige fundamentele boodschap die Christus 
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aan de laatste twee tijdperken van Zijn kerk gaf! 
(Openbaring 3:7). Dat is de boodschap die Herbert W. 
Armstrong verkondigde aan deze wereld. De Filadelfia Kerk 
van God moet dezelfde boodschap verkondigen. De Verenigde 
Staten en Groot-Brittannië in de profetieën is een onmisbaar 
onderdeel van deze boodschap. Deze leugenaars zijn de 
slaaf van de duivel, die de troon van David haat en die de 
heerschappij van God en de wet van God haat. Christus heeft 
Zijn bloed vergoten voor de zonden van de hele mensheid, 
inclusief die van hun, en zij gooien dat weg!

Satan stookte antichristenen, en specifiek één man, 
binnen Gods Eigen kerk, op om deze epische visie voor 95% 
van Gods volk te vernietigen (1 Johannes 2:19). Wij moeten 
Satans macht begrijpen. Hij voerde onze broeders en zusters 

– Gods familie – weg van het wonderbaarlijke Werk van God, 
opgebouwd door dhr. Armstrong.

De gebedsrots is een prachtig symbool van een man die op 
zijn knieën ging voor de Vader, om vervolgens op te staan om 
God, Zijn wet en Zijn regering te verdedigen. Dhr. Armstrong 
was een grote geestelijke verdediger. Zijn corrupte opvolgers 
wisten niets in vergelijking met hem, maar zij dachten dat 
zij zo intelligent en geleerd waren. God beschouwt ze als 
dwazen.

“Zie, Ik zend Mijn bode, die voor Mijn aangezicht de weg 
bereiden zal; plotseling zal tot zijn tempel komen de Here, 
die gij zoekt, namelijk de Engel des verbonds, die gij begeert. 
Zie, Hij komt, zegt de Here der heerscharen. Doch wie kan 
de dag van Zijn komst verdragen, en wie zal bestaan als Hij 
verschijnt? Want Hij zal zijn als het vuur van de smelter 
en als het loog van de blekers” (Maleachi 3:1-2). Christus’ 
Wederkomst zal een vurige tijd voor de rebellen zijn.

God geeft hier een absolute garantie: “Hij zal de weg voor 
mij bereiden”. Punt, uit! Geen voorbehoud of kwalificaties. 
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Wat een bekrachtiging van deze man! God maakte een 
verbond met dhr. Armstrong, en Hij wist dat dhr. Armstrong 
het werk zou doen. En dat deed hij! Wat een boodschapper!

Zou het niet geweldig zijn als God er absoluut op kan 
vertrouwen dat wij ons doel volbrengen?Dhr. Armstrongs 
leven is een van de hoogtepunten in de geschiedenis van de 
mensheid. God was echt ontroerd over hoe hij zijn bood-
schap verkondigde. Hij was ontroerd door de manier waarop 
hij de gebedsrots gebruikte om vurig en hartstochtelijk Gods 
wil te doen! Dus nu zal dhr. Armstrong voor altijd geëerd 
worden via de gebedsrots!Is het niet prachtig dat God ons 
zo rijkelijk zal zegenen omdat wij gehoorzaam en trouw aan 
Hem zijn?

Dhr. Armstrong bereidde de weg voor de Wederkomst 
van Christus. Dat betekent heel veel. Het maakt niet uit tot 
wie hij sprak, in het Firbutte schoolgebouw of voor koningen 
en hoogwaardigheidsbekleders, hij sprak over Gods wet en 
manier van leven. Hij maakte fouten zoals wij allemaal doen, 
maar hij stopte nooit God te dienen. 

Het is logisch om de nieuwe steen der bestemming 
te relateren aan dhr. Armstrong. Deze nieuwe steen is 
geschikter als introductie van de perfecte Jezus Christus, 
die werd gekruisigd zodat wij geboren kunnen worden in 
Gods Familie.

Christus is zeer tevreden over Zijn boodschapper! Wat 
een eer geeft God dhr. Armstrong met deze nieuwe steen der 
bestemming!

God is ook tevreden met de geestelijke “zonen van Zadok” 
die, zoals Zadok de priester vroeger aan koning David, van 
het begin tot het einde trouw blijven aan Gods troon. Hij 
vertrouwt Zijn volk de zorg voor de gebedsrots – de nieuwe 
steen der bestemming – toe. Dit is een nobele en waardige 
zaak.
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Wij herkennen deze realiteit, alhoewel de wereld dat niet 
doet. Maar velen zullen deze waarheid gaan inzien wanneer 
wij in een plaats van veiligheid zijn.

God heeft ons opgedragen om de ruïnes weer op te 
richten. Wel, ik ben een man met ijdelheid en zonden net 
als ieder ander. Als ik ooit begin te denken dat ik mijn werk 
kan doen zonder dhr. Armstrongs voorbeeld te volgen, dan 
zal ik in een fatale manier van denken vervallen. Maar ik heb 
mij gerealiseerd dat iedere keer als ik dhr. Armstrong eer, 
God mij eert. Is dat niet prachtig? Dit is Gods regering. Het 
is een prachtige waarheid die wij allen diep moeten leren.

Tegen het einde van zijn leven schreef dhr. Armstrong, 
“De restauratie van Gods regering is het ene grote doel 
vooraan in Gods gedachten” (De Echte Waarheid, juli 1977). 
God wil Zijn regering nu in ons leven herstellen. En Hij zal 
spoedig Zijn regering in de hele wereld herstellen.

“Aan de uitbreiding van deze heerschappij en aan de vrede 
zal geen einde komen op de troon van David en over zijn 
koninkrijk, om het te grondvesten en het te ondersteunen 
door recht en gerechtigheid, van nu aan tot in eeuwigheid. 
De na-ijver van de Heere van de legermachten zal dit doen.” 
(Jesaja 9:6, HSV).

Dat is waar het uiteindelijk om gaat. Davids troon zal de 
wereld verenigen. God zal de hele mensheid, inclusief 
diegenen die vandaag zo opstandig zijn, tot het punt brengen 
waarop zij voor Hem – de Rots – zullen neerbuigen en eens 
van dichterbij kijken naar de liefde, de weg, en het leven 
van God! Wij moeten onszelf verootmoedigen voor God, en 
het dan tegen iedereen opnemen die onze Vader, het Hoofd 
van Zijn Familie, uitdaagt! Wij hebben niets te vrezen met 
God aan onze zijde.
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TWEE

DE NIEUWE 
TROON VAN 

DAVID

I n Jeremia 33:17-18 beloofde God dat er altijd iemand 
op de troon van David zal zitten, en dat er altijd een 
priester of dienaar zal zijn die Gods Werk doet en zal 

onderwijzen over deze troon.
Kijk nog eens naar 2 Samuel 7:12-16. Daar beloofde God 

dat Hij Davids troon zal grondvesten en zei dat Salomon er 
op zou zitten. Hij zei, “Wanneer hij ongerechtigheid bedrijft, 
zal Ik hen tuchtigen met de roede der mensen, en met slagen 
der mensenkinderen. Maar mijn goedertierenheid zal van 
hem niet wijken….” God vertelde David hoe Hij de koning zou 
ondersteunen die op die troon zat: Hij zou mensen gebruiken 
om hem te kastijden en de troon in de lijn van David te houden.

Maar wat als het volk zo slecht wordt dat God het 
moet vernietigen en de troon in een andere natie moet 
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oprichten? Vroeger stuurde God de profeet Jeremia om 
Juda te waarschuwen voor zijn ondergang. Dat is een type 
van wat zal gebeuren met Groot-Brittannië, Amerika en 
Juda in deze eindtijd. (Vraag een gratis exemplaar aan van 
mijn boekje over Jeremia voor een volledige uitleg).

Nadat het oude Juda was vernietigd, werd Jeremia door 
God gebruikt om de troon van David te verplaatsen (en 
de steen der bestemming mee te nemen) naar Ierland 
via een directe afstammeling van David, één van koning 
Zedekia’s dochters, de prinses Tea-Tephi. Davids troon 
werd later verplaatst naar Schotland en tenslotte naar 
Engeland, waar het verschillende generaties zetelde, weer 
met de afstammelingen van koning David zittend op de 
troon. In de komende grote verdrukking zal God echter 
geen profeet sturen om Davids troon weg te nemen uit 
Groot-Brittannië. Dus wat gebeurd er met die troon?

God heeft het duidelijke antwoord op deze vraag 
onthuld.

GROOT-BRITTANNIË VERLIEST  
ZIJN KONING EN ZIJN STEEN

Denk diep na over de profetie in Hosea 3:4: “Want vele dagen 
zullen de Israëlieten blijven zitten zonder koning en zonder 
vorst, zonder offer en zonder gewijde steen (de steen der 
bestemming) …..” Tegen de tijd dat deze profetie is vervuld, zal 
Groot-Brittannië door het Heilige Romeinse Rijk overwonnen 
zijn. De Britten verliezen hun koning en zij verliezen hun steen 
(een symbool van Davids troon) en er is geen Jeremia-type om 
de steen en de koning te beschermen. God heeft daar niemand 
om die troon af te breken en te vernietigen en te verplaatsen.

Wat betekent dat? God beloofde dat die troon voor altijd 
zou voortbestaan, maar hier zien wij dat er plotseling geen 
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koning en geen steen is, en de profetie geeft zelfs niet aan 
waar ze zijn. Tijdens de verdrukking zal de koning waar-
schijnlijk dood zijn! Jacobs pilaarsteen zal verloren gaan; wij 
weten niet wat ermee zal gebeuren, maar hij zou vernietigd 
kunnen worden.

Als er niemand op Davids troon zit dan zal God Zijn 
belofte gebroken hebben!

De waarheid is, tegen de tijd dat deze profetie is vervuld, 
zal de troon in Groot-Brittannië niet langer Davids troon zijn!

Zelfs voordat Groot-Brittannië zijn koning en steen 
verliest, is de Britse troon niet langer de troon van David, 
of Gods belofte is gebroken. Hosea’s profetie laat zien dat 
God vóór de verdrukking een nieuwe steen en een nieuwe 
koning moet hebben – een nieuwe troon. Anders zou Hij niet 
kunnen toestaan dat Hosea 3:4 plaatsvindt. Hoe is het anders 
te verklaren wat er gaat gebeuren in Groot-Brittannië?

God zal niet langer de troon in Groot-Brittannië als 
Davids troon erkennen.

Wanneer gebeurt dit, en waar is Davids troon? Dit is de 
eindeloze troon van onze eeuwige Echtgenoot waar wij over 
spreken!

Wij leven in een tijd van vreselijke corruptie in de naties 
van Israël. Met de koninklijke familie in het Groot-Brittannië 
van vandaag, kan God de situatie niet meer corrigeren met 
de roede der mensen. Hij kan de dingen onder de huidige 
omstandigheden niet recht zetten binnen Efraïm, Manasse 
en Juda. Dus moet er een andere koning zijn – iemand die 
eveneens een afstammeling van David is.

Stelt u zich iemand voor tijdens de verdrukking die enigs-
zins begreep wat Gods belofte met betrekking tot de troon 
van David inhield. Als hij om zich heen zou kijken en geen 
koning en geen troon zou zien – misschien is de koning dood 
en hij weet niet waar de steen is, of hij zag dat deze verwoest 

DE NIEuWE TROON VAN DAVID

25



was – wat zou hij denken? Hij zou moeten concluderen dat 
Gods belofte gebroken was, tenzij hij zou begrijpen wat ik u 
hier uitleg. Maar God HOUDT Zijn belofte!

GERECHTIGHEID UITOEFENEN
Kijk weer naar de profetie in Jesaja 16 over de plaats van 
veiligheid gedurende de grote verdrukking. Het zegt dat 
Gods mensen verdrevenen zijn, beschermd tussen de steile 
rotsen en grotten van een vesting in de woestijn (verzen 1-4).

Vers 5 leest, “En in goedertierenheid zal een troon 
worden gevestigd: en in getrouwheid zal daarop een zetelen, 
die richt, en die het recht zoekt, en die zich haast gerech-
tigheid te oefenen.” In de plaats van veiligheid is er een “hij” 

- een man – die zit op de troon van David - in een tabernakel, 
wat een tijdelijke woning is. Dit is een man die de waarheid 
van God begrijpt en gelooft, die “richt, en die het recht zoekt, 
en die zich haast gerechtigheid te oefenen”, die werkelijk 
vooruitgang boekt in het vestigen van Gods gerechtigheid.

Zou deze koning iemand buiten Gods ware kerk kunnen 
zijn? Dat zou onmogelijk zijn. Deze koning spreekt de waar-
heid en haast zich gerechtigheid te oefenen, dus hij moet een 
bekeerd lid in Gods kerk zijn.

God moet een koning in deze Kerk hebben die een afstam-
meling van David is. En wij moeten ook een steen hebben die 
het symbool van Davids troon is. God heeft ons een nieuwe 
steen gegeven. De steen is altijd verbonden met de troon - 
niet alleen als een symbool van de troon, maar ook als een 
symbool van onze Rots, onze leider, Jezus Christus!

Het was precies rond 16 januari 2017 dat God de waarheid 
openbaarde over de nieuwe steen der bestemming.

En het was op deze datum dat God de troon van David 
naar deze Kerk verplaatste!
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God bereidt ons voor om naar een plaats van bescherming 
te gaan, waarvan geprofeteerd is dat Davids troon daar zal 
zijn. Er is een nieuwe koning en een nieuwe steen. Die 
moeten er zijn om  deze profetie te kunnen vervullen! En 
deze nieuwe koning zal de apostel van God moeten zijn, in 
ieder geval voor deze tijd. 

De gebedsrots, het nieuwe symbool van Davids troon, 
hebben wij ook verkregen door een afstammeling van David, 
Herbert W. Armstrong. En dit alles gebeurde rond 16 januari 
2017, de verjaardag van zijn overlijden.

God heeft deze dingen op een wonderbaarlijke manier 
laten gebeuren. Dit is allemaal geprofeteerd, en als men 
erover nadenkt heeft God het op een werkelijk verbazing-
wekkende manier tot stand gebracht. 

WAT BETEKENT DAT VOOR ONS? 
Zelfs nu heeft het Verenigd Koninkrijk niet langer de 
troon van David. En de pilaarsteen van Jacob is niet langer 
relevant. Er is een nieuwe steen.

Denk hierover na: Als Brittannië niet langer de troon van 
David heeft, dan geeft dat sterk aan dat Groot-Brittannië 
snel achteruit gaat! Hoe kan het anders zijn? Dit is een 
grote veroordeling door God tegen dat volk! En, in zekere 
zin, ook tegen de Verenigde Staten.

Jeremia was erbij toen Juda werd veroverd door Babylon. 
Hij nam Tea-Tephi – een prinses van het huis van David - en 
de kroningssteen met hem mee naar Ierland en hield Davids 
troon in stand. Nu zullen Groot-Brittannië, de Verenigde 
Staten en Juda - allen samen (Hosea 5:5) - door een modern 
Babylon veroverd en vernietigd worden en is Davids troon 
niet langer in Groot-Brittannië. Maar God heeft deze op een 
andere manier bewaard.
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Wat betekent dit alles voor de Philadelphia kerk van God? 
Wij moeten hier diep over na denken. Wat vraagt dit van ons?

Dit is een van de meest verbazingwekkende profetieën die 
ooit aan de PCG geopenbaard is!

Hier, in deze kerk, bevindt zich de hoop van deze wereld 
– de enige hoop die er is! Afstammelingen van David hebben 
op deze troon gezeten sinds het bestaan ervan. Dit vervult 
Gods scepterbelofte aan Juda (Genesis 49:10). Maar die 
belofte gaat ook over genade. Dit is de troon waar Christus 
op zal zitten om alles in het universum te besturen onder de 
leiding van God de Vader! Hij zal voor eeuwig blijven bestaan 
en verlossing brengen voor de hele mensheid! En wij hebben 
die troon nu!

Davids troon is springlevend  – en wordt nu meer geëerd 
dan in een lange tijd gebeurd is!

Er is een verschil in de manier waarop Davids troon van 
nu af aan bediend zal worden, omdat hij in Gods eigen Kerk 
is waar Zijn eigen uitverkorenen zijn.

Wat een geweldig geschenk heeft God het overblijfsel 
van Zijn kerk gegeven! Wij zullen binnenkort koningen 
en priesters zijn, en zijn nu al koningen en priesters in 
embryo. Dit zou onze roeping – het feit dat wij voor altijd op 
deze troon zullen regeren met Christus – zeker veel reëler 
moeten maken! U bent werkelijk koningen en priesters! 
(Openbaring 1:6). U kunt niet op een troon zitten als u geen 
koning of priester bent. Gods geestelijke natie zal van het 
ene op het andere moment geboren worden! (Jesaja 66:8). 
Dit zal de wereld versteld doen staan: Men zal plotseling een 
hele familie van koningen en priesters op Davids troon zien 
zitten!

Het is verbijsterend om er over na te denken wat God aan 
het doen is. Maar dit is werkelijkheid. Dit is waar deze open-
baringen van God allemaal over gaan. Wij hebben de troon 
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nu in ons bezit! Gods uitverkorenen spelen nu de sleu-
telrol met Davids troon. Deze bevindt zich niet langer in 
Groot-Brittannië – hij is hier in de PCG, wat betekent dat wij 
nu klaar zijn om naar een plaats van veiligheid te gaan.

Maar voordat wij gaan, zullen wij enkele belangrijke feiten 
blootleggen en een krachtigere boodschap verkondigen dan 
wij ooit voorheen gedaan hebben! Hoe kan het ook anders? 
Deze eer zal zeker extra verantwoordelijkheid met zich 
meebrengen. Het is duizelingwekkend wanneer je erover 
nadenkt!

DE ADEL VAN ISRAEL IN ADULLAM
Het boek Micha heeft een aantal belangrijke Schriftgedeelten 
die wij in het licht van deze nieuwe openbaring beter kunnen 
begrijpen.

Dit boek beslaat een tijdspanne van net voor de grote 
verdrukking tot een tijd ver in het millennium. Het 
profeteert wat er met Gods volk zal gebeuren tijdens de 
verdrukking.

Micha 1:9 (HSV) zegt - “Want zijn wond is ongeneeslijk… ” 
Dit is een tijd wanneer de naties van Israël ziek zijn met een 
ongeneeslijke wond – een levensbedreigende kwaal die 
niet genezen kan worden! Hun enige hoop is om door de 
holocaust van de verdrukking te gaan

“Maak u kaal en scheer u, om uw troetelkinderen; verwijd 
uw kaalheid, als de arend, omdat zij gevankelijk van u zijn 
weggevoerd.” (vers 16, SV). Hier is een beschrijvende waar-
schuwing van wat er op het punt staat over nationaal Israël 
te komen. Denk aan het symbool van de Verenigde Staten, de 
kale arend. God zegt dat de kaalheid van Israël vergroot zal 
worden als het volk in ballingschap gaat! Tijdens de grote 
verdrukking zullen zij lijden als nooit tevoren! 
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Nu – wat zal er in die tijd gebeuren met Gods volk? Vers 15 
(NBG) zegt, “Nogmaals zal Ik een veroveraar over u brengen, 
bevolking van Marésa; tot Adullam zal de heerschappij van 
Israël komen”. Deze vertaling is een beetje onhandig. Het 
woord Marésa betekent hoogste punt, of hoofdplaats. En 
de nieuwe King James Versie leest: “… De heerschappij van 
Israël zal tot Adullam komen”. Waar is Adullam? Dit was de 
grot waar David naar ontsnapte toen hij op de vlucht was 
voor koning Saul (1 Samuel 22:1). Vergeet niet dat Micha een 
boek is voor de eindtijd. Hier is een profetie over een tijd dat 

“de heerschappij van Israël” naar een grot zal komen, of naar 
een rotsachtig fort. Het Cambridge Bijbelcommentaar zegt dat 

“het waardige deel van Israël” naar Adullam gaat. Het Soncino 
commentaar zegt, “De zin betekent dat Israëls adelen toevlucht 
zullen zoeken in een grot” (overal nadruk van mij). Wie zijn de 
adelen van Israël? Dat zijn de mensen die de troon van David 
hebben! Zij zijn geestelijk Israël, oftewel Gods ware kerk.

God beschouwt deze mensen waardig om de verant-
woordelijkheid te nemen voor Davids troon. Dat is heel veel 
verantwoordelijkheid! Maar deze mensen zijn Gods adelen! 
Wat is er meer edelmoedig dan het hebben van Davids troon? 

David ontsnapte samen met enige honderden mensen 
naar de grot van Adullam. Profetie laat zien dat Gods volk 
in de eindtijd ook naar een grot moet ontsnappen. Zij zullen 
naar een rotsachtig fort gaan om te ontsnappen aan het 
Heilige Romeinse Rijk, dat hun eeuwenlang achtervolgt 
heeft! De Kerk moest 1260 jaar lang (Openbaring 12:6 – profe-
tisch beschreven als “dagen”) naar de wildernis ontsnappen. 
Nu zullen wij 1260 dagen moeten vluchten (vers 14). Wanneer 
wij dit doen zullen wij de troon van David met ons meenemen.

Wij moeten bereid zijn om naar de grot van Adullam te 
gaan, de plaats van veiligheid. Maak dit een onderdeel van 
uw denken, want wij leven in de meest urgente tijd ooit! 
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Wij moeten bereid zijn om naar iedere plaats te gaan 
en wat dan ook te doen wat God wil. Wij moeten onze 
geest hiervoor in de juiste conditie brengen! Hij biedt vaak 
mogelijkheden of leidt ons om dingen te doen die wij mense-
lijkerwijs misschien niet willen doen. Wij moeten allemaal 
dingen doen die wij liever niet doen; dat is goed voor ons! Wij 
moeten de geestesgesteldheid hebben om te doen wat God 
ons ook vraagt. Dat zal de meest geweldige beloning geven 
die u mogelijkerwijs kunt ontvangen!

U kunt de geschiedenis beoordelen: David en Gods volk 
kwamen aan de macht kort nadat hij die grot verliet. God 
zegt dat onmiddellijk nadat wij deze rotsachtige vesting, de 
plaats van veiligheid verlaten, wij aan de macht zullen 
komen! Wij zullen de wereld regeren met Jezus Christus op 
Davids troon!

Denk aan de eer die God ons geeft! Wat een geweldige 
zegening is het dat de grote God ons de troon van David 

– die in feite de troon van God is – nu geeft! Wat een 
roeping hebben wij gekregen, en wat een zegening om dit te 
begrijpen en om te weten wat het allemaal betekent!  Micha 
2:6 voorzegt dat Gods lauwwarme mensen ons proberen te 
stoppen hierover te profeteren. Zij zijn niet de adel van Israël. 
Zij willen zich met de wereld vermengen en aangename 
dingen profeteren.

Dat is niet het leven waartoe God ons heeft geroepen! 
Degenen die op Davids troon zitten moeten de grote God 
met heel hun wezen gehoorzamen net zoals David deed, 
een man naar Gods eigen hart! God wil dat wij daar allemaal 
naar streven: om mannen en vrouwen naar Gods eigen hart 
te zijn! God beloont dergelijke gehoorzaamheid overvloedig. 
Hij belooft dat Hij ons zelfs in de ergste omstandigheden zal 
beschermen. Als mensen ons aanvallen, zullen ze vallen, en 
wij zullen de enigen zijn die nog staan.
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‘HUN KONING’
Jesaja 16:5 profeteert, “Dan zal in goedertierenheid een 
troon worden gevestigd en in getrouwheid zal daarop in 
Davids tent zetelen een….” Dit is niet zomaar een andere 
troon – het is “de troon”. Dit is de enige troon van God op 
aarde! De titel koning wordt in deze context niet gebruikt. 
Maar de profeet Micha gebruikt het woord koning wel – en 
het is de enige plaats in de Bijbel die deze term specifiek 
gebruikt in verband met de PCG.

“Voorzeker zal Ik u, o Jacob, in uw geheel bijeenbrengen, 
voorzeker vergaderen het overblijfsel van Israël. Ik zal hen 
bijeenbrengen als schapen in een kooi, als een kudde in het 
midden der weide. Het zal er gonzen van mensen. De door-
breker trekt vóór hen op; zij breken door en trekken door de 
poort en gaan daardoor uit; en hun koning trekt vóór hen 
uit, en de Here aan hun spits”(Micha 2:12-13).

Vers 13 verbindt specifiek de “doorbreker” met de 
“koning” die Gods volk leidt in de plaats van veilig-
heid. De koning en de doorbreker zijn dezelfde persoon.                                                                                                                              
Lange’s commentaar legt uit: “Zij breken door, trekken door 
de poort, en gaan daardoor uit. En hun koning trekt vóór 
hen uit, want niemand anders dan de koning, van het huis 
van David, kan de ‘doorbreker’ zijn…..” Dit gaat over het huis 
van David en de troon van David. Hoe kan iemand in Gods 
kerk een koning worden? Er moet iets nieuws zijn om dat 
te laten gebeuren.

Deze man breekt de weg naar de plaats van veiligheid 
open door een poort. Er is een “poort” naar de plaats van 
veiligheid. God voorziet in een enge en nauwe poort waar wij 
doorheen moeten gaan om naar de plaats van bescherming 
te komen. Het Teological Wordbook to the Old Testament 
zegt dit over de poort: “Het basisidee is ‘open te splitsen’” – 
zoals het scheiden van de wateren. Het zegt, “Twee andere 
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woorden worden soms vertaald als ‘poort’”, en een van deze 
“betekent ‘ingang’, afkomstig van het werkwoord dat betekent 
‘ openen’”.

Op de een of andere manier gebruikt God deze koning 
als een doorbreker en iemand die de weg opent – om 
de koningen en priesters van Gods uitverkorenen  te 
beschermen. Er is hier structuur en regering. Wij kunnen 
niets op goed geluk doen. God zet precies uiteen hoe wij het 
zullen doen: Hij zegt dat een doorbreker de poort zal openen 
en Zijn mensen naar een plaats van veiligheid zal leiden. 
Wij moeten Gods structuur volgen als wij naar een plaats 
van veiligheid willen gaan. Volg het systeem waarvan Jezus 
Christus het Hoofd is! Als de mensen niet van Gods regering 
houden, dan zullen zij daar niet zijn.

Er is een bepaalde manier waarop het gedaan moet 
worden. Het is ten slotte God die ons leidt! Christus – 
onze Steen, onze Rots – is “aan hun spits”! Het is niet een of 
andere man! Welke man zou zoiets als dit kunnen doen? God 
Zelf staat aan het hoofd en leidt de hele stoet! God Zelf brengt 
deze nieuwe steen en de nieuwe troon van David teweeg.

Deze profetie is gedateerd: Het gaat specifiek over het 
vertrek naar een plaats van veiligheid met de nieuwe troon 
van David. We moesten wegbreken van de lauwwarme 
Wereldwijde Kerk van God. God richt onze aandacht op de 
plaats van veiligheid, en richt ons er ook op ons te gedragen 
zoals koning David deed.

Deze profetie laat zien dat er niet alleen maar een leider 
naar deze plaats gaat, maar dat al Gods trouwe mensen daar 
samen naartoe gaan. Daniël 12:8-11 schildert een vergelijk-
baar beeld: Wij zitten allemaal in hetzelfde schuitje; wij 
vertrekken samen en zullen samen naar een plaats van 
veiligheid genomen worden. Er staat, “En van de tijd af dat 
het dagelijks offer (het Werk van God) wordt gestaakt en een 
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gruwel wordt opgericht, die verwoesting brengt, zijn het 
duizend tweehonderd en negentig dagen”. Als we de 1260 
dagen die wij in een plaats van veiligheid zijn aftrekken van 
deze 1290 dagen, duidt het erop dat wij 30 dagen hebben om 
naar een plaats van veiligheid te komen, en wij gaan allemaal 
samen. 

En let op vers 10: “Velen zullen zich laten reinigen en 
zuiveren en louteren”. God wil dat wij gezuiverd worden. 
Ik denk dat het veel te maken heeft met het feit dat wij de 
nieuwe troon van David hebben. God wil een gezuiverde 
troon en pure mensen wanneer hij arriveert!

De verzen 12-13 spreken over het prachtige einde van dit 
alles: Het leidt rechtstreeks naar de Wederkomst van Jezus 
Christus, wanneer Hij de troon van David zal ontvangen!

Amos 7 vertelt ons wanneer wij naar de plaats van veilig-
heid gaan. Daar ziet u een priester, Amazia, die koning 
Jerobeam vertelt over Gods profeet. Er is een confrontatie 
en de priester doet het vuile werk. Hij zegt tegen Gods 
profeet, “Ziener! Ga heen, vlucht naar het land van Juda; eet 
daar brood, en profeteer daar” (vers 12). Dit is de geestelijke 
Antiochus – Satan geïncarneerd! Alle indicaties zijn dat dit 
de manier is waarop de adel van Israël weg zal gaan: Wij 
zullen verworpenen zijn, weggestuurd naar een grot! Maar 
wij hebben de werkelijke troon van David! Wij kijken niet 
naar dingen of naar mensen – wij kijken naar God! Het 
maakt niet uit waar wij heengaan zolang God ons leidt!

In het verslag van de geschiedenis van Jeremia die de 
dochter van Zedekia redde om de troon te verplaatsen, 
vermeldt de Bijbel nooit dat hij de steen meenam. Wij weten 
dat hij dat deed omdat het een symbool van Davids troon is. 
Jeremia moet de kroningssteen gehad hebben – hij bracht 
ten slotte de troon van David naar Ierland! Dhr. Armstrong 
bewees uit de Ierse geschiedenis dat toen Jeremia naar 
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Ierland kwam met Tea Tephi, hij een ark, Davids harp en een 
steen genaamd lia-fail bij zich had. Maar deze laatste drie 
items werden niet in het boek van Jeremia vermeld wanneer 
het gaat over de dochters van de koning. Hetzelfde geldt voor 
Micha: Het vermeldt een koning maar het zegt niets over 
de steen. Evenals bij Jeremia, wordt dat elders behandeld. 
Maar wij hebben het symbool van Davids troon nodig en wij 
hebben iemand nodig die daar vandaan regeert!

Wij moeten geestelijk de troon van God, die in onze 
aanwezigheid is, op alle mogelijke manieren koesteren! 
God heeft hem aan ons gegeven om ervoor te zorgen en er 
verantwoordelijk voor te zijn.

Besef dat God een grote verandering heeft gemaakt!  
Wij zijn geen onbelangrijk overblijfsel. Wij zullen spoedig 
met Christus op Davids troon zitten! Dat is onze toekomst!

God heeft zojuist gezegd, Ik ga u naar een hoger niveau 
tillen. Ik wil dat u dat herkent en die verantwoordelijkheid op 
u neemt. Hij zou dat niet aan ons geven als Hij niet dacht dat 
wij het aankunnen! Dit zou u veel moeten duidelijk maken 
over wie u bent!

Wij kunnen niet genoeg benadrukken hoe waardevol dit is 
– en wat prachtig dat God ons wil eren met deze mogelijkheid! 
Als gevolg daarvan zal God zeker in een zeer kort tijdsbestek 
onze invloed meer en meer vergroten. 

IS ER GEEN KONING ONDER U?
Later in Micha is er een ander bewijs over de koning: “En 
gij, Migdal-Eder, Ofel der dochter Sions, tot u zal genaken en 
komen de heerschappij van voorheen, het koningschap der 
dochter van Jeruzalem. Nu, waarom schreeuwt gij zo luide? 
Is er geen koning bij u? …” (Micha 4:8-9). Dit is gericht aan 
Gods lauwe mensen. Er is geen koning onder hen!   

DE NIEuWE TROON VAN DAVID

35



Maar besef: De Laodiceërs hebben wel toegang tot de 
PCG – de deur is open als zij maar gewoon het enge en nauwe 
pad zouden nemen, en hier de poort ingaan. In de PCG is 
een koning, die wordt geleid en gestuurd door God! Dat is 
wat het allemaal mogelijk maakt: De koning is niets zonder 
God. Dat geldt voor ons allemaal! Maar God zegt tegen de 
Laodiceërs dat zij toegang hebben tot een koning – als zij het 
alleen maar zouden accepteren!

Droevig genoeg wil 95 procent van Gods mensen daar 
niets mee te maken hebben. Wat zal er gebeuren met deze 
mensen? “(W)eeën als van een barende hebben u aange-
grepen. Krimp ineen en schreeuw het uit, dochter Sions, als 
een barende … en gij zult naar Babel komen” (verzen 9-10). 
Zij zullen een ketel van nucleair vuur ervaren! Waarom? 
Omdat zij God en de koning niet willen volgen.

Het is niet eenvoudig om God te volgen. Maar kijk naar 
de ramp die degenen zal overkomen die niet willen dat God 
hen begeleidt en stuurt! God zegt tot hen, Als u mijn regering 
niet wilt volgen, zult u niet naar Adullam gaan, en u zult niet 
beschermd worden!

Nogmaals, in Micha 2:13 is daar “hun koning…, en de Here 
aan hun spits.” Het Hoofd van dit alles is Jezus Christus, niet 
een of andere man. Maat u ziet Jezus Christus niet. U ziet 
wel een koning, of een menselijke leider die God gebruikt, 
en u volgt hem zoals hij Christus volgt. De Laodiceërs willen 
niet volgen, en als gevolg zullen zij vreselijk lijden.

Toen dhr. Armstrong in leven was, keken veel mensen in 
Gods kerk naar hem – niet naar God. Toen hij stierf wisten 
zij niet wat zij moesten doen. U kunt er maar beter zeker van 
zijn dat dit u niet overkomt. U moet niet naar een man kijken.

Bedenk dat Gods ministers worden “omvangen door zwak-
heden” (Hebreeën 5:2) – en dat geldt ook voor evangelisten 
en apostelen. Wij worstelen net als u. Wij zijn omringd door 
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problemen en moeilijkheden. Wij vechten dezelfde strijd die 
u vecht. Op die manier zitten wij hier allemaal samen in! U 
kunt er beter zeker van zijn niet naar een van ons te kijken 
want wij kunnen u niet verder brengen – tenzij wij Christus 
volgen, dan zullen wij een grote hulp voor u zijn! Maar het 
is uw verantwoordelijkheid om te weten of wij het spoor 
bijster raken. Als u naar een mens kijkt, is het mogelijk dat er 
iets met hem gebeurd, en dat u misleid zou kunnen worden. 
Maar als u op Christus vertrouwt, en er gebeurt iets met de 
man die Hij gebruikt, gaat u gewoon door met het volgen van 
Christus! Wij moeten deze les allemaal diep leren!

DRIE VERPLAATSINGEN,  
DAN ‘ZAL HET NIET MEER ZIJN’

Een ander Schriftgedeelte dat wij veel in het verleden 
gebruikt hebben wordt veel duidelijker in het licht van deze 
nieuwe openbaring over de troon.

Ezechiël 21:26-27 (HSV) zegt, “zo zegt de Heere HEERE: 
Doe die tulband weg en zet die kroon af! Niets blijft hetzelfde! 
Wie nederig is, zal Ik verheffen, en wie hoogmoedig is, zal Ik 
vernederen. Omkeren, omkeren, omkeren zal Ik die! Ja, dat 
wat er was, zal er niet meer zijn, totdat Hij komt Die er recht 
op heeft, en Hem zal Ik het geven!”.

Deze passage gaat over Davids troon en de steen. Zoals dhr. 
Armstrong schreef in De Verenigde Staten en Groot-Britannië 
in de profetieën, “Doe de tulband weg en zet die kroon af!” 
verwijst naar koning Zedekia’s dood in Babylon. “Niets blijft 
hetzelfde” betekent dat er een verandering zou plaatsvinden. 
God vernederde het huis van Juda en verhief het huis ven 
Israël door de troon naar Israël te verplaatsen. De eerste 
van de drie omkeringen (“omkeren, omkeren, omkeren”) 
gebeurde toen Jeremia de steen en de troon naar Ierland 
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bracht. Later werd hij naar Schotland verplaatst, vervolgens 
naar Engeland.

Dan profeteert God, maar wat er was zal niet meer zijn, 
totdat Christus komt. Wat betekent dat?

Merk op: Er is geen vierde omkering. Dit komt omdat er 
na de drie omkeringen iets nieuws is! Een nieuwe troon en 
een nieuwe steen! Dat is wat er gebeurde op 16 Januari 2017. 
God zegt nergens iets over een vierde omkering – omdat er 
geen is! Hij zegt, “wat was zal niet meer zijn”. De troon zoals 
hij was zal tot een einde komen; dat is wat het betekent.

Met betrekking tot deze drie omkeringen zegt Barnes’ 
Commentaar, “’Het zal niet meer zijn’, of ‘dit zal ook niet 
zo zijn’; de huidige staat van zaken zal niet doorgaan….” 
Dat klopt precies! Wat kan het anders zijn? Er zullen drie 
omkeringen zijn, en dan zal het er niet meer zijn. Die troon 
is nu niet meer relevant.

God drukt het op deze manier uit omdat dit er precies zo uit 
ziet voor iemand in de wereld. Mensen zien de drie omkeringen 

– en dan, wanneer Christus wederkeert, heeft Hij een troon! 
“Omkeren, omkeren, omkeren zal Ik die! Ja, dat wat er was, zal 
er niet meer zijn, totdat Hij komt Die er recht op heeft, en Hem 
zal Ik het geven!” (vers 27). Dat is precies zoals de mensen in de 
wereld het zullen zien omdat zij niet begrijpen wat God gedaan 
heeft. Zij zullen het niet zien omdat zij in een staat van rebellie 
zijn! Hoeveel geven mensen eigenlijk om Davids troon? Wie 
let er op de troon van David? Maar de uitverkorenen van God 
worden geëerd door God door de troon van David en van God 
te krijgen! God noemt het niet een vierde omkering omdat 
het geen vierde omkering is; het is een nieuwe troon.

Er is een nieuwe troon van David, en er is een koning 
die op deze troon zit. Aan ons in Gods kerk, die koningen 
en priesters in embryo zijn, is nu de troon gegeven waar 
Christus en Zijn Bruid voor eeuwig op zullen zitten! Wij 
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zullen de beheerders van dit grote bezit zijn – om erover 
te waken en het te beschermen en de betekenis en de hoop 
te verkondigen die het symboliseert! Die hoop leeft op een 
speciale manier in ons. Wat een zegening!

GODS OORDEEL  
OVER GROOT-BRITTANNIË

God is niet gelukkig met degenen die op Davids troon hebben 
gezeten. In 1996 stuurde Engeland de steen van Scone – toen 
het symbool van de troon van David en van Jezus Christus, 
onze Rots – terug naar Schotland. Engeland was bereid om 
hem op te geven! Ik schreef in de Trumpet in die tijd, “Ik 
geloof dat deze steen het meest kostbaarste fysieke ding op 
deze aarde is. Ik geloof ook dat koningin Elizabeth zojuist 
de slechtste beslissing van haar leven heeft genomen! En de 
Britse regering heeft de grootste fout in haar geschiedenis 
gemaakt! [Engelands] acties hebben de almachtige, levende 
God geminacht. En er zal een angstaanjagende straf zijn 
tenzij zij zich bekeren” (Augustus 1996). 

Kijk naar de profetie in Jeremia 22: “De Here zeide aldus: 
Daal af naar het huis van de koning van Juda en spreek daar 
dit woord en zeg: hoor het woord des Heren, o koning van 
Juda, die op de troon van David gezeten zijt, gij, uw dienaren 
en uw volk, die door deze poorten binnenkomt” (verzen 1-2).

Herbert W. Armstrong verkondigde deze boodschap 
gedurende de heerschappij van drie koningen die op Davids 
troon zaten, voordat koningin Elizabeth II werd gekroond in 
1953. De grootste waarschuwing ooit werd afgeleverd in zijn 
boek De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de profetieën. 
Deze waarschuwing is gericht aan elke koning of koningin 
die op Davids troon zit. Maar sinds 16 Januari 2017 bevindt 
Davids troon zich niet langer in Groot-Brittannië.
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“Zo zegt de Here: doet recht en gerechtigheid, bevrijdt de 
beroofde uit de macht van de verdrukker, doet vreemdeling, 
wees en weduwe schade noch geweld aan en vergiet geen 
onschuldig bloed op deze plaats. Want indien gij dit nauw-
gezet doet, dan zullen door de poorten van dit huis koningen 
binnengaan, die gezeten zijn op de troon van David, rijdende 
in wagens en op paarden, hij zelf met zijn dienaren en zijn 
volk; maar indien gij naar deze woorden niet hoort, heb 
Ik gezworen bij Mijzelf, luidt het woord des Heren, dat 
dan dit huis tot een puinhoop zal worden” (verzen 3-5). 
Deze specifieke profetie komt over Groot-Brittannië! God 
vertelt hen waarom Hij de troon van hen heeft weggenomen!

Let op wat God in vers 6 zegt: “Want zo zegt de Here 
aangaande het huis van de koning van Juda: Een Gilead zijt 
gij Mij, de top van de Libanon – indien Ik u niet maak tot een 
woestijn, een onbewoond land”! Dit is een verschrikkelijke 
profetie! De grote steden van Efraïm zullen van hun inwo-
ners worden ontdaan!

“Ja, Ik wijd verdervers tegen u, een ieder met zijn wapen-
tuig: die zullen uw uitgelezen ceders omhouwen en in het 
vuur werpen. Dan zullen vele volken langs deze stad voor-
bijtrekken en tot elkander zeggen: Waarom heeft de Here 
zó aan deze grote stad gedaan? En zij zullen zeggen: Omdat 
zij het verbond van de Here, hun God, verlaten hebben, 
en zich voor andere goden hebben neergebogen om die te 
dienen” (verzen 7-9). Dit is een fysieke natie; haar mensen 
hebben het nieuwe verbond niet. Hier wordt gesproken over 
het verbond dat God maakte met David! De troon bevond 
zich in Londen.

Groot-Brittannië heeft in recente jaren in het gevlij 
trachten te komen van de Rooms Katholieke kerk. De aarts-
bisschop van Canterbury bezocht het Vaticaan en kuste de 
ring van de paus! Hij plaatste de troon van de paus vóór 
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de troon van God! Hierdoor moet de intensiteit van Gods 
toorn tegen Groot-Brittannië zijn toegenomen. Dit ondanks 
het feit dat de katholieke kerk generaties lang tegen de troon 
van David heeft gevochten! Het Heilige Romeinse Rijk weet 
van de troon af, en het heeft geprobeerd om het in de loop 
van de geschiedenis te vernietigen!

Groot-Brittannië heeft Gods verbond met David verlaten! 
En God waarschuwt dat de straf daarvoor ongeëvenaard zal 
zijn in de geschiedenis van de mens!

In de verzen 18 en 19 zegt God tegen de Britse koning, “Met 
een ezelsbegrafenis zal hij begraven worden”. Het Heilige 
Romeinse Rijk zal deze man geen enkele koninklijke behan-
deling geven!

Denk aan alle zegeningen die God aan Israël en Juda heeft 
gegeven: De zegen van het geboorterecht en de zegen van de 
scepter! Maar nu valt alles uit elkaar. God is vol van toorn 
vanwege hun zonden – tot het punt dat Hij nu de troon van 
David heeft verwijderd en aan Zijn uitverkorenen heeft 
gegeven.

DE OVERGANGSPERIODE
De profetie rondom Davids troon heeft enorme diepte. Het 
gaat over onze geboorte in Gods Familie. Het begint allemaal 
voor ons wanneer wij opnieuw geboren zullen worden in het 
Koninkrijk van God en voor altijd met Jezus Christus regeren.

Wij maken deel uit van een overgangsbeweging naar de 
troon van God en Christus die deze wereld zal regeren. Dit 
is de eerste stap naar de regering van Christus vanuit Zijn 
Hoofdkwartier. Het bezit van deze troon zou de heerschappij 
van Christus op Davids troon veel betekenisvoller en echter 
voor ons moeten maken! Wij zullen gebruikt worden om 
de problemen van deze wereld op te lossen. Wij moeten 
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denken zoals Gods koningen en priesters! Wij hebben 
de troon waarop Christus zal regeren – en wij zijn nu 
in die overgangsperiode! 

Kijk naar de overgangsperiode bij een fysieke geboorte. 
Dat proces gebeurt in drie fasen. Het BabyCenter zegt, “De 
eerste fase begint wanneer u samentrekkingen heeft die 
progressieve veranderingen in uw baarmoederhals veroor-
zaken en eindigen wanneer uw baarmoederhals volledig 
verwijd is. Deze fase is verdeeld in twee fases: Eerst, de 
vroege barensweeën: Uw baarmoederhals verdwijnt gelei-
delijk (verdunt) en verwijdt (opent). De actieve barensweeën: 
Uw baarmoederhals begint zich sneller te openen en de 
samentrekkingen zijn langer, sterker en dichter na elkaar. 
Mensen verwijzen vaak naar het laatste gedeelte van de 
actieve barensweeën als ‘overgang’.”

Het wordt overgang genoemd omdat meteen hierna de 
moeder begint te persen, wat de tweede fase is. Het is de 
overgang naar de werkelijke geboorte. De derde fase, nadat 
de baby is geboren, is de bevalling van de placenta. 

  We zouden hier serieus over moeten nadenken omdat 
dhr. Armstrong zei dat de fysieke geboorte een direct type 
is van onze geboorte in het Koninkrijk van God! Het gebeurt 
op dezelfde manier, maar dan op een geestelijk niveau 
(Johannes 3:3-6).

De overgangsfase van de barensweeën is het kortste, 
maar het meest intense gedeelte van de barensweeën 
(ibid). Het is intens vanwege de grote veranderingen waar 
het lichaam in een korte periode doorheen gaat om de 
baby’s neergang uit de baarmoeder te beginnen. “Overgang, 
in tegenstelling tot actieve barensweeën, is de storm vóór 
de kalmte, die de uitdrijvingsfase is. Het is verreweg 
het moeilijkste deel van de geboorte, maar ook het 
kortste” (givingbirthnaturally.com). Ik denk dat dit een 
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goede beschrijving is hoe God de geboorte zal voortbrengen 
van Zijn eerstelingen en de Filadelfiërs van dit tijdperk.

“Dit is het moment waarop de focus van een moeder kan 
wankelen”, gaat het rapport verder. “Dit is het stadium 
waarin vrouwen kunnen twijfelen aan hun vermogen om 
de baby te laten geboren worden en waarin ze vragen om 
medicijnen. Zij kunnen zich zorgen maken over hoe lang 
de barensweeën zullen duren, en hoe intensief het zal 
worden. Moeders kunnen nu gemakkelijk beïnvloedbaar 
worden en zijn het meest kwetsbaar voor het accepteren van 
interventies die zij eerder niet wilden”.

Deze overgang is niet precies hetzelfde als waar wij nu 
doorheen gaan, maar het geeft u zeker een dramatisch en 
betoverend beeld. Onthoud wat dhr. Armstrong zei over die 
fysieke geboorte als type van de geestelijke geboorte.

Heeft het ontvangen van Davids nieuwe troon onze afda-
ling naar opnieuw geboren worden gestart?! Zijn wij nu in de 
uitdrijvingsfase  naar onze geboorte in Gods Koninkrijk?

God zou ons zeker een dramatisch teken geven wanneer 
deze uitdrijvingsfase begint! Hou dit begrip in uw gedachten 
wanneer u naar het verschrikkelijke kwaad in deze wereld 
kijkt en naar de beproevingen die over Gods nieuwe 
koninklijke Familie komen.

Wij moeten geestelijk observeren en ons realiseren dat wij 
in de overgangsfase zijn! Dit is anders dan wat het ooit voor-
heen geweest is. Wij hebben de troon waar Jezus Christus 
op zal zitten en van waaraf Hij deze wereld voor altijd zal 
regeren! Wij maken de overgang om de Bruid van Christus te 
worden! Op dat moment zullen wij deze fysieke problemen 
niet meer hebben; wij zullen Goddelijke wezens zijn!

Wat een prachtig , fantasierijk beeld van onze geboorte in 
de Familie van God! Wij zijn hier om in de Familie van God 
geboren te worden en op Davids troon te zitten. Vanaf die 
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troon zullen wij Christus helpen om de mensheid te redden. 
Wat zou er mooier kunnen zijn? Deze visie zal ons tot de 
geboorte in eeuwige glorie brengen!

GOD VERWACHT MEER
De troon van David gaat over het redden van de hele 
mensheid! Wij moeten deze grote hoop in onze gedachten 
houden! Dit is wat wij hier moeten doen!

Realiseren wij ons wie wij zijn? Realiseren wij ons waar 
God ons voor gaat gebruiken? Wij hebben een prachtige 
boodschap van hoop, en God heeft de troon nu precies in 
ons midden gezet! Dit is fenomenaal en geestverruimend! 
God heeft de inzet aanzienlijk verhoogd. Hij verwacht 
meer van ons. Hij gelooft dat wij meer kunnen doen. Hij 
gelooft dat als iedereen aanpakt, wij in alle opzichten zullen 
uitblinken – maar wij zullen het op onze knieën doen, zoals 
dhr. Armstrong dit voor de gebedsrots deed. Dat is de enige 
manier!

Bedenk hoe vereerd wij zijn om deze troon te hebben. 
God heeft ons echt geëerd met wat Hij heeft gedaan! 
Dat moet zeker een veel krachtiger boodschap inhouden 
met meer impact op deze wereld dan ooit tevoren.

Wij moeten God danken en Hem vragen om ons te 
helpen het niveau te bereiken dat Hij wil, om deze bood-
schap te publiceren en de troon van God aan deze wereld te 
introduceren!
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DRIE

HET DUBBELE 
WONDER!

H abakuk 2:11 zegt: “Want de steen schreeuwt uit 
de muur, en de balk antwoordt hem uit het 
houtwerk”. Fysiek bekeken heeft dit vers weinig 

betekenis. Maar het is een van de meest fascinerende 
verzen in het boek Habakuk. Dit vers is een van de meest 
betekenisvolle verzen in de Bijbel voor de Filadelfia Kerk 
van God.

De “steen” schreeuwt het uit! En er is een antwoord op die 
kreet; de balk biedt het antwoord.

Dit is een profetie voor de eindtijd, onze huidige tijd. God 
zegt, “Want wel wacht het gezicht nog tot de bestemde tijd, 
maar het spoedt zich zonder falen naar het einde…” (vers 3). 
Wanneer God zegt “het spoedt zich zonder falen naar 
het einde”, kunt u maar beter opletten! God spreekt 
specifiek tot de pcg in deze verzen. Dit is openbaring die 
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zelfs dhr. Armstrong niet begreep. Waarom? Omdat het 
gereserveerd is voor dit Laodicea-tijdperk.

Het Laodicea-tijdperk is het laatste van de zeven opeen-
volgende tijdperken van de Nieuw Testamentische kerk, die 
profetisch beschreven zijn in Openbaring 1 tot 3. De eerste 
van deze kerktijdperken was het Efeze-tijdperk uit de eerste 
eeuw, gestart door Jezus Christus toen Hij op de aarde was.  
Met de terugkeer van Christus dichtbij, blijft God Zijn kerk 
nieuwe openbaring geven! Hij spreekt voortdurend tot Zijn 
volk. En met deze nieuwe openbaring over de steen en de 
troon, spreekt God opnieuw tot ons op de bestemde tijd. 
Deze openbaring is een krachtige visie, die ons geroerd en 
geïnspireerd kan houden!

KERKCRISIS: ‘HOE LANG’?  
De visie waarmee het boek van Habakuk begint zet het 
meteen in de context van vandaag.

“De last die de profeet Habakuk gezien heeft, HEERE, 
hoelang roep ik om hulp en luistert U niet, roep ik tot U: 
Geweld! en verlost U niet?” (Habakuk 1:1-2, HSV). Wat 
Habakuk in deze visie van de eindtijd zag maakte hem doods-
bang! Hij zag slechte mensen de kerk van God overnemen en 
zag de kerk van God verscheurd worden. Hij noemde het een 
last! En het was werkelijk een last voor Gods volk toen het 
vervuld werd. Wie zit er achter deze catastrofe? Op een hele 
directe en persoonlijke manier is dat Satan de duivel. Nadat 
dhr. Armstrong kwam te overlijden in 1986, keken mensen 
van Gods ware kerk toe hoe Satan en zijn handlangers de 
Kerk eenvoudig uit elkaar scheurden! Ogenschijnlijke 

“rechtvaardige” mensen kwamen langs en beslisten dat het 
hun zelfbeleden “christelijke plicht” was om het drukken van 
dhr. Armstrongs werken te stoppen.
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Deze geestelijke crises werd zo erg dat 95% van Gods 
eigen mensen hun rug naar Hem toekeerden, en het Werk 
werd gestopt! Een oorlog waarin men 95% van de soldaten 
verliest, is een ongeëvenaarde catastrofe! 

Dit is de last die Habakuk zag! Het was een echte crisis. 
Hoe kon de kerk overleven?

Dat zou niet gebeurd zijn, tenzij Jezus Christus Zelf 
ingreep!

Tijdens deze crisis leidde Christus een kleine groep 
mensen, die toegewijd aan God en Zijn manier van leven 
waren, om op te staan en te vechten voor de waarheid. De 
PCG begon een zes jaar lange rechtszaak met de Wereldwijde 
kerk van God om de auteursrechten te verkrijgen van 
Mysterie der Eeuwen. Deze rechtszaak heeft een tol geëist 
op Gods Werk; wij moesten bezuinigen op de meeste van 
de televisiestations voor het Sleutel van David-programma. 
Maar wij hadden er vertrouwen en geloof in dat God ons er 
doorheen zou halen.

In mijn boekje Habakuk schreef ik het volgende over 
ons gevecht te overleven: “Waar bereidt God ons op voor? 
Ik geloof dat wij voor een veelbetekenende en dramati-
sche verandering in deze kerk staan. Wij moeten dhr. 
Armstrongs geschreven materiaal hebben om Gods Werk te 
doen en Zijn boodschap te verkondigen. Ik (samen met Gods 
supporters) moet God smeken en vragen, Hoe lang zal dit 
door gaan? Ik zie nu dat het antwoord hier in Habakuk is”.                                                                                                                                           
Als u Christus aan het hoofd van uw kerk heeft staan, moet 
u geduldig zijn en op Hem vertrouwen. Als u het uitroept 
tot Hem, dan kunt u er zeker van zijn dat u een antwoord 
ontvangt. Het zal misschien niet  komen wanneer u dat wilt, 
maar u krijgt het antwoord op de bestemde tijd.

“Waarom doet Gij  mij  ongerechtigheid zien,  en 
aanschouwt Gij ellende?  Ja, onderdrukking en geweld zijn 
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voor mijn ogen, en er is twist, en tweedracht verheft zich” 
(vers 3). Twist komt van een woord dat een persoonlijke 
of juridische strijd betekent - zoals een rechtszaak. Twee-
dracht komt ook van een wortel die strijd betekent zoals in 
een rechtszaak. Wetteloze mensen hadden besloten dat het 
hun “christelijke plicht” was om alles te vernietigen wat dhr. 
Armstrong geschreven had. Gedurende onze rechtszaak van 
zes jaar was het oordeel verdorven en de rechtbanken waren 
corrupt.

Het Jamieson, Fausset en Brown Commentaar zegt dat “er 
zijn er die twist en tweedracht opwekken” spreekt over een 
individu. Een man in Gods kerk wekte twist en tweedracht 
op. Hij was van plan de waarheid te vernietigen. Dat is de 
denkwijze van diegenen die wij in de rechtszaak bevochten: 
Zij hadden een passie om te vernietigen wat God had 
gevestigd. Waarom? Er is maar een manier om uit te leggen 
waarom iemand Gods kostbare waarheid zou willen vernie-
tigen: Satan leidde deze mannen! De leider was een man die 
bezeten was, in ieder geval op bepaalde momenten, en die 
alles probeerde te vernietigen wat hij kon en die de waarheid 
op de grond wierp!

“Daarom verliest de wet haar kracht, en nimmer komt het 
recht tevoorschijn, want de goddeloze omsingelt de recht-
vaardige, daarom komt het recht verdraaid te voorschijn” 
(vers 4). De goddelozen omringen de rechtvaardigen. Maar 
het goede nieuws is dat er een paar duizend rechtvaardige 
mensen zijn! Deze mensen gaan door met Gods Werk, zelfs 
in het midden van de afvalligheid.

De Companion Bijbel zegt dat er twee mensen in dit vers 
besproken worden. Eén is onrechtvaardig. Hij haat ieder 
detail van Gods wet. Dit is de samenvatting van Satans 
karakter. Het is verbazingwekkend dat een persoon zich zo 
compleet tegen de grote, liefhebbende God kan keren. Alle 
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indicaties zijn dat hij bezeten is door de duivel! En hij leidt 
wat ooit Gods eigen kerk was!

Ik verwonder mij over het feit dat de profetieën 
voor deze eindtijd bijna iedere betekenisvolle 
persoon specifiek beschrijven, en u kunt weten wie 
zij zijn! Dat is nogal anders dan wat het geval was 
tijdens het grootste deel van de geschiedenis van 
Gods kerk!

Lange’s commentaar zegt dat tijdens deze rechtszaak de 
gerechtigheid bedorven was. God liet dat gebeuren omdat Hij 
wilde dat wij ons een weg door de strijd vochten! 

Deze crisis in Gods kerk duurde best een hele tijd. Het 
is niet verwonderlijk dat Habakuk het uitschreeuwde tegen 
God, en vroeg wanneer Hij er iets aan zou doen. Habakuk 
had bijna een zenuwinzinking! Maar God stond deze 
beproevende condities toe omdat Hij over Zijn mensen wilde 
leren. De zoon van het verderf en degenen die zich lieten 
meevoeren met die wetteloze geest hadden Gods waarheid 
niet lief (2 Thessalonicenzen 2:10). God wilde weten hoeveel 
mensen Zijn waarheid echt liefhadden!

Vraag uzelf persoonlijk af: Hoeveel houdt u van Gods 
waarheid? Dit is waar de zes jaar lange rechtszaak allemaal 
om draaide. Het testte onze liefde voor Gods waarheid. Velen 
van ons moesten zware beproevingen doorstaan. Zo gaat het 
in Gods kerk.

God weet dat als wij Hem trouw blijven en ons hart in het 
Werk houden, wij Zijn waarheid liefhebben. Dit is de gedre-
venheid die God zoekt – zelfs als maar 5 procent van Zijn 
volk slaagt voor de test! God heeft ervoor gekozen dat niet te 
weten, totdat Hij onze vruchten ziet. Hij wil weten wie Zijn 
waarheid liefheeft en wie Hem liefheeft! Hij zal uitzoeken 
waar een ieder van ons staat t.o.v. deze twee criteria voordat 
Hij iemand in Zijn Familie aanvaardt!
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WONDER, WONDER
“Ziet onder de heidenen en let op, en verbaast u, ontzet u, 
want Ik doe een werk in uw dagen, dat gij niet zoudt geloven, 
wanneer het verteld wordt” (Habakuk 1:5). Dit is nog een 
fascinerend vers in Habakuk. De Hebreeuwse woorden die 
worden vertaald als “ verbaast u, ontzet u” betekenen 
wonder, wonder – een dubbel wonder. Ik heb eerder 
gedacht dat het alleen van toepassing was op onze 
overwinning in de rechtszaak. Maar God heeft nieuwe 
waarheid over dit vers geopenbaard, die het “wonder, 
wonder” exponentieel uitbreidt! 

Die overwinning was een prachtige zegening van God, 
maar er worden twee specifieke wonderen genoemd. 
Wanneer u dit vers met Habakuk 2:11 combineert, dan 
spreekt men over de twee van de grootste wonderen die in 
de Bijbel worden genoemd!

God beloofde het Werk “in het midden van de jaren” te 
doen herleven (Habakuk 3:2, HSV). Tijdens de rechts-
zaak-crisis werd Gods Werk nieuw leven ingeblazen, want 
het was vrijwel tot stilstand gekomen. Wij waren niet in 
staat dhr. Armstrongs materiaal aan de wereld aan te bieden. 
Maar God verzekerde dat Hij het Werk zou doen herleven 
en dat dhr. Armstrongs literatuur weer opnieuw verzonden 
zou worden.

God vertelde ons dat wij zouden winnen, maar wij 
moesten naar Hem kijken en ons door de kracht van 
Zijn Geest laten sterken. Wij hebben dezelfde houding 
nodig als Habakuk had, naar God kijken voor de correctie 
(Habakuk 2:1). Wij hebben die geest van nederigheid nodig 
en een verlangen om te veranderen. 

“Staan op mijn wachttoren” is militaire taal. De rechtszaak 
was een oorlog. Het feit dat maar 5 procent van Gods mensen 
vandaag in de pcg is, is een bewijs van dit feit! Wij vechten 

DE NIEUWE TROON VAN DAVID

50



zelfs vandaag door; iedere dag is een strijd. Maar wanneer 
wij God aan onze kant hebben, kunnen wij het tegen wie of 
wat dan ook opnemen en zegevierend tevoorschijn komen! 
Dat is hoe deze kerk die rechtszaak overleefde, en dat is hoe 
wij vandaag blijven overleven.

Vers 2 toont de urgentie in onze boodschap: De persoon 
die het leest moet rennen! Niemand kan het zich veroor-
loven om zorgeloos te worden of te verslappen.

Toen wij met de rechtszaak begonnen, verlieten sommige 
mensen de pcg. Zij zeiden dat wij niet in de rechtszaal moesten 
vechten. Deze personen wilden niet vechten voor God! Zij 
wilden het gemakkelijke leven. Maar u zal het gemakkelijke 
leven niet in Gods ware kerk vinden. Er zal geen tijd zijn dat 
u gewoon achterover kunt leunen en ontspannen. In dit geval 
werd Gods waarheid op de grond geworpen! Gods mensen 
reageren niet op een ontspannen manier wanneer dat gebeurt! 
Gods volk zal hun leven geven voor de waarheid als dat nodig is!

“Want wel wacht het gezicht nog tot de bestemde tijd, Maar 
het spoedt zich zonder falen naar het einde [het zal spreken 
en niet liegen, KJV]; als het vertoeft, verbeid het, want komen 
zal het gewis; uitblijven zal het niet” (vers 3). Wij begrepen 
deze profetieën niet toen de rechtszaak begon. Dit vers zegt 
dat God in deze visie zou spreken. Als u van Gods waarheid 
houdt en eraan vasthoudt, dan zal God tot u spreken. God 
sprak tot ons, en Hij gaat daarmee vandaag door! Hij is niet 
gestopt om ons nieuwe openbaring te geven.

Wij zullen later in dit hoofdstuk meer over deze twee 
wonderen leren.

DE ONRECHTVAARDIGE
“Zie, opgeblazen, niet recht, is zijn ziel in hem, maar de 
rechtvaardige zal door zijn geloof leven” (Habakuk 2:4). 
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Dit verwijst naar twee individuen: iemand die door geloof 
wandelt; de ander die hoogmoedig is door de trots van de 
duivel en daadwerkelijk vecht tegen zijn Schepper!

De verzen 5-10 richten zich op de onrechtvaardige man. 
“Voorzeker, de bedrieglijke trotsaard is een snoevend mens, 
doch zonder bestand, die zijn muil openspert als het doden-
rijk en onverzadelijk is als de dood, zodat hij alle volkeren tot 
zich verzamelt en alle natiën tot zich bijeenbrengt” (vers 5).  
Dit is een man die probeert alles over te nemen! Satan 
gebruikt hem om een verschrikkelijk kwaad te begaan. Hij 
probeerde om alle leden en potentiële leden van over de 
hele wereld aan zijn kant te krijgen en tegelijkertijd Gods 
waarheid te vernietigen.

Onthoud dat de belangrijkste focus van het boek van 
Habakuk geestelijk is.

“Omdat de beelden vrij concreet zijn”, zegt de Anchor 
Bijbel van vers 5, “het is de dood die als een monster zijn 
muil opent… De onverzadigbare honger van de dood wordt 
aangetoond door het feit dat de maaltijd van de levenden 
nooit eindigt”. Dit gaat over een man die bezeten is door de 
duivel, die het eeuwige leven van mensen verslindt! Dit is de 
manier waarop 50 procent van Gods mensen hun behoud 
verliest! Heel veel passie, tijd en geld worden toegewijd om 
Gods waarheid te vernietigen.

Vers 6 vertelt ons dat deze man heeft gewerkt om zich 
te verrijken “met wat niet van hem is”! Toen wij naar het 
gerecht gingen vochten wij voor iets dat van ons is. God gaf 
het aan Zijn uitverkorenen zodat wij Zijn boodschap aan de 
wereld konden verkondigen! Wij moesten ervoor vechten! 
God wilde zien wat voor liefde wij voor Mysterie der Eeuwen 
hadden, voor Jezus Christus en voor God de Vader! 

Dezelfde man die probeerde de waarheid in Mysterie 
der Eeuwen te onderdrukken werkte er ook aan om dhr. 
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Armstrongs op één na meest gezochte boek te vernietigen, 
De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de profetieën. Dit 
boek, meer dan enig ander, bouwde de Wereldwijde kerk van 
God op. Let op wat Joseph Tkach jr. schreef in een persoon-
lijke correspondentiebrief van 10 Augustus 1992: “Vanuit een 
plan van behoud, in het licht van het Nieuwe Testament en 
de centrale positie van Christus in Gods plan van behoud, 
zoals hierboven vermeld, is veel van de relevantie van ons 
onderwijs van usbip verminderd tot, nou en?” U kunt zijn 
vijandigheid voelen. Hij veroordeelt dhr. Armstrong, alles 
wat hij onderwees over de Verenigde Staten en Groot-
Brittannië, en het boek dat het Werk opbouwde!

Als u de geschiedenis en de identiteit van Israël verliest, 
dan verliest u een derde van de Bijbel. De Verenigde Staten en 
Groot-Brittannië in de profetieën geeft ons de prachtige visie 
van Christus die regeert op de troon van David! Dat is de 
focus van het boek – het belangrijkste gedeelte is dat Jezus 
Christus de hele mensheid gaat behouden voor zover Hij kan 
en voor eeuwig zal regeren!

Vers 9 zegt dat de man die tegen God opstond een huis, een 
koninklijk huis of paleis, voor hemzelf begeerde. Gesenius’ 
Hebreeuws Chaldeeuws woordenboek definieert huis als: “een 
koninklijk huis, een paleis”. Een andere definitie is “het huis 
van God, d.w.z. tempel”. Het gaat hier over Gods huis, fysiek 
en geestelijk. Deze man wilde het ledental van Gods kerk 
voor zijn zelfzuchtige voordeel!

“Gij hebt schande tegen uw huis beraamd en vele volkeren 
te verdelgen; dus hebt gij uw leven verbeurd” (vers 10). God 
houdt deze man schuldig aan het afsnijden van mensen 
van Hem. Dit is de antichristus die besproken wordt 
in 1 Johannes 2:18. Wat hier gebeurt is een beeld van 
afschuw! Wat gaat God doen met iemand die zo vurig 
mensen wil afsnijden van hun Schepper?
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Maar overweeg dit: Wat deze man deed laat niet alleen zijn 
satanische intentie zien, maar ook de geestelijke zwakheid 
van de mensen! Zij stonden niet in vuur en vlam voor Gods 
waarheid. Zij misleidden zichzelf door te denken dat hun 
halfslachtige toewijding genoeg was voor hun behoud. Maar 
toen deze slechte man langs kwam en de waarheid op de 
grond wierp, kon hij veel mensen afsnijden!

Voordat dhr. Armstrong overleed, handelden wcg-lei-
ders alsof zij toegewijd waren aan het Werk. Zij leken 
rechtvaardig. Zij spraken zo serieus over het gehoorzamen 
van God. Zij zeiden zoveel heroïsche dingen. Maar toen hij 
overleed werden hun ware vruchten geopenbaard. In deze 
crisis manifesteerde hun echte karakter zich. Van het ene 
op het andere moment keerden deze mannen zich af van alle 
waarheid die God had geopenbaard aan dhr. Armstrong, en 
zij verlieten God. Het is verbazingwekkend dat ze al die jaren 
konden opstaan en prediken om vervolgens gewoon op te 
stappen en weg te lopen – in sommige gevallen voor niets 
meer dan een salaris! 

Plotseling hadden wij een last op onze schouders! 
Aanvankelijk kon ik het niet geloven dat God de kerk uit 
elkaar zou laten vallen, waarbij 95 procent van Gods mensen 
wegvielen en het grootste deel van de dienaren alles verlieten 
wat zij hadden onderwezen! 

Habakuk 2:5-10 verbeeldt een geestelijke crisis van 
enorme omvang! Veel mensen dachten, Hoe kan iemand 
wegvallen van iets waar wij het grootste deel van ons leven 
aan toegewijd zijn geweest? Hoe kunnen mensen, als zij 
werkelijk geloofden wat dhr. Armstrong onderwees, zomaar 
wegvallen? Net zoals Habakuk, vroegen wij ons af hoelang 
God dit nog zou toestaan! Maar dit alles leidt rechtstreeks tot 
het centrale Schriftgedeelte – vers 11 – waar God de oplossing 
biedt!
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DE STEEN SCHREEUWT;  
DE BALK ANTWOORDT!

“Want de steen schreeuwt uit de muur, en de balk antwoordt 
hem uit het houtwerk” (Habakuk 2:11). Zoals ik schreef in 
mijn boekje over Habakuk (vraag een gratis exemplaar aan), 
de “steen” is God; Hij is “de steen van Israël” (Genesis 49:24). 
Als onze Leider en Hoofd, schreeuwt Christus uit naar de 
pcg. Deze steen schreeuwt uit de muur – rechtstreeks 
uit het huis van God, geestelijk en tot op zekere hoogte 
vandaag zelfs fysiek. Steen, muur, balk en hout zijn allemaal 
materialen in een fysiek huis, maar dit is hoofdzakelijk een 
geestelijk huis.

Het Hebreeuwse woord dat vertaald is als “ balk” betekent 
om samen te komen of verbinding te maken; het is afgeleid 
van een basiswoord dat betekent “vastmaken” met nadruk 
op “een verbindende ligger”. Het Jamieson, Fausset en Brown 
commentaar zegt dat het “de dwarsbalk of de hoofdspar is 
die de balken in de muur verbindt.” De balk brengt alles 
samen. Ik schreef in Habakuk dat deze balk Mysterie 
der Eeuwen is. Het brengt dingen samen omdat het een 
overzicht van de Bijbel is; het verbindt de hele Bijbel. 
Wij zijn samen en wij vechten samen omdat wij het 
belangrijkste boek sinds de Bijbel hebben! Mysterie der 
Eeuwen verbindt alles – het is fundamenteel voor ons begrip! 
Het verbindt Gods mensen met elkaar, en verbindt ons met 
de hele wereld, en verbindt de hele wereld met God!

God openbaarde de waarheid over Habakuk 2:11 tegen het 
einde van 2002, juist toen onze rechtszaak die draaide 
rond Mysterie der Eeuwen zijn hoogtepunt begon te 
bereiken. Onze rechtszaak begon over dit boek.

Toch ben ik mij gaan realiseren dat de “balk” in dit vers 
meer is dan alleen Mysterie der Eeuwen. Dat boek is het 
middelpunt, maar de “balk” omvat alles wat er met dat 
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boek gebeurde – de hele geschiedenis van de rechtszaak, 
inclusief alle andere werken die wij hebben verkregen. De 
steen schreeuwde het uit en wij hoorden die schreeuw 
in de loop van de crisisjaren. Mysterie der Eeuwen en de 
auteursrechterlijke strijd beschrijft het antwoord op 
deze crisis!

Het omvat ook  de verbluffende waarheid onthuld in 
Amos 9:1 dat Jezus Christus een persoonlijke verschijning 
tijdens de rechtszaak maakte! De “Steen” kwam persoonlijk; 
het was een echte verschijning; het was niet alleen maar 
symbolisch. Terwijl wij in de rechtszaal vochten, was God 
iets aan het uitwerken. Hij was daar aanwezig en Hij won 
de strijd voor ons! (Wij zullen dit in het volgende hoofdstuk 
bespreken.)

Wanneer er staat,  “de balk … zal het beant-
woorden”, moeten wij alles overwegen wat er tijdens 
de rechtszaak gebeurde. Wij verkregen niet alleen 
het auteursrecht van Mysterie der Eeuwen, maar wij 
ontvingen ook nieuwe openbaring en hadden een 
persoonlijke verschijning van Jezus Christus aan de 
Kerk!

Waarom was het zo belangrijk dat Jezus Christus een 
persoonlijke verschijning maakte op het moment dat Hij dat 
deed? Hij was bezorgd over de troon waarop Hij voor eeuwig 
zal regeren. Dit is iets waar wij ons geloof op moeten bouwen. 
Wij zagen Hem niet, maar wij zagen wat Hij deed!

God, de Steen van Israël, is onze Herder (nogmaals, zie 
Genesis 49:24). Hij zorgt voor Zijn schapen. God beschermt 
Zijn volk als wij ons deel doen. Jezus Christus en God de 
Vader zorgen als geen andere herder voor hun schapen.

Kijk naar de chronologie en u ziet nog een andere wonder-
baarlijke zegening in het midden van de rechtszaak: Wij 
kwamen in het bezit van de nieuwe steen der bestemming. 
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EEN ANDERE ‘STEEN’ DIE SCHREEUWT
Habakuk 1:6-11 bespreekt het herrezen Heilige Romeinse Rijk 
dat Amerika en Groot-Brittannië verovert. Deze verenigde 
Europese macht zal het volk overwinnen dat de oude troon 
van David en de oude steen der bestemming heeft (Hosea 3:4). 
De steen die zich in Schotland bevindt staat op het punt in 
beslag te worden genomen door het Heilige Romeinse Rijk, 
en het is niet te zeggen wat er later mee zal gebeuren. Maar 
God heeft een nieuwe steen aan Zijn kerk gegeven!

Onthoud, in het tijdschrift Trumpet  van augustus 
1996 - zei ik dat ik geloofde dat de steen der bestemming in 
Schotland “het meest waardevolle fysieke ding op deze aarde 
was. Ik geloof ook dat koningin Elizabeth zojuist de slechtste 
beslissing van haar leven maakte! En de Britse regering heeft 
de grootste fout in haar geschiedenis gemaakt! [Englands] 
acties hebben de almachtige levende God geminacht. En er 
zal een angstaanjagende straf komen tenzij zij berouw tonen.” 
Ik schreef dit net voordat wij onze rechtszaak over Mysterie 
der Eeuwen ingingen.

De steen van Scone werd op 15 november 1996 uit 
Westminster Abbey gehaald. Het werd op 30 november offi-
cieel in het Edinburgh-kasteel geplaatst. Dat was dezelfde 
maand dat mijn zoon contact opnam met een auteurs-
rechtadvocaat over de wettigheid van het herdrukken van 
Mysterie der Eeuwen.

Bovendien vond het proces van het vinden, verwerven 
en verplaatsen van dhr. Armstrongs gebedsrots van Oregon 
naar onze hoofdkwartier-campus in Edmond, Oklahoma, 
plaats tijdens de jaren van de rechtszaak (zie de “tijdlijn van 
gebeurtenissen” even verderop).

Habakuk zegt dat de steen het uitschreeuwde! De openba-
ring over de nieuwe steen der bestemming voegt een andere 
geestelijke dimensie toe aan deze profetie.
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Men kan zeker zien dat de Steen, verwijzend naar God, 
het uitschreeuwde naar Zijn volk toen wij in de rechtszaak 
vochten. Hij schreeuwde het uit naar ons om te handelen en 
te vechten voor Zijn waarheid! Maar God openbaarde ook 
dat, terwijl Christus de strijd voor ons aan het vechten was, 
de letterlijke steen – de nieuwe steen der bestemming, 
dhr. Armstrongs gebedsrots – het “uitschreeuwde”. Wij 
hoorden die schreeuw en hebben de steen opgehaald. 
Hoewel wij dat toen niet wisten, stond Jezus Christus 
op het punt een nieuwe troon en een nieuwe steen te 
vestigen!

Wat een wonderbaarlijke zegen! Zelfs toen wij aan het 
vechten waren voor Mysterie der Eeuwen, werd ons een 
nieuwe steen der bestemming gegeven, wat voor ons leidde 
tot de ontvangst van een nieuwe troon om Gods prachtige 
waarheid aan de wereld te verkondigen! Toen de steen uit de 
muur schreeuwde, spoorde God ons aan en maakte ons klaar 
de troon van David te ontvangen!

Laat mij het overduidelijk maken wat het dubbele wonder 
is. Terwijl wij aan het vechten waren in een zes jaar lange 
rechtszaak, “schreeuwde” de nieuwe steen – dhr. Armstrongs 
gebedsrots – “het uit”. De rots is Jezus Christus gepersoni-
fieerd. Hij schreeuwde het uit naar ons voor het terughalen 
van deze gebedsrots, die de nieuwe steen der bestemming 
zou worden. Deze steen symboliseert de troon van David en 
Gods belofte aan hem, die tot een climax zal komen bij de 
Wederkomst van Christus.

Wij hebben ook een nakomeling van David om op die 
troon te zitten – wat betekent dat wij de nieuwe troon van 
David hebben. Groot-Brittannië heeft niet langer de troon 
van David. 

De nieuwe steen, die de nieuwe troon van David 
symboliseert, is het eerste wonder van het dubbele wonder.
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De steen (ook een symbool van Christus) schreeuwt het uit. 
De overwinning in de rechtszaak gaf ons Mysterie der Eeuwen, 
dat antwoord geeft aan de steen die het uitschreeuwt: Dit is 
het tweede wonder van het dubbele wonder. 

Mysterie der Eeuwen is het overzicht van de gehele 
Bijbel – het Oude en het Nieuwe Testament. Het is het enige 
boek op aarde dat de Bijbel uitlegt. Het heeft het antwoord 
op de schreeuw van de steen. Dhr. Armstrong geloofde dat 
Mysterie der Eeuwen het tweede belangrijkste boek op aarde 
was, op alleen de Bijbel na. Wij geloven hetzelfde.

Kijk opnieuw naar Habakuk 2:11: “Want de steen 
schreeuwt uit de muur, en de balk antwoordt hem uit het 
houtwerk”. Habakuk 2:11 is de grootste nieuwe openba-
ring die God heeft gegeven aan de Filadelfia kerk van 
God tot nu toe!

Het is niet alleen een wonder – het is een dubbel wonder!
Laat mij het heel duidelijk maken. Het eerste wonder: 

de nieuwe steen en de nieuwe troon van David die God 
ons heeft gegeven. Het tweede wonder: In een rechts-
zaak van zes jaar gaf God ons Mysterie der Eeuwen, het 
enige boek op aarde dat de schreeuw van de steen kan 
beantwoorden!

Dit is het DUBBELE WONDER dat in deze kerk heeft 
plaats gevonden!

God eert Zijn kerk op een prachtige, prachtige manier!                                                                                                                       
Wij hoorden de schreeuw van de steen – Jezus Christus 

zorgde daarvoor! Wij wisten dat wij dhr. Armstrongs 
gebedsrots wilden, een symbool van de manier waarop dhr. 
Armstrong het grootste werk ooit op aarde bouwde! Hij 
bouwde het door gebed, door voortdurend naar God te gaan. 
Hij had een gebedsrots, die het brandpunt is van al deze 
symboliek. En nu heeft God laten zien dat deze rots koning 
Davids nieuwe troon symboliseert.
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Deze steen is verbonden met de man die Mysterie der 
Eeuwen schreef. God zet een dramatische schijnwerper 
op de man die de weg voor de Wederkomst van Jezus 
Christus voorbereidde. God eert deze man en vertelt ons 
zijn voorbeeld te volgen. Er is geen steen op aarde zoals de 
gebedsrots die gebruikt werd door Gods eindtijd-type van 
Elijah. Hij bereidde de weg voor de Wederkomst, en wij zijn 
hier om de ruïnes op te richten.

Wij ontvingen de gebedsrots in Augustus 2002. 
Ongeveer vijf maanden later kwam de rechtszaak tot 
het einde!

Dit Werk blijft op zoveel verschillende manieren 
rond Herbert W. Armstrong draaien, de “zegelring” van 
Haggaï 2:23. (Vraag mijn gratis boekje over Haggaï aan om 
dit te begrijpen). Het is ten slotte zijn gebedsrots, en hij was 
degene die door God gebruikt werd om Mysterie der Eeuwen 
te schrijven. God organiseerde deze gebeurtenissen om 
Habakuk 2:11 precies te vervullen!

Nu, op het moment dat de Verenigde Staten en Groot-
Brittannië op het punt staan te sterven, hebben wij de 
steen en de regering van God die verenigd zijn. Nu is de 
troon gecombineerd met Gods regering en wet, vlak voor 
de Wederkomst van Christus! Dit is een van de grootste 
prestaties waarin deze kerk ooit  betrokken zal zijn!

Wanneer u kijkt wat er gebeurde in de rechtszaak 
rondom Mysterie der Eeuwen, is het verbazingwekkend: 
Wij ontvingen het auteursrecht van Mysterie der Eeuwen 
en 18 andere werken, en wij kregen nieuwe openbaring. Wij 
ontvingen alle antwoorden van God! Als u begrijpt wat God 
heeft gedaan, dan beseft u waarom het een dubbel wonder is.

God heeft ons de steen gegeven – een symbool van het 
ware Hoofd van deze kerk, Jezus Christus – en Mysterie der 
Eeuwen, wat wij aan de hele wereld moeten onderwijzen. 
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Wat een geschenk! De Steen schreeuwde het uit en 
Mysterie der Eeuwen gaf antwoord. Hoe deze twee samen 
gaan! De Steen is ons Hoofd en als men het begrip van 
Mysterie der Eeuwen niet heeft, dan houdt men niet vast 
aan het Hoofd.

God orkestreerde deze transitie naar een nieuwe steen 
en een nieuwe troon. Bestudeer de chronologie en u kunt 
het zien opbouwen. Het is zeer belangrijk dat de steen 
van Scone werd gescheiden van de troon van David in 
dezelfde maand dat wij ons voorbereidden om Mysterie 
der Eeuwen te drukken. De gebedsrots werd verworven op 
het hoogtepunt van de rechtszaak, net vóór de dramatische 
conclusie – precies toen God de waarheid openbaarde over 
de steen en de balk in Habakuk 2:11! De timing van al deze 
gebeurtenissen bewijst dat er een bestemde tijd voor 
alles is! Wij begrepen het toen niet, maar achteraf gezien 
kunnen wij precies zien wat Christus aan het doen was. 
Alleen God kon deze timing precies uitmeten!

Opmerking: Er zijn precies 14 jaar van het moment dat 
de rechtszaak eindigde op 16 Januari 2003 tot 16 Januari 
2017, toen God openbaarde dat de gebedsrots de nieuwe 
steen der bestemming was! Het nummer zeven betekent 
volledigheid of perfectie. God testte ons geloof in de rechts-
zaak, en Hij gaf ons de nieuwe steen. Daarna testte Hij ons 
nog 14 jaar om te zien of wij er echt op uit zouden gaan om 
het Werk te doen. Het is alsof God zei, Oké, Ik geef u al die 
prachtige waarheid van dhr. Armstrong – maar ik openbaar 
de waarheid over de nieuwe steen en troon niet voordat Ik 
heb gezien dat u die prachtige boodschap heeft verkondigd, 
vooral Mysterie der Eeuwen! Hij test ons en wij moeten 
ons stap voor stap kwalificeren, om te doen wat God ons wil 
laten doen! Ieder van ons heeft een belangrijke rol in Gods 
Werk! 
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TIJDLIJN VAN DE EVENEMENTEN
november 1996
De steen van Scone wordt 
gescheiden van Davids troon en 
overgebracht naar Schotland. 
Dezelfde maand begint de PCG met 
plannen om Mysterie der Eeuwen 
te drukken.

februari 1997
De Wereldwijde kerk van God 
dient een federale rechtszaak in 
tegen de PCG voor het drukken van 
Mysterie der Eeuwen.

augustus 1998
David Todd verhuist naar Oregon 
en begint de jacht op locaties 
met betrekking tot Herbert 
W. Armstrong, inclusief de 
gebedsrots.

november 2000
Dhr. Todd informeert dhr. Flurry 
dat hij gelooft dat hij de gebedsrots 
gevonden heeft.

april 2002
Gerald Flurry bezoekt Oregon en 
wordt de rots getoond. Later in 
die maand verwerft dhr. Todd de 
rots.

8 augustus 2002
Een lid en zijn zoon vertrokken 
naar Oregon om de rots op te 
halen en over te brengen naar 
het hoofdkwartier. Gebeden 
voor de veilige aankomst worden 
gevraagd aan diegenen die het 
Filadelfia jeugdkamp bijwonen. 

15 augustus 2002
De gebedsrots arriveert.

augustus 2002
Deposities bereiken hun hoog-
tepunt, wat een echt keerpunt 
blijkt te zijn in de rechtszaak.

september 2002 
Royal Vision publiceert 
“Habakuk onthult de uitkomst 
van onze rechtszaak”- door 
Gerald Flurry, waarin de 
betekenis van de steen en de 
balk werden onthuld.

16 januari 2003
(verjaardag van Herbert W.  

Armstrongs dood) 

De hoofdvoorwaarden van de 
rechtszaak-schikking zijn over-
eengekomen; proces eindigt.
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JESAJA 22: ‘EEN GLORIEUZE TROON’
Tijdens het bewind van koning Hizkia, was Sebna een corrupte 
penningmeester, vergelijkbaar met Judas Iskariot, de discipel 
die Christus verraadde. Judas was bezeten door Satan. Een 
eindtijdtype van deze man zat direct en persoonlijk achter wat 
er gebeurde met de Wereldwijde kerk van God na de dood van 
dhr. Armstrong. Deze man werd ongetwijfeld bezeten en geleid 
door Satan de duivel, waardoor hij zijn marionet werd. Vanwege 
de verdorvenheid die deze man begaan heeft tegen Gods kerk, 
gaf God een angstaanjagend oordeel over hem (Jesaja 22:15-19). 
De eindtijd Sebna houwt een eeuwig graf voor hemzelf uit!

God ontdeed Sebna van het leiderschap in Zijn kerk en 
droeg het over aan Eljakim (verzen 20-21). Met betrekking tot 
deze nieuwe leider, zegt God: “En Ik zal de sleutel van het 
huis van David op zijn schouder leggen; opent hij, niemand 
sluit; sluit hij, niemand opent” (vers 22). Hat gaat allemaal 
over het huis van David – afstammelingen van David zelf! Die 
waarheid is van cruciaal belang voor ons begrip.

God opent krachtige deuren voor Zijn Werk. Hij gaf ons 
de overwinning in de rechtszaak. Hij heeft ons Davids troon 
gegeven. Hij heeft ons vele krachtige hulpmiddelen gegeven 
om Zijn waarheid rond de wereld te verkondigen – meest 
recent, een vliegtuig! Hoe zegent God Zijn volk!

“En Ik zal hem als een pin in een hechte plaats vastslaan, 
zodat hij als een erezetel (“glorieuze troon” KJV) 
worden zal voor zijn familie” (vers 23). De “vader” hier is dhr. 
Armstrong en wat hij voor ons allemaal betekende. Eljakim 
is de zoon van Hilkia. Dhr. Armstrong is de hele tijd in beeld. 
Hij bereidde de weg voor ons om een nieuwe steen en een 
nieuwe troon te bezitten.

Maar hoe zal Eljakim als een “glorieuze troon” zijn? 
Wat voor “glorieuze troon” kan dit mogelijkerwijs zijn? 
Dit is Davids troon – een glorieuze troon! 

HET DuBBElE WONDER!

63



“Dan zal men aan hem het gehele gewicht van zijn familie 
hangen, de spruiten en de loten, alle kleine vaatwerk, van de 
bekkens af tot alle kruiken toe” (vers 24). De “spruiten” zijn de 
Laodiceërs die berouw hebben en terugkeren naar God. De 

“loten” zijn de 50 procent die hun eeuwige leven verliezen. De 
JFB zegt dat “loten” verwijst naar “slechte dingen … waarde-
loze scheuten, uitwerpselen”. God zegt dat zij als waardeloze 
uitwerpselen zijn! (Lees hoofdstuk 6 van Jesaja’s eindtijd visie 
voor meer informatie). Als wij God afwijzen dan zijn wij als gees-
telijke uitwerpselen! God wil niets met ons te maken hebben!

Tijdens de rechtszaak gingen wij in beroep bij het 
Hooggerechtshof van de Verenigde Staten. De rechters 
weigerden zelfs naar ons geval te kijken. Maar op dezelfde 
dag dat zij ons beroep afwezen, begon God Jesaja 22 aan mij te 
openbaren. Dit was Gods manier van zeggen, Maak u niet druk 
over het Hooggerechtshof dat door mensen wordt geleid: focus op 
het Hooggerechtshof in de hemel! Ik zal u de overwinning geven!

Jesaja 22 leidt rechtstreeks naar een profetie over de plaats 
van veiligheid: “Te dien dage, luidt het woord van de Here der 
heerscharen, zal de pin die in een hechte plaats was vastge-
slagen, losraken en afbreken en vallen, en de last die daar aan 
hing, zal teniet gaan, want de Here heeft het gesproken” (vers 
25). Dit verwijst naar Gods kerk die naar een plaats van bescher-
ming gaat. Het is hier en overal in de Schrift duidelijk dat 
wanneer wij naar de plaats van bescherming gaan, wij de troon 
van David zullen hebben. Wij hebben die troon nu. We hoeven 
ons niet langer af te vragen hoe wij deze zullen ontvangen.

LEERBOEK VAN DE  
WERELD VAN MORGEN

In het begin van 2017, op hetzelfde moment dat God het 
begrip van de nieuwe steen openbaarde, begon ik een serie 
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over Mysterie der Eeuwen voor het televisie programma 
De sleutel van David. God had daar een sterke hand in. De 
profetieën in Habakuk over de rechtszaak, de steen en de 
balk zijn allemaal  met elkaar verbonden. God herinnert ons 
eraan wie het Hoofd van deze kerk is!

Habakuk 2:17 gaat over de verwoesting van Libanon, 
ooit het juweel van het Midden Oosten. God zegt dat de 
hele wereld spoedig zo’n soort vernietiging zal ervaren! 
De Laodiceërs zullen hier doorheen moeten gaan omdat 
zij lauwwarm zijn; zij zijn niet enthousiast of in vuur en 
vlam voor wat God hen heeft gegeven. Sommigen van hen 
vochten uiteindelijk tegen God en probeerden Zijn waarheid 
te vernietigen!

Let op waar dit allemaal toe leidt: “Want de aarde zal vol 
worden van de kennis van des Heren heerlijkheid, gelijk 
de wateren die de bodem der zee bedekken” (vers 14). Wij 
bereiden ons voor om de aarde te vullen met de waarheid 
die in Mysterie der Eeuwen onderwezen wordt! Na de Bijbel 
zal dit het belangrijkste leerboek in de wereld van morgen 
zijn. Het is de handleiding die God zal gebruiken om de hele 
mensheid te onderwijzen! Dit zal het nummer één boek zijn, 
na de Bijbel, dat de hele mensheid zal bestuderen, omdat 
het Gods Woord ontcijfert! Het bevat de meest geweldige 
boodschap die u kan horen. Als Gods koningen en priesters 
in embryo (Openbaring 1:6) zijn wij ons aan het voorbereiden 
om de hele wereld uit dit boek te onderwijzen!

God heeft nu Zijn toekomstige koningen de troon gegeven 
waar Jezus Christus naar zal wederkeren. Wij houden deze in 
stand voor de Koning der koningen. God heeft ons veel bewijs 
voor deze waarheid gegeven. Ten slotte zijn wij koningen en 
priesters in embryo, die wachten om in de Familie van God 
te worden geboren en voor altijd te regeren met Christus 
als Zijn Bruid! Het is logisch dat Gods koningen en priesters, 
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die op het punt staan op Gods troon te zitten, de steen der 
bestemming bezitten, die de troon vertegenwoordigt en dat 
zij nu een man op deze troon hebben!

Onze roeping moet echt voor ons zijn. God wil dit reëel 
maken voor Zijn volk, en Hij maakt het ook reëel! Als wij 
leren van de nieuwe openbaring die Hij ons geeft, dan zullen 
wij dat zien. En als wij dat zien, dan zal dat ons aanzienlijk 
vuriger maken in onze gebeden tot God, zodat wij dhr. 
Armstrongs geweldige voorbeeld kunnen nastreven – en ons 
kunnen klaar maken voor de terugkeer van Jezus Christus!
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DE SCEPTER EN 
DE WETGEVER

G enesis 49:10 heeft meer betekenis dan wij 
voorheen dachten. “De scepter zal van Juda niet 
wijken, noch de heersersstaf (wetgever) tussen zijn 

voeten [wat betekent dat deze man een Joodse afstammeling 
zou zijn], totdat Silo [Jezus Christus] komt, en hem zullen 
de volken gehoorzaam zijn”. Het eerste vers van Genesis 49 
stelt de profetische eindtijd-context van dit hoofdstuk vast: 
Het beschrijft “wat u in toekomende dagen wedervaren zal”. 
Dit is voor dhr. Armstrong en de Filadelfia kerk van God van 
vandaag.

Maar als u het begrijpt, ziet u dat wanneer wij bij vers 10 
komen, het alleen maar over de Filadelfia kerk van God gaat.

“Tot Silo komt” zou beter vertaald zijn met “totdat Hij 
komt tot wie het behoort”. De troon van David is echt van 
Christus! Het is de troon van Christus. 

Deze scepterbelofte verwijst naar de troon van David – het 
gaat over het behoud van de hele mensheid. Zoals Jezus zei 
in Johannes 4:22, behoud zal tot iedereen komen door de 
Joden – door de scepter. Christus zal op die troon zitten en de 
aarde regeren. En wanneer Hij dat doet zal iedereen bij Hem 
komen. Hij zal alle mensen redden die gered willen worden 
en bereid zijn zich aan Zijn heerschappij te onderwerpen!

Genesis 49:10 leidt expliciet naar de terugkeer van Jezus 
Christus, zodat u absoluut weet dat de context ervan het 
laatste tijdperk van Gods kerk is. De scepterbelofte is voor 
het tijdsbestek waarin wij ons nu bevinden! De tijd die 
aangeduid wordt met “tot Silo komt” is dit huidige stukje 
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tijd dat rechtstreeks leidt naar de Wederkomst – het laatste 
tijdperk van Gods ware Kerk. Zou het niet gepast zijn dat God 
de troon ontvangt van mensen die de wet houden?

EEN MUNT, TWEE ZIJDEN
De Ferrar Fenton vertaling van Genesis 49:10 is nogal fasci-
nerend. Het formatteert de tekst in een poëtische stijl, zoals 
het origineel was. Er staat:

De scepter zal niet wijken van Juda, 
Of de Gever van de wet tussen zijn [Juda’s] 

voeten, 
Totdat vrede arriveert, en de naties hem 

[Christus] gehoorzamen.
Merk op: Waar de King James versie zegt ”noch”, zegt de 

Ferrar Fenton “of”. Dat is een betere vertaling: “De scepter 
zal niet wijken van Juda of de gever van de wet tussen zijn 
voeten …”. Het is alsof de twee delen van die verklaring 
uitwisselbaar zijn, zoals een munt met twee kanten. God 
spreekt over de scepter en de wet die samengaan. De scepter 
gaat over Gods heerschappij. Hoe regeert u? Met de wet van 
liefde! Dat is waar deze kerk helemaal om gaat.

Young’s Literal vertaling, een letterlijke Hebreeuwse 
vertaling, leest, “De scepter draait niet van Juda af, en een 
wetgever tussen zijn voeten, totdat zijn zaad kome, en dat is 
de gehoorzaamheid der volken”.

Ferrar Fenton zegt “of” en Young’s Literal zegt “en”, 
gebaseerd op de Hebreeuwse grammatica. Iemand van onze 
staf die Hebreeuws heeft gestudeerd schreef mij en legde 
uit, “Het voegwoord ‘en’ lijkt op het gebruik van ‘of’ omdat 
ze allebei twee onderwerpen combineren, in plaats van ze 
te scheiden, wat ‘noch’ doet”. Dit wijst erop dat de twee 
functies of individuen waarover hier wordt gesproken 

DE NIEUWE TROON VAN DAVID

68



– de scepter en de wetgever – niet gescheiden zijn; ze 
zijn nu gecombineerd in één. Genesis 49:10 voegt de wet 
en de scepter samen.

Dit gaat erover dat wij de nieuwe troon en de nieuwe steen 
ontvangen samen met de wet van God! Onthoud dat als u 
de wet heeft, zei dhr. Armstrong, dit een regering vereist – of, 
in deze context, de scepter. Het is nu allemaal samengevoegd 

– de scepter en de wet!
Deze profetie verwijst specifiek naar de tijd wanneer de 

nieuwe troon en de koninklijke wet samengevoegd werden, 
wat gebeurde op 16 Januari 2017. Als God de scepter en de 
wet combineert, worden dingen echt geestelijk versterkt. 
De scepter moet nu worden geregeerd door de koninklijke 
wet, en de koninklijke wet moet op de scepterbelofte worden 
toegepast– “totdat Silo komt”.

Wij moesten vóór de terugkeer van Christus in het 
bezit zijn van Davids troon. Wij hadden een nieuwe troon 
in combinatie met Gods wet nodig, zodat deze geschikt is 
voor Jezus Christus wanneer Hij terugkeert. Genesis 49:10 
beschrijft specifiek het feit dat wij de nieuwe troon van David 
in ons bezit hebben wanneer Christus komt!

CONTRAST MET JEREMIA 33
Vergelijk nu de belofte uit Genesis 49:10 met het tweevoudige 
verbond waarover gesproken wordt in Jeremia 33:17-18. 

“In die dagen zal Juda verlost worden en Jeruzalem veilig 
wonen: …Want zo zegt de Here: Nimmer zal het David 
ontbreken aan een man, die op de troon van het huis Israëls 
gezeten is” (verzen 16-17). Jeremia schreef deze profetie 
toen Juda werd vernietigd. Hij stond op het punt de troon 
te verplaatsen naar Israël – niet naar Juda. Dhr. Armstrong 
schreef over deze belofte: “Gedurende deze ruim 2500 jaar 
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zal het David niet ontbreken aan iemand “op de troon van 
het huis Israëls …” (De Verenigde Staten en Groot-Brittannië 
in de profetieën). Voor die periode zou de troon van David in 
Israël zijn.

Maar wat als Israël sterft – wat dan? In deze context zei 
God niet “totdat Silo komt”, of totdat Christus terugkeert – 
Hij zei simpelweg dat er niemand zou ontbreken die op de 
troon van David gezeten is.

Denk eraan dat Hosea 3:4 spreekt over een verschrik-
kelijke tijd wanneer Israël zijn koning en de steen der 
bestemming zal verliezen. Maar er is nog steeds een goed 
einde: “Daarna zullen de Israëlieten zich bekeren terugkeren 
en de Here, hun God, zoeken, en David hun koning, en 
bevende komen tot de Here en tot zijn heil -  in de dagen der 
toekomst” (vers 5). 

Let er ook op dat Jeremia 33:17 gaat over een man op “de 
troon van het huis van Israël” – daarna volgt een puntkomma, 
en dan introduceert het verhaal een tweede verbond: “En 
de levitische priesters zal het nimmer ontbreken voor mijn 
aangezicht aan een man die brandoffers offert, spijsoffers 
ontsteekt en slachtoffers brengt al de dagen” (vers 18). 
Hier zijn twee aparte onderwerpen, twee verschillende 
verbonden. 

Dat is anders dan de manier waarop het staat in 
Genesis 49:10, waar de twee onderwerpen samen gevoegd 
zijn. 

Wij onderwezen eerst dat Jeremia 33:17 een tegenhanger 
was van Genesis 49:10. Maar Jeremia 33:17 zegt “David zal 
het niet aan een man ontbreken die op de troon van het huis 
van Israël zit”, dat is zolang Israël bestaat – verwijzende naar 
fysiek Israël. Maar Genesis 49:10 verwijst naar geestelijk 
Israël. Jeremia zegt gewoon dat er nooit een gebrek zal zijn 
aan een man die op de troon zal zitten, terwijl Genesis 49:10 
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de scepter samengevoegd met een “wetgever” laat zien. Ook 
laat dit vers zien dat dit leidt tot de Wederkomst van Jezus 
Christus, wat Jeremia 33 niet doet.

In ‘Wie is de profeet?’ schreef ik over Genesis 49:10: “Wat 
betreft de scepter-belofte hebben wij altijd geloofd dat het 
verwijst naar de huidige koninklijke lijn die tot aan de Grote 
Verdrukking zal regeren”. Dus ik liet het alleen maar tot de 
grote verdrukking lopen vanwege de profetieën dat God ons 
de troon in de plaats van veiligheid zal geven. Maar wanneer 
zal God deze aan ons geven?

Jesaja 16:1-5 laat zien dat wij de troon van God al hebben 
tegen de tijd dat wij in de plaats van veiligheid arriveren. Het 
zegt dat de man op de troon zal zitten “in waarheid” en dat 
hij “zich haast gerechtigheid te oefenen” – dus hij bevindt 
zich duidelijk in Gods kerk tegen die tijd; de wetgever moet 
op de troon zitten. De vraag is, wanneer kregen wij hem en 
hoe? Genesis 49:10 geeft ons meer van het antwoord.
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VIER

SATAN VALT 
DAVIDS 

TROON AAN

S atan de duivel is vol haat, boosheid, bitterheid en 
toorn tegen koning Davids troon. En dat is geen 
wonder! Die troon gaat hem en zijn heerschappij over 

de aarde vervangen! Wanneer Jezus Christus op die troon 
zit, zal Satan in de buitenste duisternis geworpen worden. 
Hij weet dat het einde van zijn heerschappij extreem dichtbij 
is, dus zijn woede tegen die troon wordt alleen maar groter.
Wij hebben de afgelopen jaren een groot deel van deze toorn 
kunnen zien. En het zal zeker nog intenser worden.

Het goede nieuws is dat, hoe belangrijk deze troon ook 
voor Satan is, hij is veel belangrijker voor God! Hoewel Gods 
volk kan verwachten dat de druk op ons zal intensiveren, 
omdat wij nu de troon van David bezitten, kunnen wij ook 
meer wonderbaarlijke hulp van God verwachten.
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Eigenlijk is er veel bewijs in de Bijbel dat Jezus Christus 
Zelf nu al meer persoonlijk betrokken is om dit Werk te 
helpen in het beschermen van die troon!

NEERGANG VAN  
DE KONINKLIJKE FAMILIE

Kijk opnieuw naar het tijdsbestek van gebeurtenissen die 
verband houden met de verandering van de troon.  

In november 1996 begon de PCG plannen te maken om 
Mysterie der Eeuwen te drukken. In dezelfde maand – op 
15 november – werd de steen van Scone naar Schotland 
verplaatst. Mysterie der Eeuwen was in opkomst, en de steen 
der bestemming was aan het wankelen – en hij is nu niet 
meer de steen der bestemming.

Ongeveer 10 maanden later, op 31 augustus 1997, werd 
prinses Diana gedood bij een auto-ongeluk. Had de konink-
lijke familie wat van Gods bescherming verloren? Ik weet dat 
niet zeker, maar het is interessant dat het gebeurde binnen 
een jaar nadat Engeland de steen opgaf. God geeft speciale 
bescherming aan degenen die de troon van David bezitten. 
Hij straft hen ook sneller voor hun zonden dan Hij anderen 
zou doen.

Toen God op 16 januari 2017 de openbaring over de 
nieuwe steen gaf, werd de koninklijke familie van Groot-
Brittannië vervangen als de koninklijke familie op Davids 
troon. Dat was het signaal van vreselijke dingen die over 
Groot-Brittannië zullen komen, evenals een scherpe neer-
gang van Amerika en Juda. Het was ook een indicatie dat 
wij een snelle achteruitgang van de koninklijke familie in 
Groot-Brittannië zouden zien

Kijk naar wat er bijna direct na deze verandering 
gebeurde met de Britse koninklijke familie. De koningin was 

73



toen 91 jaar oud en duidelijk aan het einde van haar heer-
schappij. Haar echtgenoot maakte in mei 2017 bekend dat hij 
zich later in het jaar zou terugtrekken van zijn koninklijke 
plichten. In het nummer van 30 juni 2017, publiceerde 
Newsweek een hoofdartikel over prins Harry, waarin hij 
zei dat wanneer zijn grootmoeder zou komen te overlijden, 
niemand de troon wil overnemen. 

“Is er iemand van de koninklijke familie die koning of 
koningin wil zijn? Ik denk van niet, maar wij zullen onze 
taken op de juiste tijd uitvoeren,” zei hij.

Welnu – God ontheft hen van die verantwoordelijkheid!
Het artikel in Newsweek was geschreven door een verslag-

gever die het grootste deel van een jaar vrije toegang kreeg 
tot prins Harry – als onderdeel van de inspanning van de 
koninklijke familie om haar imago bij te werken. Het artikel 
toonde de verontrustende richting die de monarchie uitgaat.

“Wij zijn betrokken bij de modernisering van de Britse 
monarchie”, zei prins Harry. Het koningshuis breekt met 
veel tradities uit het verleden. Zij zijn voorvechters van 
populaire sociale doelen en proberen zich te verhouden tot 
het publiek door te laten zien dat ze ‘gewone mensen’ zijn. 
Zij werken om hun populariteit te vergroten door gezelschap 
van immorele beroemdheden op te zoeken en op andere 
manieren die de troon naar beneden halen. Ze ondermijnen 
ook Bijbelse leerstellingen. In april 2017 verscheen prins 
William met de Amerikaanse popster Lady Gaga in een video 
van Heads Together, gericht op het normaliseren van mentale 
gezondheidsproblemen zoals depressie, angst en zelfmoord-
gedachten. Hij heeft ook een Frans tijdschrift voor 1.3 miljoen 
Engelse Ponden aangeklaagd voor het publiceren van foto’s 
van zijn vrouw, topless. Haar zus, Pippa, trouwde de broer van 
een reality tv-ster. De Britse Spectator noemde het konings-
huis “de grootste reality TV show van Groot-Brittannië”. 
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Is Lady Gaga het soort gezelschap dat de koninklijke 
familie van Groot-Brittannië moet houden? Op 12 mei werd 
prins William “de hetero bondgenoot van het jaar” genoemd 
bij de LGBT Awards van Groot-Brittannië. “Het is zo belang-
rijk om trots te zijn op de persoon die je bent”, zei hij in een 
video bij het accepteren van de prijs.

Het Newsweek artikel stond behoorlijk veel stil bij Prins 
Harry’s inspanningen om een “gewoon leven” te lijden. “Hij 
vertelde mij verschillende keren dat hij ‘iets anders wil 
zijn dan prins Harry’”, schreef de auteur. Zij beschreef de 
verschillende manieren waarop hij in wezen probeerde te 
ontsnappen om koninklijk te zijn.    

“Harry’s vastberadenheid om gewoon te zijn lijkt te 
reflecteren in zijn liefdesleven”, zegt het artikel. “Zijn 
vriendin, Meghan Markle, mag een bekende actrice zijn, 
maar zij is ook een gescheiden vrouw, een uitgesproken 
feministe en Amerikaanse, wat geen van allen in over-
eenstemming is met het stereotype van een koninklijke 
partner”. Toen prins Harry zich in 2017 verloofde met 
Ms. Markle, verwelkomde iedereen het als een prachtig 
iets. Zij besloot om gedoopt te worden en het vormsel te 
ontvangen voor zij trouwden. Moet dit Davids troon recht-
vaardig maken? De Guardian heeft zelfs een artikel gedrukt 
waarin staat, “Ik weet niet of de indrukwekkende Meghan 
Markle gelooft dat zij een sprookjesfamilie binnenkomt. 
En ik maak mij een beetje zorgen dat de introductie van 
Hollywoodglamour in de koninklijke familie alleen dient 
om de verkeerde soort monarchie te versterken, de brood-
en-spelen versie”.

“De jongere vorsten zijn gewoon te geïnteresseerd in 
de tenenkrommende wereld van beroemdheden en in de 
popularisering van hun eigen imago,” schreef de Spectator. 

“Ons is verteld dat zij het concept van de monarchie voor 
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het digitale tijdperk opnieuw uitvinden, enzovoort. Maar 
dat betekent niet dat het een goed idee is. … Over 30 jaar 
kijken de koninklijke historici terug naar de Heads Together 
campagne, naar de gretige associatie met de popsterren, en 
de bloeiende romantiek tussen prins Harry en Ms. Markle 
en vragen wij ons af: Was dit het moment waarop het 
allemaal mis ging?” (13 mei 2017; overal nadruk van mij).

Is het niet verbazend dat zelfs een wereldse nieuws-
bron opmerkt dat er iets ernstig fout is gegaan, iets dat 
de toekomst van de monarchie sterk verandert? En het 
gebeurde maar enkele maanden nadat Gods volk deze 
nieuwe openbaring ontving.

HET BELANG VAN FAMILIE
Toen de moeder van William en Harry, Lady Diana, in 1981 
met prins Charles trouwde, was de wereld betoverd. Herbert 
W. Armstrong noemde hun spectaculaire huwelijk in het 
tijdschrift Echte Waarheid “de laatste zucht van vreugde en 
pracht van Groot-Brittannië”.

Dhr. Armstrong merkte op dat Groot-Brittannië een 
koninkrijk in verval was. Hij was op dat moment in Groot-
Brittannië en merkte privé op dat in de trouwceremonie 
referenties naar de vrouw die haar man gehoorzaamd 

– gebaseerd op Schriftgedeelten zoals Efeziërs 5:22-24, 
Colossenzen 3:18 en Titus 2:5 – waren verwijderd. Hij zei: 

“Goed, laten wij eens zien of het stand houdt of niet”.
Het hield geen stand! Zowel Charles als Diana pleegden 

uiteindelijk overspel. Die huwelijksplechtigheid was het 
meest bekeken televisie-evenement in de geschiedenis tot 
aan dat moment. De hele wereld was gericht op de “sprook-
jesachtige” romantiek en het huwelijk. En wat zij kregen 
was een duidelijk voorbeeld van ontrouw, immoraliteit en 
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verraad! Kunnen wij echt doen alsof hun voorbeeld geen 
effect had op de Britse samenleving?

Familie is de meest belangrijke relatie die bestaat! Als u 
de Bijbel bestudeert dan ziet u dat het een relatie op Gods-
niveau is! Het leert ons geestelijke waarheden over God Zelf. 
Efeziërs 5, bijvoorbeeld, openbaart dat het huwelijk een 
type is van de relatie tussen Jezus Christus en Zijn kerk.  Dit 
huwelijk van Christus met de Kerk inspireert ons te zien dat 
het huwelijk tussen een man en een vrouw een relatie op 
Gods-niveau is!

Hoe waardevol is een sterke familie die goddelijke 
kinderen voortbrengt! Iedereen kan herkennen wat een 
schitterende en prachtige instelling een familie is. Daar is 
niets mee te vergelijken! (Vraag een gratis exemplaar aan 
van Why Marriage – Soon Obsolete? [Waarom het huwe-
lijk – spoedig overbodig?] voor meer informatie over deze 
waarheid.)

Daarom is het zo tragisch wanneer wij weggooien wat 
God heeft gecreëerd. Kijk alleen maar naar wat er gebeurde 
met het eerste huwelijk – van Adam en Eva – toen zij Gods 
instructies afwezen. Zij eindigden met een zoon die zijn 
eigen broer vermoordde! Daardoor hadden zij zeker moeten 
beseffen wat een fout ze hadden gemaakt! Maar helaas 
deden zij dat niet. Mensen kijken maar zelden naar de echte 
vruchten van hun beslissingen.

Het koninklijke paar waar zoveel mensen van houden, 
William en Kate, woonden een redelijk lange tijd samen 
voordat zij trouwden. En nu is hij een voorvechter van trans-
genderrechten. Zij worden verondersteld een voorbeeld voor 
hun volk te zijn!

Het Newsweek artikel merkte op: “Wanneer hem naar 
zijn familie wordt gevraagd, praat Harry gemakkelijk over 
de koningin … en over zijn overleden moeder …. Hij zegt 
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minder over William en Kate, en bijna niets over zijn vader 
en stiefmoeder. De wereld weet nu hoe ongelukkig die relatie 
zijn moeder maakte, en haar zonen”.

Wat voor soort familie zal hij krijgen?
Het artikel zegt dat prins Harry probeert de erfenis van zijn 

moeder voort te zetten. “Twintig jaar geleden, toen irrationele 
angst om besmet te raken met HIV/aids op het hoogtepunt was, 
werd Diana gefotografeerd terwijl ze een met HIV besmette man 
aanraakte, en dat ene gebaar veranderde de houding van het 
publiek. (‘Ik wil graag een koningin van de harten van mensen 
zijn’, vertelde Diana eens aan een TV interviewer; de bijnaam 
bleef steken, vooral na haar dood.) Afgelopen december deed 
Harry een HIV test in Barbados voor een schare fotografen.”

Wat probeert de koninklijke familie te bereiken door 
zich te associëren met dit soort doelen? De samenleving 
omarmt verachtelijke familievernietigende perversies 
zoals geslachtsveranderingen, “huwelijk” tussen mensen 
met hetzelfde geslacht en transgenderisme. De koninklijke 
familie geeft haar steun aan deze beweging. Zelfs een 
generatie terug steunde Diana een Sodom-en-Gomorra 
levensstijl! Is dat een erfenis die u in stand wilt houden? 
De koninklijke familie steunt geen huwelijk op Gods-
niveau, maar immoraliteit op Sodom-niveau!

Hoe triest om dit allemaal te zien gebeuren. Niemand 
in Gods kerk schept hier behagen in. Dit was de troon 
van God – en dit is waar het in Groot-Brittannië naar 
gedegenereerd is! Het betekent helemaal niets voor 
hun, zo lijkt het!

De koninklijke familie van Groot-Brittannië  is niet 
langer koninklijk in Gods ogen, en ik denk niet dat zij echt 
koninklijk zijn in iemands ogen. Zij zijn de ex-koninklijke 
familie van Davids troon – de werkelijke troon vanwaar 
Christus op het punt staat voor altijd te regeren!
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Dit is een universum-schokkende gebeurtenis! De engelen 
zijn hier ongetwijfeld door geschokt. En het is een zeer 
ontroerende en aangrijpende gebeurtenis voor God de Vader 
en Jezus Christus. Dit is realiteit – geen realityshow, maar 
realiteit!

De Filadelfia kerk van God is nu de koninklijke 
familie van Gods troon! Dat is iets om over na te denken!

U en ik, uit alle mensen, moeten de geestelijke standaard 
van Gods troon hooghouden! Als wij gedoopte leden van 
Gods kerk zijn, hebben wij de Heilige Geest, en moeten wij 
de wereld zoveel mogelijk laten zien, hoe het er spoedig met 
Gods troon op aarde aan toe zal gaan!   

CHRISTUS VERSCHIJNT PERSOONLIJK!
Tijdens onze rechtszaak interviewde de Wall Street Journal 
ons en ook veel mensen in de WCG. Jess Bravin, de journalist, 
zei dat veel leden uit kerken die van de WCG zijn afgesplitst de 
zaak in de gaten houden. Waarom deze interesse? Geen van 
die leden schoten ons te hulp. Zij hoopten dat wij zouden falen.

Hoe kun je jezelf zover laten komen zoals zoveel van Gods 
mensen dat deden – waarbij zij zo bitter waren, dat ze besloten 
om tegen de waarheid van God te vechten waar ze jarenlang 
in onderwezen waren? Wij vochten voor Mysterie der Eeuwen 
omdat wij Gods waarheid lief hebben en omdat wij wisten dat 
wij het Werk niet konden verkondigen en Gods boodschap 
niet konden voltooien tenzij wij dat in ons bezit hadden! 
Maar er waren mensen die ertegen vochten. Zij vochten 
tegen wat was geopenbaard aan Herbert W. Armstrong, 
die het vervolgens had opgeschreven. Amos 8 eindigt met 
het praten over mensen die zullen “vallen en nooit meer 
opstaan”. Dit kan alleen maar van toepassing zijn op geestelijk 
verwekte mensen. Andere profetieën tonen aan dat 50% van 
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de Laodiceërs nooit meer zullen opstaan. Dit gaat ook over 
de antichristus die zo fel tegen ons in de rechtbank vocht om 
Gods waarheid te vernietigen en over iedereen die hem volgde.

Het is één ding om Gods kerk te verlaten, maar het is 
iets anders om terug te komen en er tegen te strijden en 
te proberen de waarheid van God te vernietigen!

Wij kunnen zeker zien waarom God zo ontstelt is!
In Amos 9:1 begint het vijfde visioen van Amos. Het nummer 

vijf is het Bijbelse nummer voor oordeel. “Ik zag de Heere staan 
bij het altaar en Hij zeide: Sla het kapiteel, zodat de drempels 
beven, en breek ze stuk op hun aller hoofd, en wie van hen 
overblijven, zal ik doden met het zwaard. Niet een van hen zal 
ontvluchten, niemand van hen zal ontkomen”(Amos 9:1). Amos 
zegt niet dat God hem iets liet zien. In dit visioen zei Amos, “Ik 
zag de Heere”! Dat zei Amos niet in de andere vier visioenen. 
Hier zag hij God in feite in een visioen. Volgens de Companion 
Bijbel wordt in het originele manuscript het Hebreeuwse woord 
voor “Heere” gecombineerd met “-eth”, wat God Zelf betekent.

De Anchor Bijbel zegt over vers 1: “Gods aanwezigheid in 
het heiligdom, waar normaal gesproken de priester zou staan 
of dienst zou doen, zou aanduiden dat er iets ongewoons, iets 
onheilspellends op het punt stond te gebeuren”. Er is zeker 
iets onheilspellends gebeurd!

Het “altaar” is een symbool van de dienaren in Gods kerk 
(vraag mijn gratis boekje over Amos aan voor meer uitleg). 
God sloeg de pilaren aan de bovenkant, zodat het plafond, 
de stijlen, de pilaren en de dienaren werden geschud! Het is 
iets vreselijks om in de handen van de levende God te vallen!

Zoals ik in mijn boekje over Amos uitleg werd deze profetie 
vervuld in onze rechtszaak. Wij weten van deze passage – en 
van de vruchten van de rechtszaak – dat God verscheen! Deze 
mensen lieten God in de steek en vochten tegen Mysterie der 
Eeuwen. En kijk wat er met hen gebeurde! Jezus Christus 
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kwam persoonlijk om hen te verslaan. God schudde hen: dat 
betekent agiteren, beven of schudden. Hij schudde aan de 
stijlen en de pilaren – alles van substantie in de WCG.

Over dit visioen zei Amos, Ik zag de Eeuwige! Hij was op deze 
aarde bij Gods mensen! Wij zagen Hem niet, maar wij hebben 
zeker de vruchten van Zijn bezoek gezien! Christus zag er 
persoonlijk op toe dat wij gerechtigheid kregen, om ons klaar 
te maken voor een nieuwe steen en een nieuwe troon.

Jezus Christus had veel te doen toen Hij naar de aarde 
kwam. Christus, de Steen, schreeuwde het uit en waar-
schuwde Zijn lauwwarme mensen door ons! Als zij de 
rechtszaak zo “in de gaten hielden”, dan wisten zij wat wij 
onderwezen. Christus schreeuwde het naar hen uit, om te 
proberen hen op het rechte pad te krijgen en terug te laten 
keren naar de waarheid van God. Maar zij hadden geen 
berouw en nu bevinden zij zich in een ernstige geestelijke 
conditie. Slechts 50% van hen zal zich omkeren. Degenen die 
geen berouw hebben en niet willen veranderen zullen hun 
eeuwige leven verliezen en zullen stof onder onze voeten zijn.

Deze profetieën zijn voor ons voor vandaag! Als wij ze 
niet begrijpen, dan zijn wij niet Gods uitverkorenen! 
Natuurlijk maken wij hier en daar fouten, maar Gods uitver-
korenen zullen deze profetieën begrijpen.

Wij hebben eerder aangetoond dat Amos 9:1, 11-12 over de 
rechtszaak gaat. Maar God heeft geopenbaard dat het over 
nog veel meer gaat. Het gaat ook over een nieuwe troon en 
een nieuwe steen.  

‘IK RICHT DE  
TABERNAKEL VAN DAVID OP’

“Te dien dage zal Ik de vervallen hut [tabernakel (volgens 
KJV)] van David weer oprichten, en Ik zal haar scheuren 
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dichten, en wat aan haar is afgebroken, weer oprichten, 
en zal ze bouwen, als in de dagen van ouds” (Amos 9:11). 
De “tabernakel van David” wordt zelden gebruikt om te 
verwijzen naar Gods kerk, speciaal in het Nieuwe Testament. 
Lukas gebruikte deze uitdrukking in Handelingen 15:15-16,  
citerend uit Amos 9:11, om te laten zien wat er in het 
Millennium zal gebeuren. Maar wij richten de tabernakel 
van David op vóór het Millennium!

De uitdrukking “tabernakel van David” impliceert 
dat wij vandaag Davids troon in Gods kerk hebben! 
Het verwijst naar een tijdelijke troon in Gods kerk. U ziet 
hetzelfde in Jesaja 16:5: Een man in de kerk zit op die troon 
in de context van de “tabernakel van David” – een tijdelijke 
setting, maar niettemin de troon van David.

Dit is wat God heeft geopenbaard. God heeft de troon 
van Efraïm, of Groot-Brittannië, weggenomen en hem aan 
Zijn eigen ware kerk gegeven. Dat is een grote eer voor ons! 
God biedt ons een ongelofelijke mogelijkheid. Wij moeten 
de ruïnes oprichten – en niet alleen van dhr. Armstrongs 
werk. Wij richten ook de ruïnes van Davids troon op! Wij 
moeten er naar streven om Koning Davids goddelijke 
leiderschap te herstellen! 

In de rechtszaak namen wij het op tegen een man waarvan 
de Bijbel aangeeft dat hij door Satan-bezeten is. Het was al aan 
het eerste begin van de Laodicea-rebellie dat hij de publicatie 
stopte van De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de profe-
tieën, waarin de troon van David volledig wordt uitgelegd – het 
toonaangevende boek in de opbouw van de Wereldwijde kerk 
van God onder dhr. Armstrong. Een van de eerste veranderingen 
die hij maakte was het vernietigen van een boek over Davids 
troon! Dat laat zien hoe satanisch die machtsovername was. 

Amos 9:12 zegt dat Gods kerk “het overblijfsel van Edom 
zal bezitten” – dit gaat over de Edomitische Laodiceërs die 
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hun eeuwige leven zullen verliezen. Dat is wat wij gedaan 
hebben! Wij vochten voor dhr. Armstrongs literatuur en 
namen er bezit van en ontvingen daarbij een dubbel wonder. 
Christus vocht aan onze zijde tijdens deze hele beproeving.

 Maar let op dat vers 11 zegt, “Te dien dage zal Ik [God] 
de vervallen hut van David weer oprichten, en Ik [God] zal 
haar scheuren dichten, en wat daaraan is ingestort, overeind 
zetten; Ik [God] zal haar herbouwen, als in dagen van ouds”. 
Doet Hij dat ook persoonlijk?

Men kan zich afvragen: Kwam Christus alleen maar 
tijdens de rechtszaak, of is het meer dan alleen dat? Hij zei 
niet, Ik ga Amos sturen om de ruïnes op te richten, of Ik ga 
het door hem doen. Kijk naar Mattheus 17:11, waar Christus 
zegt, “Elia zal wel eerst komen, en alles herstellen”. Dat is 
niet dezelfde manier waarop Amos 9:11 is geschreven.

Christus kwam ons te hulp in de rechtszaak. Is Hij hier 
nog steeds op een bepaalde manier persoonlijk aan het werk? 
Komt Hij van tijd tot tijd terug of blijft Hij hier? Vers 11 komt 
erg overeen met vers 1: Hij stond daar bij het altaar – Hij 
deed het werk Zelf. Misschien denkt Hij dat het noodzakelijk 
is om vaker te verschijnen om ons te helpen, omdat wij in 
de tijd leven dat Satan neergeworpen is en dat hij samen met 
zijn demonen beperkt is tot de aarde. Misschien hebben 
wij in deze buitengewone gekke tijd waarin Satan en de 
demonen neergeworpen zijn, de aanwezigheid van Christus 
harder nodig dan in het verleden. En nu hebben wij de troon 
van God, waardoor wij een duidelijker doelwit worden!

HABAKUKS VERSIE
De profeet Habakuk heeft het over dezelfde gebeurtenissen.

De context van Habakuk 3 is onze rechtszaak, “in 
het midden van de jaren” (vers 2, HSV) – dit duidt op de 
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crisesjaren, toen wij aan het vechten waren om door te 
kunnen gaan met het verkondigen van Mysterie der Eeuwen 
en de fundamentele waarheid.

God kwam persoonlijk in het midden van de crisisjaren! 
Vers 3 zegt, “God komt van Teman en de Heilige van het 
gebergte Paran. Sela.” Vergelijk dit met Deuteronomium 33:2, 
een profetie over wanneer Christus zal terugkeren vanaf 
diezelfde regio met 10.000 heiligen. Maar in Habakuk 3:3 heeft 
Christus de 10.000 heiligen niet bij Zich. Dit vers beschrijft 
dezelfde gebeurtenissen als die zich ontvouwen in Amos 9!

In Habakuk 3:3 staat het werkwoord “kwam” in het 
Hebreeuws in de tegenwoordige tijd. Christus komt van het 
gebergte Paran in het midden van de rechtszaak. Hij is in 
actie! Hij doet iets! Hij komt naar deze aarde, Hij staat bij het 
altaar en Hij verwondt de Laodiceërs aan het hoofd.

Vers 13 zegt hetzelfde: “… Gij verbrijzelt het bovenste van 
des goddelozen huis en ontbloot het fundament tot de laatste 
steen. Sela”. Zij werden verwond aan het hoofd, net zoals 
Amos 9:1.

Habakuk 1 en 2 gaat over twee mannen in een rechtszaak. 
Maar in Habakuk 3 verschijnt God! God verschijnt Zelf, om 
de ware kerk van God te helpen!

Het is belangrijk dat wij ons realiseren dat onze noodzaak 
voor hulp en bescherming van God in de komende tijd alleen 
maar zal toenemen.

OORLOG TUSSEN TWEE TRONEN  
Habakuk 1 begint over onze rechtszaak en de zorg die dat 
onrecht ons heeft bezorgd. Het beschrijft een man in Gods 
Eigen kerk, bezeten door Satan, die Gods familie vernietigt. 
In zekere zin is er een dualiteit tussen de eerste vier verzen 
en de verzen die daarna komen. 
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Vers 5 beschrijft het wonderbaarlijke dubbele wonder dat 
wij hebben ervaren. Onmiddellijk daarna zegt vers 6 : “Want 
zie, Ik verwek de Chaldeeën, dat grimmige en onstuimige 
volk, dat de breedten der aarde doortrekt om woonsteden in 
bezit te nemen, die de zijne niet zijn.” Dit verwijst naar het 
oude Babylonische systeem in Europa, geleid door Duitsland, 
dat nu weer aan de macht komt.

De splitsing in Gods kerk vond plaats in december 1989, 
een maand nadat de Berlijnse Muur viel. Deze passage laat 
zien dat terwijl Gods kerk een grotere rol ging spelen, 
dit ook voor dit goddeloze bondgenootschap gold.

Er woedt een oorlog tussen Davids troon en de troon 
van deze grote valse kerk; de laatste is een politieke troon 
bestuurd door een kwaadaardige geestelijke troon. In deze 
passage in Habakuk 1 plaatst God Zijn kerk direct naast deze 
Babylonische religie, en ontmaskert de vervalsing van Davids 
troon voor wat het is!  

Let op, God zegt, “Ik verwek de Chaldeeërs”! Kunt u zich 
voorstellen dat God dat doet? Is Hij zo vertoornd dat Hij het 
kwaadaardige Heilige Romeinse Rijk zal oprichten om de 
Britten, de Amerikanen en de Joden te straffen – de geboor-
terecht naties en de scepternatie? Zou God dat Zelf doen? 
Openbaring 17:17 zegt dat Hij het in hun hart geeft.

Habakuk 1:7-8 noemt “avondwolven”, die de hele dag 
slapen en er dan ’s nachts op uitgaan en eten wat zij ook maar 
kunnen vangen, niet alleen het vlees maar ook de botten 

– gewoon meedogenloos! Vers 9 en 10 beschrijven deze beest-
macht die alle andere naties verovert en gevangen neemt. 
Het is een destructief volk; dat is hoe de manier waarop zij 
opereren. God herhaalt deze akelige waarheid keer op keer. 
De verwoesting die dit volk zal ontketenen zal erger zijn dan 
wat u zich ook maar kan voorstellen, omdat niemand iets zo 
afschuwwekkends ooit gezien heeft!
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“Dan snelt het voort als de wind en trekt verder; zo maakt 
hij zich schuldig, wiens kracht zijn god is” (vers 11). De leider 
van dit moderne Heilige Romeinse Rijk zal worden geleid 
door een religieuze macht die overspel heeft gepleegd met 
de koningen van de aarde. Hij zal zijn oorlogvoerende macht 
toerekenen “aan zijn god” – Satan de duivel. Deze man zal 
Satan aanbidden op een manier zoals andere mensen dat 
niet doen: direct en persoonlijk! Geen enkele andere kerk 
aanbidt de duivel zoals de grote valse kerk doet. 

In zijn boek Engeland: Het overblijfsel van Juda en het 
Israël van Efraïm, gebruikte Frederick Glover deze passage 
om het volgende te zeggen over de geestelijke leider bij wie 
deze moderne keizer zich zal aansluiten: “[Een] christelijke 
bisschop is gevonden die zichzelf vergroot heeft, en anderen 
heeft gevonden om van hem een koning der koningen en 
heer der heren te maken, en die durfde te handelen als de 
machtige heerser der prinsen”. Deze man maakt zichzelf tot 

“koning der koningen en heer der heren” en probeert zichzelf 
op te zetten als Jezus Christus! Dit komt niet uit de geest van 
een mens. Dit is het ergste soort kwaad!

Glover verwees ook naar Jeremia 1:10, waar God tegen 
Jeremia zei, “Ik stel u heden over de volken en de konink-
rijken”. Hij legde uit: “De woorden die aldus door God op 
het ambt van de profeet Jeremia werden toegepast, zijn de 
woorden waarop de bisschoppen van Rome hun parodie van 
almachtige macht vestigden op aarde, over koningen, keizers 
en staten: zoals blijkt uit de inleiding van de bul van paus 
Pius V, waarmee die bisschop van Rome dacht de koningin 
van Engeland te beroven van haar troon en macht: ‘Pius, 
bisschop, dienaar van de dienaren van God. Hij, die regeert 
in het hoogste … heeft mij toegewijd, … de kerk … voor één 
iemand als enige op aarde, … de bisschop van Rome, te 
worden bestuurd in volheid van kracht’”.
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Deze religieuze macht wilde koning Davids troon 
overnemen! Zij heeft krachtige pogingen gedaan om deze 
wereld te regeren. Maar haar hoofddoel is om Gods volk te 
onderwerpen! Dit is de incarnatie van de duivel!

Het hoofddoel van de katholieke kerk door de 
eeuwen heen is echt geweest om Davids troon te 
vernietigen. Zij kan de gedachte niet verdragen dat iemand 
anders de vooraanstaande troon heeft op aarde! En zij doodt 
mensen die het daar niet mee eens zijn, als zij de macht heeft. 
Zij heeft dit keer op keer gedaan, maar toch begrijpen de 
mensen nog steeds niet hoe gevaarlijk die kerk is.

De bul van Pius V tegen koningin Elizabeth werd gepu-
bliceerd op 3 mei 1570 en verklaarde de soevereiniteit van 
de paus: “Hem alleen maakte Hij prins over alle mensen, en 
alle koninkrijken, om uit te rukken en af te breken, om te 
verdelgen en te verwoesten, om te bouwen en te planten”. 
Deze religieuze leider eigende zichzelf de commissie van 
Jeremia 1:10 toe. De katholieke kerk gelooft dat zij Davids 
troon kan ontwortelen, bouwen en planten. Hoe zou u het 
vinden om onder dat corrupte systeem te leven?

Toen de troon van David in Groot-Brittannië was, was 
Satan intensief bezig. Maar nu kunnen wij verwachten dat de 
omstandigheden binnenkort nog veel erger worden. Dat God 
Davids troon verplaatst is een van de grote tekenen dat 
Satans tijd heel erg kort is! 

Glover schreef verder over een periode waarin Engeland 
tot zijn dood gevochten zou hebben om de steen der 
bestemming of de troon van David te verdedigen! Maar 
dat is vandaag zeker niet meer het geval. Nu sturen ze het 
achteloos terug naar Schotland. Engeland is op dit moment 
zo gedegenereerd dat het niets zal doen om voor die troon 
te vechten. De voormalige aartsbisschop van Canterbury, 
Rowan Williams, boog neer en kuste de ring van de paus. Dat 
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is Satans godsdienst aanbidden! Dat is het soort degeneratie 
dat in deze tijd in de naties van Israël plaatsvindt.

Zou u tot de dood vechten voor de troon die wij nu in 
Gods kerk hebben? Onze steen is veel belangrijker dan die 
in Schotland.

Gods kerk heeft een nieuwe steen en een nieuwe troon. 
Wij zijn een geestelijk rijk en wij hebben een troon die een 
nieuwe beschaving zal beginnen die voor altijd duurt! Wij 
zijn koningen en priesters in embryo, die dienen onder de 
echte Koning der koningen! God zal Zijn ware Kerk in de 
toekomst een aantal verbazingwekkende dingen laten doen. 
Dat zou ons echt enthousiast moeten maken.

Als wij ons realiseren wie wij zijn dan begrijpen we 
waarom God voor deze kleine groep mensen deuren zal 
openen. Wij zullen dingen doen waar zelfs wij verbaasd over 
zullen zijn! Wij hebben maar een korte tijd om dit Werk te 
doen en er is niemand anders die het wil doen.

Satan is vol toorn, omdat hij weet dat Christus op het punt 
staat terug te keren en op Davids troon zal zitten! Hij haat 
ons nu zelfs meer, omdat wij de troon hebben die hem en 
zijn heerschappij over de aarde zal vervangen! U kunt dit in 
Openbaring 12 zien, waar Satan achter Gods volk aangaat. Vers 
1 laat zien dat de Kerk een kroon draagt met 12 sterren, die de 
12 naties van Israël symboliseren. Dit is waar u Davids troon 
vind. Vers 3 beeldt de heropleving van het Heilige Romeinse 
Rijk uit. “En de vrouw vluchtte naar de woestijn, waar zij een 
plaats heeft, door God bereid, opdat zij daar twaalfhonderd-
zestig dagen onderhouden zou worden” (vers 6). Dit is de 
geschiedenis van Gods Kerk en haar 1260-jarige oorlog met 
het Heilige Romeinse Rijk. (Vraag mijn gratis boek De ware 
geschiedenis van Gods ware kerk aan voor meer informatie.) 

Wilt u weten wat de toekomst brengt en hoe de beestmacht  
zich zal gedragen? Lees dan Habakuk 1:14-17 – de leiders van 
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dat systeem zullen de volken vernietigen! Zoals vissers 
die vis vangen, zó zullen zij ervan genieten! Mensen die 
geschapen zijn naar de gelijkenis van God zijn voor hen 
louter vissen en kruipende dingen, die helemaal geen waarde 
hebben. Deze mensen zijn bezeten door de geest van de 
duivel! 

In de Moffatt zegt vers 17, “Mogen zij maar doorgaan 
met het zwaard trekken, mensen zonder medelijden 
vermoorden”? Mensen zullen vragen, Komt er geen einde 
aan dit verschrikkelijke, satanische Heilige Romeinse Rijk? 
Gaan zij gewoon door met het zwaard trekken en mensen 
vermoorden?

Pak het verhaal weer op in Habakuk 3, kort na onze 
rechtszaak: “Al zou de vijgenboom niet bloeien, en er 
geen opbrengst aan de wijnstokken zijn, de vrucht van 
de olijfboom teleurstellen; al zouden de akkers geen spijs 
opleveren, de schapen uit de kooi verdreven zijn en er geen 
runderen in de stallingen zijn”(Habakuk 3:17). Dit gaat over 
nucleaire bommen die de aarde decimeren! Er zullen geen 
druiven aan de wijnstok zitten, geen olijven aan de bomen, 
geen schapen in de weide, geen vee in de stallen. Habakuk 
beefde alleen al door het visioen over de vernietiging 
die het opkomende Chaldeeuwse-Babylonische rijk zal 
toebrengen (vers 16). 

Dit is een gruwelijk beeld dat Habakuk schildert, maar 
wij hoeven niet depressief te worden. Habakuk maakte zich 
zorgen, maar liet zich niet ontmoedigen. “Nochtans zal ik 
juichen in de Here, jubelen in de God van mijn heil. De Here 
Here is mijn kracht: Hij maakt mijn voeten als die der hinden, 
Hij doet mij treden op mijn hoogten. Voor de koorleider. Met 
snarenspel”( verzen 18-19). 

Ondanks al het huidige kwaad en de naderende onrust 
kunnen wij ons verheugen in wat God doet! De wereld zal 
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uiteindelijk zien waar de wegen van de mens ons leiden. Het 
is in veel opzichten gruwelijk – maar dit is nodig om mensen 
in de Familie van God te krijgen!  

NIEUWE OPENBARING  
OVER SAMARIA EN JERUSALEM

In Micah 1:5 staat, “Om Jakobs overtreding is dit alles en om 
de zonden van het huis Israëls. Wat is Jacobs overtreding? 
Is het niet Samaria? En wat (de zonde van) Juda’s hoogten? 
Is het niet Jeruzalem”?

Jakob was Israëls naam vóór zijn bekering. Dit is profe-
tische terminologie voor fysiek Israël – de naties van Israël 

– meer dan geestelijk Israël, de kerk. En wat is de zonde 
van Jakob? “Is het niet Samaria”? Dit is een interessant 
antwoord. Het is een gecodeerde boodschap. God deco-
deert het en laat ons weten wat het betekent.

Samaria was het gebied dat de hoofdstad van het konink-
rijk van Israël werd, van de noordelijke 10 stammen, nadat 
de natie werd gesplitst. Jerobeams grote zonde was dat hij 
het huis van David afwees, waar Davids troon was (o.a. 1 
Koningen 12:16, 19, 26). Hij leidde de 10 stammen weg van 
het huis van David en van Davids troon. (U kunt hier veel 
meer over lezen in mijn boek The Former Prophets: How to 
Become a King (De Voormalige profeten: Hoe u een Koning kunt 
Worden) en in het eerste hoofdstuk van mijn boekje Great 
Again.)

“Davids zoon Salomo werd (op Christus na) de meest wijze 
mens die ooit geleefd heeft. Maar hij legde de mensen zware 
belastingen op. Toen hij stierf werd zijn zoon Rehabeam 
koning”, schreef dhr. Armstrong in Mysterie der eeuwen. “Het 
volk zond een delegatie naar Rehabeam met een ultimatum. 
Als hij de belastingen zou verminderen, zouden zij hem 
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dienen. Zo niet, dan zouden zij hem als koning afwijzen. Op 
advies van de jongeren onder zijn raadgevers zei Rehabeam 
tot het volk dat hij het nog zwaardere belastingen zou 
opleggen”.

“Daarop keerde het volk zich tegen het koninklijke 
huis van David”. Dat is waar de boeken van Samuel en 
Koningen werkelijk over gaan: het huis van David. Dhr. 
Armstrong ging verder, “Zij benoemden Jerobeam tot koning. 
Jerobeam had onder koning Salomo de positie bekleed die 
wij tegenwoordig premier noemen. Omdat Rehabeam op 
de troon in Jeruzalem zat, koos het volk Israël een nieuwe 
hoofdstad op enige afstand ten noorden van Jeruzalem. 
(Onder een latere koning, Omri, bouwden zij een nieuwe 
noordelijke hoofdstad te Samaria).”

1 Koningen 12:16 laat zien dat het volk in feite rebelleerde 
tegen het huis van David! Vers 19 zegt, “Aldus werden de 
Israëlieten van Davids huis afvallig tot op de huidige 
dag”. Het volk rebelleerde niet alleen tegen Rehabeam, Juda 
of Jeruzalem. God zegt dat zij rebelleerden tegen het huis 
van David! Dat gaat over de scepterbelofte die God met David 
maakte. Dat was de grote zonde van onze voorouders 

– en het is vandaag eveneens de grote zonde van Groot-
Brittannië en Amerika!

God is heel erg boos op de profetische naties van Israël, 
het huidige Amerika en Groot Brittannië. Amerika is de voor-
naamste vanwege zijn supermacht-status. En gaat het niet 
over Samaria? Gaat het niet over de zonden van Jerobeam? 
Modern Israël is doordrenkt van zonde, en God wordt 
heel specifiek over wat die zonden zijn: Het zijn dezelfde 
zonden die Samaria vroeger plaagden – en het is  allemaal 
terug te voeren naar Jerobeam.

Vroeger vestigde Jerobeam een godsdienst die een vorm 
van rechtvaardigheid had. Hij ordineerde priesters, zette 
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religieuze diensten op en kondigde heilige dagen af – maar 
het was alleen maar een dodelijke vervalsing.

De godsdienst van Jerobeam is prominent in het Amerika 
van nu. Evangelisten hebben een sterke voorstander in de 
huidige president gevonden. Vanaf het begin van zijn regeer-
periode heeft een ruime meerderheid van de evangelisten 
zijn werkprestaties goedgekeurd, de meesten van hen “ten 
zeerste”. Zij hielpen hem om gekozen te worden als presi-
dent, en hij heeft hen nodig om politiek het hoofd boven 
water te houden.

Er wordt veel gepraat over godsdienst in Amerika, maat 
het is heel erg oppervlakkig. Veel religieuze mensen beweren 
de Bijbel te geloven, maar zij willen die niet gehoorzamen! 
Zij willen andere heilige dagen en een andere “sabbat” dan 
die God vestigde. Zij zijn wetteloos. God kan dat nooit 
zegenen.

2 Koningen 17:5-6 laat zien hoe God toestond dat het 
noordelijke koninkrijk van Israël werd veroverd vanwege 
hun kwaad in het volgen van Jerobeam. De verzen 20-22 
lezen, “Daarom verwierp de Here het gehele geslacht van 
Israël. Hij vernederde hen en gaf hen over in de macht van 
de plunderaars, totdat Hij hen van zijn aangezicht had 
weggeworpen. Toen Hij Israël losgescheurd had van 
het huis van David, en zij Jerobeam, de zoon van Nebat, tot 
koning hadden gemaakt, had Jerobeam Israël van de Here 
afgetrokken en hen grote zonde doen bedrijven, zodat de 
Israëlieten wandelden in alle zonden die Jerobeam begaan 
had; zij weken daarvan niet af ”. En “zij weken daarvan niet 
af ”, zelfs vandaag niet! De supermacht Amerika en Groot-
Brittannië hebben hetzelfde probleem. Jerobeam is terug, 
en het volk zal moeten inzien hoe verdorven hun religie is.

“En wat (zijn) Juda’s hoogten?” vraagt Micha 1:5. Juda is 
de stam waardoor God beloofde om de scepter te behouden 
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(Genesis 49:10), wat Hij door de koninklijke lijn van David 
deed. Vroeger haatte Jerobeam die troon. De moderne 
naties van Israël hebben hem ook verworpen. Daarom heeft 
God die troon van Groot-Brittannië verwijderd en verplaatst 
naar Gods ware kerk.

Wij moeten aan de overtreding van Samaria ontsnappen!  

STRAF OVER ISRAËL
De rebellie in Amerika is zo afgrijselijk geworden dat God 
gedwongen is om vreselijke correctie te sturen. “Want zie, de 
Here gaat uit van zijn woning, en Hij daalt neder en treedt op 
de hoogten der aarde. De bergen versmelten onder Hem en 
de dalen splijten, als was voor het vuur, als water dat afgutst 
van een helling”(Micah 1:3-4). Dit is hele harde correctie! De 
aarde heeft nooit zo’n vernietiging gezien!

Wat een angstaanjagende waarschuwing van God. 
Degenen die hier geen acht op slaan zullen geconfronteerd 
worden met nucleair vuur!

“Daarom zal ik Samaria maken tot een puinhoop op het 
veld, tot een oord om wijngaarden te planten; Ik zal zijn 
stenen in het dal nederstorten en zijn fundamenten bloot-
leggen” (vers 6). God spreekt op deze manier over Samaria 
vanwege de urgentie van de tijd en hoe weinig tijd er over 
blijft voordat de straf begint! Hij wil ons laten zien dat alles 
eindigt met Jerobeam. Jerobeam en Samaria dateren 
deze profetie. Dit is een huiveringwekkende realiteit over 
tijd: er is een deadline! Dit gaat over het presidentschap van 
de huidige Amerikaanse president!   

Kijk naar het Amerika van vandaag. Wat is er mis met deze 
natie? Wij zijn hopeloos verdeeld. Radicaal links voert een 
agressieve campagne om rebellie en chaos te zaaien. Mensen 
gebruiken de taal van revolutie en opstand; zij vertrouwen 
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meer en meer op geweld als politiek hulpmiddel; zij dreigen 
en proberen de regering omver te werpen. Zij beschuldigen 
voortdurend hun politieke tegenstanders van racisme; 
sommigen spuiten gevaarlijke complottheorieën om een 
rassenoorlog op te wekken! Zij zeggen bijvoorbeeld dat 
politieagenten zich bewust op zwarte mannen richten in 
een soort van door de overheid gesanctioneerde genocide!  
Rekening houdend met al de ophitsende retoriek van links, 
is het verwonderlijk dat meer en meer mensen geagiteerd 
en hatelijk worden, omdat zij voelen dat zij vechten voor 
hun leven? Er zijn een aantal behoorlijk geestelijk gestoorde 
mensen in Amerika! 

“Kan een verdeeld Amerika overleven”? vroeg commen-
tator Victor David Hanson in een kolom van juni 2017. 
Hij wees op een van de vele problemen waar het land 
mee geconfronteerd wordt: op hol geslagen immigratie. 

“Momenteel zijn zo’n 27% van alle mensen in California niet 
in de Verenigde Staten geboren”, schreef hij. “Meer dan 40 
miljoen in het buitenland geboren immigranten leven 
momenteel in de U.S.A. – het hoogste getal in de geschie-
denis van de natie. …

“De geschiedenis is niet heel vriendelijk ten opzichte 
van een multiculturele chaos – in tegenstelling tot een 
multiraciale samenleving verenigd door een enkele natio-
nale cultuur. Het lot van Rwanda, Iraq en het voormalige 
Joegoslavië zou ons moeten herinneren aan ons huidige 
rampzalige traject”.

“De Verenigde Staten is momenteel  ‘s werelds oudste 
democratie”, schreef hij. “Maar Amerika is net zo min 
immuun voor instorting als enkele andere van de meest 
stabiele en indrukwekkende consensusregeringen in de 
geschiedenis. Het vijfde-eeuwse Athene, de republiek Rome, 
het Florence en Venetië uit de renaissance, en veel van de 

DE NIEUWE TROON VAN DAVID

94



gekozen regeringen van Westerse Europese staten uit het 
begin van de 20e eeuw vernietigden uiteindelijk zichzelf, 
gingen failliet, of werden overspoeld door indringers” 
(National Review, 15 juni 2017).

Dit is de realiteit! Of de mensen het zich wel of niet 
realiseren, het overleven van onze republiek staat onder 
bedreiging! Amerika bevindt zich op het randje van een 
burgeroorlog die onze steden in brand zal zetten, zelfs nog 
voordat de bommen neerkomen en ons land overspoeld 
wordt door indringers. 

Hetzelfde gebeurt in Groot-Brittannië. Daar heeft een 
irrationeel geloof in de glorie van multiculturalisme ervoor 
gezorgd dat een kwaadaardig deel van radicaal islamisme 
kon groeien. Het Verenigde Koninkrijk herbergt duizenden 
vermoedelijke terroristen! Er zijn niet eens zoveel mensen 
voor nodig om de samenleving uit elkaar te scheuren, als 
deze allemaal een bomgordel droegen! God noemt Groot-
Brittannië een “onnozele duif ” voor zijn naïviteit en zelf 
toegebrachte zwakte (Hosea 7:11).

De Anglo-Amerikaanse wereldorde bracht gedurende 
meer dan 200 jaar stabiliteit voort. Twee keer in de laatste 
eeuw stonden deze naties op om gewelddadige, meedogen-
loze inspanningen om de wereld over te nemen uit te roeien! 
Hoe anders zou de geschiedenis zijn als zij hadden gefaald!

Vandaag zien wij echter diverse machtige naties die de 
zwakheid van Amerika en Groot-Brittannië herkennen. 
Zij maken agressieve bewegingen en slokken grondgebied 
op. Des te zwakker Amerika wordt, des te vrijpostiger deze 
vijanden zullen worden. En deze keer zal er niemand zijn 
om hen te stoppen! 

Micha 1:9 (HSV) zegt, “Want zijn wond is ongeneeslijk 
….”Realiseert u zich dat Samaria’s wond ongeneeslijk is? 
Veel mensen geloven dat de president dingen zal veranderen. 
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Maar denkt u werkelijk dat een mens deze natie-verwoes-
tende problemen kan oplossen? Als u dat denkt, is uw geloof 
het niet eens met God!

President Donald Trump heeft gezegd, “Mijn regering 
staat onder beleg”. Dat is waar – maar de realiteit is dat heel 
Israël onder beleg staat! Geen mens kan deze problemen 
oplossen. De tijden van de heidenen zijn in aantocht! 
Aanvallen op de naties van Israël nemen toe in frequentie en 
intensiteit. God geeft meer speelruimte aan Satan de duivel, 
die waanzinnig boos is, omdat hij weet hoe kort zijn tijd nog 
is (Openbaring 12:12).

Wij moeten onze dagelijkse levens leiden, terwijl wij ons 
ten volle bewust zijn hoe schokkend weinig tijd er nog is. Wij 
moeten urgent zijn in ons gebed, in Bijbelstudie en geeste-
lijke inspanningen. Kijk naar hoe emotioneel en geestelijk 
betrokken de profeet Micha bezig was met het werk dat God 
hem gaf! (Micha 1:8). Wij moeten ons bewust zijn van hoe 
weinig tijd we nog hebben!

Let er nogmaals op dat vers 5 spreekt over “de overtreding 
van Jakob” – onbekeerd Israël – en “de zonden van het huis 
van Israël” – sprekende over geestelijk Israël, Gods lauw-
warme heiligen. Er is dualiteit hier. De Laodiceërs zijn in 
dezelfde zonden vervallen als de natie! Zij zullen uiteindelijk 
de smeltende bergen ervaren en valleien die veranderen in 
was! De profetieën laten zien dat 50% van hen hun behoud 
helemaal verliezen! God is heel serieus over de noodzaak 
om aan de overtreding van Samaria te ontsnappen!

Hoewel onze naties lijden aan een ongeneeslijke wond, is 
de mogelijkheid nog steeds open voor individuele mensen om 
zich in berouw tot God te keren voordat het te laat is. 

Deze schokkende profetieën over de nucleaire verwoes-
ting van Amerika staan in dezelfde context als Micha 
2:13, wat gaat over God die Zijn volk naar een plaats van 
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bescherming brengt. De tijd komt spoedig dat wij moeten 
vluchten! God maakt het met deze profetie heel duidelijk hoe 
urgent de tijd is! 

OMRI
Micha 6:16 heeft een gerelateerde profetie die ons kan helpen 
om deze geestelijke realiteit dieper te zien: “Want men houdt 
zich aan de verordeningen van Omri en aan alles wat het huis 
van Achab gedaan heeft. U gaat voort in hun opvattingen, 
zodat ik u overgeef aan de verwoesting, en haar inwoners 
maak tot een aanfluiting. Zo zult u de smaad van Mijn volk 
dragen” (HSV). 

Deze profetie is voor ons in deze tijd. Omri was de vader 
van Achab, een van de slechtste koningen die Israël ooit had. 
En wat vertegenwoordigde Omri?

“En Omri deed wat kwaad is in de ogen des Heren, ja hij 
maakte het erger dan allen die vóór hem geweest waren. 
Hij wandelde in al de wegen van Jerobeam, de zoon van 
Nebat, en in de zonde die deze Israël had doen bedrijven, 
zodat zij de Here, de God van Israël, krenkten met hun ijdel-
heden” (1 Koningen 16:25-26). Omri probeerde Jerobeam in 
alles te volgen! Hij wist dat hij kwaad deed en hij vond het 
geweldig!

Omri is in Micha 6:16 alleen maar een andere versie van 
Jerobeam. Het is een andere manier om de zonden van 
Jerobeam die Israël plagen uit te drukken. God brengt Omri 
naar voren om ons te helpen de aard van het probleem beter 
te begrijpen. Hij zegt hier dat Hij alle inwoners onder Omri’s 
leiding tot een verwoesting zal maken!

“Het koninkrijk van Samaria of de 10 stammen, waarvan 
het hoofd de stad Samaria was, die was gegrondvest door 
Omri,” zegt Gesenius Lexicon over dit vers in Micha. “Omri 
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was de zevende koning van Israël”. De eerste koning van 
het noordelijk koninkrijk van Israël was Jerobeam. Omri, 
de zevende, vervolgde de Jerobeam-dynastie in dezelfde 
geest. Al deze koningen volgden in Jerobeams kwade voet-
stappen. Het is alsof zij hem aanbaden! Het is duidelijk 
waarom God hen uiteindelijk moest vernietigen door de 
Assyriërs.

Unger’s Bijbel Commentaar zegt: “Na een burgeroorlog van 
vier jaar, bleef Omri over als de onbetwiste meester van de 
troon …. Na zes jaar in Tirzag te hebben gewoond vertrok 
hij naar de berg Shomron (Samaria), die hij voor twee 
talenten zilver kocht van Shemer”. En hij maakte Samaria 
de hoofdstad. Micha hekelt dat! Hij spreekt spottend over 

“de statuten van Omri” en van zijn zoon Achab.

DE GRAFTOMBES VAN DE KONINGEN
De Bijbel spreekt over “de graven van de koningen” – graf-
tombes waar de rechtvaardige koningen van Juda in werden 
begraven samen met die van David en Salomon. Wij geloven 
dat deze graftombes zich onder Davids paleis of daar dichtbij 
bevinden.

In de tweede eeuw vóór Christus, wist een hogepriester 
met de naam John Hyrcanus waar deze graftombes waren 
en plunderde daar een grote schat uit. Later deed Herodus 
de Grote hetzelfde. Hij vond een aantal gouden meubels 
en nam deze mee. Hij besloot later om meer te halen. Hij 
stuurde twee bewakers naar binnen en het verhaal gaat 
dat er een vlam uitkwam en hen allebei doodde. Blijkbaar 
was Herodus zo bang dat hij een ondoordringbare deur 
bouwde die de toegang blokkeerde. Vanaf die dag is er 
geen verslag meer van iemand die deze graftombes heeft 
gevonden.
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Maar er is een profetie die zegt dat deze graftombes 
gevonden zullen worden.

Jeremia 7:32-34 spreekt over een gruwelijke tijd die 
spoedig zal komen wanneer dode lichamen zo hoog zullen 
worden opgestapeld, omdat er geen plaats is om ze te 
begraven. Alle blijheid en vrolijkheid zullen verdwijnen. 
Merk op wat er dan gebeurt. 

“Te dien tijde , luidt het woord des Heren, zal men de 
beenderen van de koningen en de beenderen van de vorsten 
van Juda, de beenderen van de priesters, de beenderen van 
de profeten en de beenderen van de inwoners van Jeruzalem 
uit hun graven halen” (Jeremia 8:1). Zij zullen precies moeten 
weten waar deze graven zijn om ze te kunnen opgraven. “En 
ze uitspreiden voor de zon en de maan en het gehele heer 
des hemels …” (vers 2).

De ontdekking van de graftombes van de koningen kan 
heel snel een wereldsensatie creëren. Het Heilige Romeinse 
Rijk vernietigt deze beenderen omdat het de draak aanbidt 
(Openbaring 13:4; Openbaring 17). Satan haat Davids troon 
meer dan enige troon op aarde, omdat deze op het punt staat 
zijn eigen troon voor eeuwig te vervangen.

Jerobeam had een felle haat voor deze rechtvaardige 
koningen. Deze haat komt van Satan, de god van deze wereld. 
Hij heeft minachting voor Davids troon, vooral nu er een 
nieuwe troon is! Kijk naar wat deze door Satan-geïnspireerde 
mensen alleen al met de beenderen van deze rechtvaardige 
koningen van Davids troon zullen doen! Kunt u zich voor-
stellen wat zij willen doen met Gods volk die deze troon 
bezit?

Men zou kunnen zeggen dat dit God werkelijk boos maakt, 
maar deze koningen zullen direct hierna worden opgewekt. 
Beenderen zullen voor ons niets voorstellen in de toekomst. 
Wij zullen persoonlijk mannen als David en Salomon 
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kunnen bezoeken – wat voor verschil zullen hun beenderen 
dan nog hebben? Spoedig zullen wij tot het punt komen dat 
er geen beenderen meer zijn!

Wat Satan het liefste wil vernietigen is de scepterbelofte. 
Het gaat over het ras van de koningen die op deze troon zitten 
en genade naar de wereld brengen. Satan is in zijn grootste 
toorn, omdat hij weet dat zijn tijd kort is (Openbaring 12:12) 
en hij wil alles uitwissen dat iets te maken heeft met de 
troon van David.

Wij zullen die mensen spoedig helpen om ze van hun haat 
te ontdoen. U kunt de haat zien die deze mensen hebben als 
u Psalm 83 leest: Het Heilige Romeinse Rijk en de Arabieren 
zullen een bondgenootschap vormen om de naam Israël uit 
te wissen! Ik denk dat zij een deel van onze leer over Israël 
begrijpen; zij weten wie Israël is. Zij willen iedere nakome-
ling van Israël doden en Israël uit de geschiedenis wissen! 
Het is duidelijk waarom God soms zo streng met mensen 
moet omgaan!

Wij moeten ons sterk beseffen hoeveel Satan deze Kerk 
haat, en hoeveel geweld hij ons zou willen aandoen! Maar 
God staat het hem niet toe ons aan te raken – behalve soms 
voor ons eigen bestwil, om ons karakter te bouwen.
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FOCUS OP 
JERUZALEM

J esaja 22:21 zegt dat Eljakim “een vader zal zijn voor de 
inwoners van Jeruzalem, en voor het huis van Juda”. 
Eljakim is een type van mijn ambt. Onze boodschap 

bereikt de inwoners van Jeruzalem (Gods kerk) en het huis 
van Juda (het Joodse volk). Wij moeten een werk doen in de 
Joodse staat.

Bijbelse profetie geeft aan dat wij een krachtig werk zullen 
hebben in Jeruzalem. Wij verkondigen aan de steden van 
Juda dat God heel spoedig zal komen! Maar wij verwachten 
dat deze boodschap zal intensiveren (Jesaja 40:9). De Joden 
ervaren zware beproevingen – maar de Messias komt om 
de wereld te regeren vanaf Davids troon in Jeruzalem! Wij 
moeten alles doen om hen met deze boodschap van hoop 
te bereiken.

In samenwerking met archeoloog Dr. Eilat Mazar 
hebben wij een aanzienlijke hoeveelheid archeologisch 
werk in Jeruzalem gedaan. Zij heeft ons verteld dat zij maar 
een naam kan noemen van een andere archeoloog op de 
Hebreeuwse universiteit die de Bijbel respecteert als een 
betrouwbare bron in haar werk. Dr. Mazar heeft gezegd, “Je 
moet visie hebben om een opgraving in Jeruzalem te doen. 
Je moet het grote plaatje zien of hoe de dingen passen in het 
Bijbelse plaatje”. Dat is de manier waarop zij er tegen aan 
kijkt, archeologisch gezien.

“De archeologen van vandaag missen deze visie”, gaat zij 
verder, “hoewel veel van de gewone mensen  het nog steeds 
stevig in gedachten houden” (nadruk van mij). Dit is een 
belangrijke verklaring. Dit zijn de mensen die wij moeten 
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bereiken. Wij werken aan het benutten van ieder hulpmiddel 
om dat te doen. De “gewone mensen” is een geweldig publiek!

De archeologie die plaats vind in Jeruzalem wemelt van 
visie! De opgravingen waarin wij al hebben deelgenomen, 
hebben krachtige boodschappen voor de Joden over hun 
geschiedenis en zelfs over hun toekomst bloot gelegd!

Jesaja 22:22 zegt dat wij “de sleutel van het huis van 
David hebben”. Zoals wij in het verleden hebben geschreven, 
praat de Bijbel vaak over “de graven van de koningen”, wat 
waarschijnlijk kamers in een grote graftombe zijn. De 
geschiedenis spreekt over het bestaan van precies zo’n graf-
tombe. Bijbelse profetie stelt vast dat deze graftombes van 
de koningen heel spoedig ontdekt zullen worden. Dit zijn 
koningen die op Davids troon zaten. Omdat Gods kerk 
deze “sleutel” heeft, geloof ik dat God zou willen dat wij een 
deel van deze ontdekking zullen zijn.

Dr. Mazar denkt dat de meeste academici de juiste 
visie hebben verloren die nodig is om de geschiedenis van 
Jeruzalem te vertellen en aandacht te vestigen op de bete-
kenis van de archeologische ontdekkingen. Wie op aarde 
kan de mensen vertellen over de visie van Jeruzalem? 
Deze kerk heeft een visie van die stad die uitgaat boven alles 
wat iemand op deze wereld ooit zou kunnen begrijpen!

In 2009 en 2010 werkten onze studenten samen met 
anderen aan het zeven van aarde van de Tempelberg, dat 
de Arabieren in de Kidron vallei hadden gestort, nadat zij 
illegaal een ondergrondse moskee hadden gebouwd in de 
buurt van de al-Aqsa moskee. De Joodse werkers hadden een  
Schriftgedeelte als hun slogan: Psalm 102:15, die luidt, “Want 
uw knechten hebben behagen in haar stenen, zij hebben 
deernis met haar puin”.

Kijk naar de context van dit vers. Waar is dit op gericht? 
Wat is het tijdsbestek?
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Vers 14 luidt, “Gij zult opstaan, U over Sion erbarmen, 
want het is tijd haar genadig te zijn, want de bepaalde tijd 
is gekomen.”God zal genade hebben over Sion en zal Sion 
bevoordelen, Zijn getrouwe kerk, welke nu Davids troon heeft.

Dan verzen 16 en 17: “Dan zullen de volkeren de naam 
des Heren vrezen, alle koningen der aarde uw heerlijkheid, 
wanneer de Here Sion heeft gebouwd, en verschenen is in 
zijn heerlijkheid”. Eerst bouwt Hij Sion op – vervolgens 
keert Hij weder in heerlijkheid. Dus dat dateert deze 
psalm echt als een profetie voor nu! Het is voor vandaag!

Het is in deze context dat vers 15 zegt dat Gods dienaren 
behagen hebben in Jeruzalems stenen en “ deernis met 
haar puin”. Dit is kort voor Christus’ Wederkomst. Nadat 
Christus wederkeert zullen wij niet meer graven in het puin 
in Jeruzalem; wij zullen meer opwindende dingen te doen 
hebben. Maar voor ons is dit nu opwindend!

De Anchor Bijbel zegt, “Wij hebben verschillende aanwij-
zingen voor het koninklijke karakter van de psalmist”. Dit 
kan geschreven zijn door een koning. Het had heel goed 
Koning David kunnen zijn.

Vervolgens zegt vers 14, “Gij zult opstaan, U over Sion 
erbarmen, want het is tijd haar genadig te zijn, want de 
bepaalde tijd is gekomen”. De bepaalde tijd betekent een 
passend toegewezen seizoen, een aangewezen moment. 
Nogmaals, dit is vóór Christus’ Wederkomst!

Deze kerk zal deelnemen in enkele spectaculaire gebeur-
tenissen! God zal Zijn Werk afmaken, en wij moeten ons 
geloof bouwen en ieder woord van God geloven!

“Want uw knechten hebben behagen in haar stenen, en 
hebben deernis met haar puin”. Heeft u behagen in haar 
stenen? Houd u van dat puin?

Dit is een ruïne-oprichtend Werk. God zei, “Te dien 
dage zal Ik de vervallen hut van David weder oprichten” 
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(Amos 9:11). God zegt dat Hij hem zal oprichten, en Hij zal 
hier zeker heel actief in zijn! Wie zal Christus stoppen om 
dit Werk gedaan te krijgen? Niemand!

De opgraving in Jeruzalem richt ook ruïnes op! Dhr. 
Armstrong maakte deel uit van deze opgravingen, en wij 
hebben dat voortgezet – en God heeft ons gezegend met 
nog grotere ontdekkingen dan wat gevonden werd in dhr. 
Armstrongs tijd! Er is geprofeteerd dat al deze projecten 
zouden plaatsvinden.

Wij moeten echt onze visie van Jeruzalem opbouwen! 
Wij moeten behagen hebben in haar stenen en van het puin 
houden! Wij zijn Gods koningen en priesters in embryo! 
Wanneer u kijkt naar wat wij opgraven in Jeruzalem dan is 
er een geweldige visie in deze stenen en in dat puin! Wij zijn 
gezegend met die kennis. Het is een visie van de toekomst! 
Het is de prachtigste visie die u kunt hebben voordat 
Christus wederkomt. Hij zal dan op Davids troon zitten en 
voor altijd heersen. 

104



VIJF

NIEUWE 
OPENBARING 

OVER JEREMIA’S 
OPDRACHT

D e profeet Jeremia had een “vreemde” opdracht. 
Zoals Herbert W. Armstrong onderwees tijdens zijn 
geestelijk ambt, draaide deze om Davids troon. 

Er is echter een dimensie in Jeremia’s opdracht die wij 
nog niet hadden begrepen, die de nieuwe openbaring over 
Gods troon ondersteunt. God heeft nieuw begrip onthuld 
over de opdracht van Jeremia!  

Let op de tijdspanne van de profetie in Jeremia 1:3. Het 
loopt door tot aan het einde van het bewind van koning 
Zedekia, waarvan veel mensen ten onrechte geloven dat dit 
het einde van Davids troon was. Maar let op Gods opdracht 
aan Jeremia in vers 10: “Ik stel u heden over de volken [naties] 
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en de koninkrijken om uit te rukken en af te breken, om te 
verdelgen en te verwoesten, om te bouwen en te planten”. Dit 
is nogal verwarrend in de King James versie. De boodschap 
is hier anders dan we eerder dachten.

God zegt dat deze opdracht “naties” en “koninkrijken” 
omvatte. Er is een onderscheid tussen een natie en een 
koninkrijk. Een koninkrijk is een grondgebied geregeerd 
door een koning. Wij hebben daar niet veel nadruk op gelegd, 
maar het heeft een belangrijke betekenis in deze context.

Toen Jeremia aan zijn opdracht begon, bestond de troon 
van David in Juda, dat een koning had. Dat was een konink-
rijk. Toen ging het naar Ierland, dat ook een koninkrijk was 
dat geregeerd werd door een koning. Daarvandaan ging het 
naar een gekoloniseerd gebied in Schotland dat niet gere-
geerd werd door een monarchie – dus was het een natie. Toen 
ging het naar Engeland, dat een koning of koningin heeft

Dhr. Armstrong liet ons zien hoe Ezechiël 21:27 profe-
teerde dat Davids troon drie keer verplaatst zou worden: 

“Omkeren, omkeren, omkeren zal Ik die! Ja, dat wat er 
was, zal er niet meer zijn, totdat Hij komt Die er recht 
op heeft, en Hem zal Ik het geven!” (HSV).

Nu is die troon verplaatst naar Gods Kerk, met haar 
hoofdkwartier in Manasse, wat een natie is – De Verenigde 
Staten. Jeremia 1:10 spreekt over “naties en koninkrijken” – 
beide woorden zijn meervoud. Pas toen hij naar de Verenigde 
Staten kwam was er in deze context sprake van “naties”, 
meervoud!

Kijk nog eens naar Jeremia 1:10: Wij kunnen zien dat het 
eigenlijk verwijst naar deze drie verplaatsingen van Juda 
naar Engeland.

De Revised Standard vertaling zegt het zo: “Zie, Ik heb 
u vandaag over naties en koninkrijken gezet, om uit te 
rukken en af te breken, te vernietigen en omver te werpen, 
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te bouwen en te planten”. De Ferrar Fenton vertaling leest: 
“Zie! Ik heb u vandaag over naties en koninkrijken benoemd; 
om op te trekken en af te breken, en te vernietigen, en uit te 
wissen; evenals om te bouwen en te planten”. Dat is heel 
eenvoudig geformuleerd. “Optrekken”, “afbreken”, “vernie-
tigen” – dat zijn de drie verplaatsingen. Wat gebeurd er 
dan? Die troon wordt uitgewist! Het Hebreeuwse woord 
betekent hier afscheuren, omverwerpen, neerslaan, breken, 
vernietigen, neerhalen, afbreken, neerwerpen, volkomen 
verwoesten. Het Theological Wordbook of the Old Testament 
zegt dat het verwoest of volledig vernietigd betekent. 
Wanneer de troon totaal vernietigd is, dan is dat anders dan 
bij de drie eerste verplaatsingen. De troon komt als het ware 
ten einde. De drie verplaatsingen zijn voltooid en dan is de 
troon eenvoudig gewist – er zijn geen verplaatsingen meer.                                                                         

Daarna volgt er bouwen en planten. Hoe kan men 
iets bouwen en planten als het uitgewist is – volkomen 
vernietigd? Er is dan niets om mee te bouwen en te planten 

– tenzij er een nieuwe troon is! Als er geen verplaatsingen 
meer zijn, dan moet er een nieuwe troon komen Dit is een 
belangrijk inzicht.

God wil begraven wat er momenteel met die troon in 
Groot-Brittannië gebeurd! Hij wil er niets meer mee te 
maken hebben! Deze verzen vereisen een nieuwe troon! En 
dat is wat wij hebben!

Jeremia 1:10 omvat de hele geschiedenis van de 
commissie van Jeremia. Het beschrijft de hele geschiedenis 
van die troon – iets wat wij in het verleden niet begrepen 
hebben. Als u dit vers als de hele geschiedenis beschouwt, 
dan moet er wel een nieuwe troon zijn. De vraag is, waar is 
de nieuwe troon? Waar zal hij worden gebouwd en geplant?

Genesis 49:10 profeteert wat er zal gebeuren “totdat Silo 
komt,” oftewel tot Christus wederkomt. We zullen hier zijn 
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wanneer Christus terugkeert, en wij zullen in het bezit zijn 
van de scepter – of de troon – en de wet!   

‘WAT ZIET U?’
In de verzen onmiddellijk na de verklaring over de opdracht 
van Jeremia, richt God Zich duidelijk tot Zijn kerk. 
Commentaren zeggen dat dit een aparte visioen is, maar dat 
is het niet.

“En het woord de Heren kwam tot mij: Wat ziet gij Jeremia? 
Toen zeide ik: Ik zie een amandeltwijg. Daarop zeide de Here 
tot mij: Gij hebt goed gezien, want Ik waak over (“haast” in 
de KJV) mijn woord om dat te doen” (Jeremia 1:11-12). God 
zegt dat Hij de gebeurtenissen gaat versnellen – Hij zal 
Zich haasten om Zijn Woord te vervullen! God benadrukt 
haast en geen vertraging meer. Gebeurtenissen zullen heel 
snel gaan. Het ontvangen van Davids troon laat zowel zien 
hoe dicht wij bij een plaats van bescherming zijn, als ook 
hoeveel God ons wil sterken om Zijn boodschap sneller en 
krachtiger te verkondigen. Dit Werk staat op het punt zijn 
waarschuwing als nooit te voren te versnellen! Als wij 
ons deel doen, moet dit wel gebeuren! 

God zegt, “Ik haast”. Zoals met andere daden die wij in 
dit boek bestudeerd hebben, suggereert dit dat God deze 
handeling hier persoonlijk uitvoert!  

Nu dat God ons de nieuwe troon heeft gegeven, gaat 
Zijn Werk met een veel grotere snelheid vooruit. Het is 
van cruciaal belang voor Gods volk om dit te begrijpen. Wij 
bevinden ons nu in de laatste ronde van onze race naar de 
Wederkomst van Jezus Christus. Op dit moment versnellen 
de gebeurtenissen in de wereld zich in een halsbrekend 
tempo. God zal Zich haasten om zijn Woord uit te voeren. En 
Hij wil ons in deze laatste fase van Zijn Werk in deze wereld 
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tot onze grootste snelheid aansporen. Hij wil dat wij al onze 
energie gebruiken om Zijn Werk af te ronden – de laatste 
ronde van de race!

Is dit niet de hoofdreden waarom God ons een 
bedrijfsvliegtuig, de Gulfstream G450-jet, op hetzelfde 
moment heeft gegeven als de nieuwe troon van David?

“En het woord des Heren kwam andermaal tot mij: Wat ziet 
gij? Toen zeide ik: Ik zie een kokende pot, verschijnende van 
de noordzijde. Daarop zeide de Here tot mij: Uit het Noorden 
zal het onheil losbreken over alle inwoners van het land; want 
zie, Ik roep alle geslachten der koninkrijken van het Noorden, 
luidt het woord des Heren, en zij zullen komen en zetten elk 
zijn troonzetel in de poorten van Jeruzalem en tegen al zijn 
muren rondom en tegen al de steden van Juda” (verzen 13-15)

De “kokende pot  … uit het noorden” is een door Duitsland 
geleid Heilig Romeins Rijk dat de naties van Israël en Juda 
gaat vernietigen! U kunt het zien vormen – u kunt de pot zien 
koken –op dit moment in Europa. God vroeg tweemaal aan 
Jeremia: “Wat ziet u”? Dit is iets wat men kan zien. Ziet u 
wat er in Europa gebeurt? Het is een kokende pot van haat 
en wraak gericht op Israël! Zij zijn op zoek naar hun sterke 
man, zodat zij alle economische, politieke en militaire macht 
kunnen gebruiken om ongeëvenaarde hoogten te bereiken! 
Dit is een kokende pot van nucleaire oorlog!

De pot staat op het punt om over te koken op Amerika en 
Groot-Brittannië, erger dan wat u ooit gezien heeft! Er zijn 
specifieke mannen die in onze tijd verschrikkelijke dingen 
zullen doen als straf voor Israël.

Denk hier eens over na, voordat u zich waagt aan die 
zonde, die zo verleidelijk lijkt! Als u de kwade kracht kent 
die achter het beest zit, weet u dat deze het ergste lijden ooit 
zal veroorzaken – tot zover God het aan Satan toestaat – aan 
Israël en Juda!
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Overal waar u de koning van het noorden vindt, zult u 
ook altijd Gods volk vinden! Wij moeten dat slechte rijk 
blootstellen! Zoals u kunt zien in Openbaring 12 en 17 is er 
altijd een confrontatie tussen Gods ware kerk en de grote 
valse kerk. Wij bevinden ons in een oorlog en Satan probeert 
zich altijd Gods autoriteit toe te eigenen! In Jesaja 47 zegt 
het Heilige Romeinse Rijk eigenlijk, Onze troon regeert de 
aarde – niet die van u! (b.v. verzen 7-8).  Die valse kerk zorgde 
ervoor dat Gods volk 1260 jaar lang op de vlucht moest! Zij 
moesten voor hun leven vluchten anders werden zij gedood! 
Wij moeten dat rijk ontmaskeren! Wij moeten Satan en het 
onheilige Romeinse rijk ontmaskeren! God noemt het de 

“grote hoer” (Openbaring 17:1).
Wij moeten de Heilige Geest van God gebruiken om Satan 

te overwinnen. Aan het einde van Openbaring 12, wanneer 
de kerk de door Satan geïnspireerde godsdienst blootlegt, 
moet Gods volk weer voor zijn leven rennen. Die kerk zal 
ons achtervolgen en God zal haar leger verzwelgen in een 
aardbeving. Dan zal Hij ons 1260 dagen lang voorzien van 
een plaats van bescherming. Op het einde zal er maar één 
troon blijven staan!

Satan valt altijd de troon van David aan en degene die hem 
bezit! Kijk wat Satan heeft gedaan met Groot-Brittannië. Hij 
liet de aartsbisschop van Canterbury voor de paus – voor 
Satans troon – buigen en hem aanbidden. De aartsbisschop 
wees Davids troon af, die werkelijk Gods troon is! Wat denkt 
God hierover? Hier moest ingegrepen worden! De nieuwe 
troon moest ergens anders geplant worden!

Het is fenomenaal wat God aan deze kerk heeft gegeven! 
We zijn werkelijk de ware royalty op deze aarde en 
hebben Davids troon.

Niet een type daarvan – wij hebben Davids troon en 
een koning die op die troon zit!
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GOD GEEFT AUTORITEIT
“Ik geef u hier en nu autoriteit over naties en konink-
rijken,” zei God tegen Jeremia (Jeremia 1:10; Moffatt). 
Jeremia had echt de autoriteit om te profeteren over de 
nederlaag van Juda. Hij had veel profetische autoriteit – en 
heeft dat vandaag nog steeds over ons. Veel van de richt-
lijnen die wij gebruiken om het Werk te doen, komen van 
Jeremia. We moeten ons onderwerpen aan de autoriteit 
van Jeremia! Christus ondersteunt de profetie van Jeremia 
voor 100%.

God heeft een groep mensen die de waarheid over de 
koning van het noorden verkondigt. Wij onderwerpen ons 
aan de autoriteit van Jeremia, en wij vertellen de wereld de 
waarheid over de kokende pot. Wij zien de zevende en laatste 
herleving van het Heilige Romeinse Rijk. Wij zijn de enigen 
die dit aan de wereld verkondigen. Wij hebben autoriteit 
nodig wanneer wij het tegen deze macht opnemen!

Word nooit onverschillig over deze waarheid! Wij hebben 
kennis die zelfs de grote mannen van de Bijbel niet hadden! 
God heeft het aan ons gegeven, omdat Hij ons gaat gebruiken 
om dit met autoriteit te onderwijzen.

In het volgende hoofdstuk zullen wij zien hoe Ezra, bij 
het afwerken en canoniseren van het Oude Testament, 
speciaal de aandacht vestigde op Jeremia. Hij sloot af met 
het boek Kronieken en hij eindigde dat boek door ons 
eraan te herinneren dat Jeremia had geprofeteerd over 
de nederlaag van Juda en dat Cyrus de Joden in staat zou 
stellen terug te keren naar Jeruzalem (2 Kronieken 36:20-23).  
Ezra herkende en respecteerde duidelijk de autoriteit van 
Jeremia.

Jeremia heeft nog steeds veel profetische autoriteit over 
ons. Wij hebben de nieuwe troon en een groot deel waardoor 
wij ons laten leiden komt van Jeremia.
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DE TAK VAN DE WAAKZAME BOOM
De opdracht in Jeremia 1:10 loopt rechtstreeks door naar 
het vers dat volgt. Vers 11 begint niet met een nieuw visioen. 
U kunt de continuïteit zien. Wat in vers 11 begint houdt 
verband met vers 4: “Het woord des Heren nu kwam tot mij”. 
Dan staat er in vers 11: “En het woord des Heren kwam tot mij 

….” Dit is allemaal één visioen.
De context gaat helemaal over de drie verplaatsingen en 

de verandering in de troon van David die besproken worden 
in vers 10. In de Ferrar Fenton luidt vers 12, “Toen de Eeuwig-
levende mij antwoordde, ‘Schenk aandacht aan wat u ziet! 
Want Ik waak over Mijn beloften om ze na te komen’”. 
God waakt hier persoonlijk over! Hij bevindt zich hier en 
de dingen gaan erg snel vooruit in Gods kerk. God waakt 
hier op een speciale manier over, omdat hier een grote 
verandering plaatsvindt. Hij moest dat op een nadruk-
kelijke wijze in mijn gedachten benadrukken, anders 
zou ik het niet begrepen hebben! Christus verschijnt 
persoonlijk om er zeker van te zijn dat het op de juiste 
manier wordt gedaan. Het is ten slotte Zijn troon!

God heeft net geprofeteerd over drie verplaatsingen. Over 
welke “beloften” heeft Hij het in vers 12? Het moeten de 
beloften zijn die te maken hebben met Jeremia’s opdracht 

– vooral de belofte over het bouwen en planten van een 
nieuwe troon, nadat de oude is gewist!

“Jeremia, wat ziet u”? vraagt God. Jeremia antwoordt, 
“ik zie de tak van een amandelboom” (vers 11; Nieuwe King 
James Versie). “Ik zie de tak van een waakzame boom”! 
(Ferrar Fenton). Jeremia zag een tak, bevestigd aan een boom 
die ontlook en bloeide en amandelen produceerde. Dit is zeer 
interessante beeldspraak. Wij moeten dit geestelijk bekijken.  

Produceert de Britse koninklijke familie geestelijke 
vruchten? Wanneer een koninklijke familie in deze wereld 
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de troon heeft, zal deze niet geestelijk ontluiken of bloeien. 
Vóór de verandering was deze tak kaal – het had geen groene 
bladeren, bloesems of amandelen. Ná de verandering 
begon deze amandeltak te bloeien met geestelijk fruit. 
Waarom? Het bloeit – met een sterke boodschap, nieuwe 
openbaring en een dramatische verandering in Gods 
Werk, dat nu de boodschap verkondigt van Davids troon!

“De amandelbomen bloeien in laat januari of begin 
februari, de eerst bloeiende boom van de lente”, verklaart 
de Anchor Bijbel. Daarom heb ik voorheen uitgelegd dat deze 

“amandelboom” een waakzame wachter is. Deze betekenis 
heeft het nog steeds, maar dat is niet waar het hier in de 
eerste plaats om gaat.

Als u een amandeltak heeft, waar is dan de boom? Er 
moet een boom zijn.

Kijk naar de context. De hele passage gaat over de 
opdracht van Jeremia met betrekking tot de troon van 
David. De boom moet de opdracht van Jeremia zijn. Dit is een 
hele boom – één visie, geen twee. De troon werd verplaatst, 
verplaatst, verplaatst – vervolgens gewist. Er was een tak 
die kaal was en die, eerlijk gezegd, niet deed wat het moest 
doen, zelfs op een fysiek niveau. Geestelijk zou de koninklijke 
familie niet bloeien en vrucht dragen. Daarna werd de troon 
ergens anders geplant, en nu bloeit hij wel geestelijk!

Na vers 10 begint Jeremia meteen over de nieuwe troon. 
Hij had het hele plaatje in zijn hoofd. Hij begreep dat zijn 
commissie niet eindigde na één verplaatsing of na drie 
verplaatsingen – het gaat door tot aan de Wederkomst van 
Jezus Christus! Het boek Jeremia is gericht op de eindtijd! 
(Jeremia 30:1-3). Deze grote man van God begreep de nieuwe 
troon.

Het visioen vloeit dan meteen over in het plaatje van de 
kokende pot (Jeremia 1:13-14). Vanaf deze nieuwe troon van 
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David laten wij de wereld weten dat de pot op het punt staat 
over te koken over de Verenigde Staten, Groot-Brittannië en 
Juda vanwege hun verschrikkelijke zonden. 

Wij hebben een waarschuwende boodschap van God voor 
Groot-Brittannië. Wij moeten de Britten waarschuwen dat 
Duitsland eraan komt. Anti-Brits en anti-Amerikaans senti-
ment stijgt snel in Duitsland! Dit zijn emoties waar Satan 
mee kan werken en die hij kan opstoken. En profetie laat 
nadrukkelijk zien hoe erg het zal worden! God waarschuwt 
nu Efraïm, Manasse en Juda direct vanaf de troon van 
David en direct door Gods wachter. Er is geen Winston 
Churchill om hen deze keer te waarschuwen – het is een 
waarschuwing direct afkomstig van God (Ezechiël 33:7). 
Nu hebben wij de troon van David om deze boodschap nog 
meer te bevestigen en te versterken.

Deze nieuwe openbaring laat zien waarom de opdracht 
van Jeremia met betrekking tot Davids troon direct leidt 
tot ons wachter-werk. Er is geen andere verplaatsing; er is 
een nieuwe steen der bestemming, er is een nieuwe troon 
van David en een nieuwe koning! Het is nu allemaal nieuw 
en anders! Wij springen gewoon van de verplaatsingen [of 
omkeringen] meteen verder naar de mensen die nu de troon 
van David hebben!

Jeremia 1:15 laat zien hoe de 10 koningen van dit Europese 
rijk, “de families van het koninkrijk van het noorden,” 
Jeruzalem en alle steden van Juda zullen aanvallen. 
Jeruzalem was de oude hoofdstad van Israël. In de Bijbel 
wordt deze stad vaak gebruikt om Israël te representeren. Dit 
Jeruzalem is een type van de naties van Amerika en Groot-
Brittannië, die deze naam Israël profetisch ontvingen in deze 
eindtijd (Genesis 48:14-16; 49:1). Dit zijn de twee geboorte-
recht-naties. (Dit wordt allemaal uitgelegd in ons gratis boek 
De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de Profetieën).
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De steden van Juda komen hier ook aan bod. Juda is de 
moderne natie Israël in het Midden-Oosten.

Deze drie naties zullen samen vallen (Hosea 5:5). Zij 
zullen door de koning van het noorden veroverd worden – 
door het Heilige Romeinse Rijk.

“Dan zal Ik mijn oordelen over hen uitspreken om al hun 
boosheid, dat zij Mij hebben verlaten [dit gaat over Gods 
rebellerende kerk en de drie naties] en voor andere goden 
offers ontstoken hebben, en zich hebben nedergebogen 
voor de voortbrengselen hunner handen” (Jeremia 1:16). 
De meesten van Gods eigen volk – van Zijn kerk – hebben 
Hem verlaten vlak voor de Wederkomst van Christus. Dus 
geestelijk Israël, Gods kerk, is de grootste zondaar van alle-
maal. Maar er zijn hier drie naties die ook de God van hun 
voorouders op een enorme manier verlaten hebben. Dus 
God straft hen allemaal voor de ogen van de hele wereld voor 
hun schaamteloze rebellie. God beval Zijn kerk en deze drie 
naties om een voorbeeld te zijn voor deze wereld. Zij hebben 
precies het tegenovergestelde gedaan, hoewel zij allen Gods 
speciale zegeningen ontvingen.

Wie zal er tegen de kokende pot beschermd worden? Zij 
die de laatste fase van  de opdracht van Jeremia uitvoeren 
onder de autoriteit van de Vader en de Zoon – slechts 5% van 
Gods eigen kerk.

Er is een nieuwe troon die het de grote valse kerk niet 
zal toestaan om te zeggen dat zij de troon van God is! Als 
wij ons Werk doen dan zal deze nieuwe troon zich niet 
onderwerpen aan de grote valse kerk, de bloedigste kerk in 
de geschiedenis!

God wil dat deze troon bloeit en vrucht draagt! Dat is 
precies de taak die Hij ons gegeven heeft: om bloesem te 
laten groeien en een aantal echte amandelen op deze tak te 
produceren! Nogmaals, Gods kerk heeft de scepter en de wet 
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nu samen, net voordat Silo komt (Genesis 49:10) – vlak voor 
de Wederkomst – en God zal dit Werk meer dan ooit kracht 
geven! Er is geen hoop in deze wereld, maar er is eindeloze 
hoop in Davids troon! Het is belangrijk dat de wereld 
dat ziet. God zal ervoor zorgen dat ons werk aanzienlijk 
krachtiger zal zijn. God belooft ons te maken tot een ijzeren 
pilaar, tot koperen muren, tot een verdedigde stad en meer 
(Jeremia 1:18).

Als u het voorbeeld van Jeremia volgt, u onderwerpt aan 
zijn profetische autoriteit en God toelaat u te inspireren en u 
kracht te geven zoals hij dat deed, dan zult u alles eraan doen 
deze kans te benutten en te helpen een krachtige boodschap 
aan deze wereld te verkondigen – dan zal niets u kunnen 
tegenhouden!
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DE SCHEPPING 
WACHT

D e laatste Amerikaanse astronaut die op de maan 
wandelde, Gene Cernan, overleed op 16 januari 2017, 
op hetzelfde moment dat God de troon van David 

overbracht naar Zijn kerk. Cernan was de kapitein van de 
Apollo 17, de laatste Amerikaanse missie naar de maan. In 
mei 1969 reisde hij ook naar de ruimte aan boord van de 
Apollo 10, waarbij zij binnen 13 kilometer van de oppervlakte 
van de maan kwamen als een “generale repetitie” voor Apollo 
11, de eerste maanlanding.

“We vonden enige problemen waardoor, indien deze 
niet zouden worden gecorrigeerd, Neil [Armstrong] waar-
schijnlijk niet zou zijn geland”, zei Cernan. “Ik wil Neil graag 
vertellen dat ik de vent was die de witte lijn in de lucht verfde 
zodat hij niet zou verdwalen”.

Cernans ruimtereizen dienden als een bron van inspi-
ratie en bewezen voor hem het bestaan van God. “Je kan je 
verbeelding de vrije loop laten, stel jezelf daar buiten voor, 
400.000 kilometer ver in de ruimte, op Gods veranda”, zei 
hij. “Dat is hoe het voelde, terugkijkend naar de aarde. Het 
is een geestelijke ervaring”.

Cernan zei ook, “De aarde beweegt met logica en een doel. 
Ik kan u zeggen dat er een Schepper van het universum is 
omdat ik een klein deel van die schepping zag en het is te 
mooi om per ongeluk tot stand te zijn gekomen…. Ik wens 
dat ik iedereen in de wereld samen met mij naar de maan 
kon laten teruggaan en hen terug kon laten kijken naar de 
aarde. Als ik dat kon doen dan denk ik dat de wereld een hele 
andere plaats zou zijn….[ De ruimte is] een hele goedkope 
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investering in de toekomst van deze natie en nog belang-
rijker, in de toekomst van onze kinderen en deze twee dingen 
gaan hand in hand. Dat is waar het allemaal in de ruimte voor 
mij om draait”.

Als wij verhalen horen zoals die van Gene Cernan en 
beelden zien van het universum, dan wordt onze toekomst 
tussen de sterren werkelijker voor ons. Op dit moment is 
het universum in een staat van verval. Wij zullen dat spoedig 
veranderen.

In een medewerker brief gedateerd 20 juli 1976 schreef 
dhr. Armstrong:

Vanochtend om twaalf over vijf (Tijdzone 
Noord-Amerika), zat ik in ons Ambassador 
auditorium hier in Pasadena, te kijken naar 
het Mission Control hoofdkwartier, gelegen op 
loopafstand, terwijl wetenschappers de veilige 
landing manipuleerden van de Viking 1 op Mars.

De JPL wetenschappers hadden samen 
gewerkt met Ambassador College zodat alles op 
Mission Control –op het moment dat de weten-
schappers de Mars-landing manoeuvreerden – op 
een groot scherm in ons auditorium werd gezien. 
Wij hadden het auditorium voor het publiek 
geopend. Er waren duizend of meer mensen ….

Maar ik moest eraan denken – het liet precies 
zien wat ik had verwacht uit wat door God over de 
schepping in de Bijbel is geopenbaard. Het was 
een droog, onvruchtbaar oppervlak van verval en 
nutteloosheid – totale onproductiviteit.

God schiep alle dingen goed (Genesis 1:31). Het universum 
ziet er nu niet goed uit, hoewel het nog steeds inspirerend 
is. Het werd “woest en leeg” (vers 2). Wat was de oorzaak? 
De aartsengel Lucifer rebelleerde tegen Gods wet en 
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veroorzaakte verwarring, chaos, verspilling en leegte. Hij 
werd wetteloos. Kijk naar de huidige toestand van het 
universum. Dat is wat er gebeurd wanneer wij zondigen! Het 
veroorzaakt ravage! Dhr. Armstrong vervolgde,

Soms lijkt het nutteloos dat veel van de beste 
geesten van mensen toegewijd zijn aan een heel 
leven vol ijdele speculatie, gebaseerd op onjuiste 
hypothesen die totaal niet waar zijn.

Ik moest mij dat realiseren dat vanuit dit 
wetenschappelijk laboratorium, precies hier 
in Pasadena, deze grote geesten eigenlijk feiten 
ontdekken die in feite geopenbaard worden in 
het boek dat zij niet begrijpen en waarschijn-
lijk niet accepteren – de geopenbaarde feiten 
en waarheid van de Eeuwig Levende God!

De Bijbel openbaart dat God de hele aarde en het 
universum onder de heerschappij van de mens zal 
plaatsen, nadat wij Gods geestelijk geboren zonen worden 
(Hebreeën 2). God heeft ons een enorm potentieel gegeven 
en een ongelofelijke toekomst!

De apostel Paulus schreef, Wij weten dat tot nu toe de 
hele schepping in al haar delen zucht en in barensnood is; 
en niet alleen de schepping, maar ook wij zelf, die de Geest 
als eerste gave ontvangen hebben, zuchten bij onszelf in de 
verwachting van de adoptie (hier zou geboorte moeten staan) 
van het zoonschap (bij de opstanding), de verlossing van ons 
lichaam” (Romeinen 8:22-23; RSV).

De RSV gebruikt het woord adoptie niet correct i.p.v. 
geboorte. Wij zullen geboren worden in Gods Familie! De 
hele schepping wacht op het moment dat wij zullen regeren 
met Jezus Christus op de troon van David. De uitverkorenen 
van de eindtijd zullen in het Hoofdkwartier zijn met onze 
Echtgenoot en helpen om het universum te verfraaien en 
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de verschrikkelijke desintegratie en verlatenheid die Satan 
veroorzaakte om te keren.

Wetenschappers begrijpen hun ontdekkingen in het 
universum niet omdat zij over de Bijbel, Gods instructieboek 
voor de mens, spotten. Zij zouden het kunnen begrijpen als 
zij zouden stoppen met rebelleren tegen Gods wet. Rebellie 
leidt tot duisternis en onwetendheid; gehoorzaamheid leidt 
tot licht en begrip. Alles werkt prachtig wanneer wij de wet 
houden en de regering volgen.

“Hetgeen was van den beginne, hetgeen wij gehoord 
hebben, hetgeen wij gezien hebben met onze (eigen) ogen, 
hetgeen wij aanschouwd hebben en onze handen getast 
hebben van het Woord des levens – het leven toch is geopen-
baard en wij hebben gezien en getuigen en verkondigen u het 
eeuwige leven, dat bij de Vader was en aan ons geopenbaard 
is”(1 Johannes 1:1-2).

De schepping is indrukwekkend, maar veel indrukwek-
kender is het feit dat onze Verlosser naar de aarde kwam en 
onder mensen woonde! De discipelen van Christus spraken 
met Hem en raakten Hem dagelijks aan. Christus was het 
Woord van God, die had bestaan vóór de schepping, vóór de 
engelen, het universum en de mensheid. Er waren mensen 
die omgang hadden met deze perfecte God in het vlees! 
Het Woord had voor alle eeuwigheid in perfecte vrede en 
eenheid met God geleefd. Degenen die Zijn voorbeeld volgen 
zullen dezelfde vrede en eenheid ervaren, die komt door het 
houden van Gods wet.

Waar maken wij een deel van uit, dat God Zijn enige Zoon 
naar de aarde zou sturen om voor ons te sterven?

“En schrijf aan de engel der gemeente te Laodicéa: Dit zegt 
de Amen, de getrouwe en waarachtige getuige, het begin der 
schepping Gods”(Openbaring 3:14). God dringt er bij de 
Laodiceërs op aan om terug te gaan naar het begin van de 
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schepping. Beter nog, ga terug naar de tijd toen er nog niets 
bestond behalve God en het Woord. Bid vurig om Gods plan 
voor uzelf te begrijpen.

Al Gods eerstelingen, Zijn uitverkorenen, zullen in staat 
zijn om spoedig op de maan te lopen. Onze toekomst is 
echt! Maar eerst moeten wij een aantal lessen leren over 
Gods wonderbaarlijke wet van liefde. Deze schitterende 
openbaring over Gods nieuwe steen en nieuwe troon zou 
onmetelijk moeten helpen.
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ZES

EZRA EN DE  
NIEUWE TROON

D e Ferrar Fenton vertaling van de Bijbel heeft 
deze subtitel voor de boeken van 1 en 2 Kronieken: 

“ D e  ge s c h ie d e n i s  va n  h et  hu i s  va n  D av id .” 
Verschillende commentaren zijn het daar mee eens. Een zegt 
zelfs, “Om Kronieken te begrijpen moet u de focus op David 
en zijn troon begrijpen.” Dat is een goed inzicht.

Deze mensen begrijpen dat Kronieken de geschiedenis 
van Davids troon is. Als u Kronieken echt geestelijk begrijpt, 
dan realiseert u zich dat meer nog dan geschiedenis dit boek 
profetie is over het huis van David!

God openbaarde het boek Kronieken aan ons kort voordat 
Hij ons de nieuwe steen en de nieuwe troon gaf, om ons voor 
te bereiden die troon te ontvangen. Dit begrip heeft onze geest 
in de juiste conditie gebracht voor deze grote gebeurtenis.

Kronieken richt zich op David en zijn troon – die eigenlijk 
de troon van God is, de troon die de Vader aan Zijn Zoon zal 
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geven om de wereld te regeren! De hoofdstukken 10 tot en 
met 29 van 1 Kronieken gaan allemaal over Davids troon – 20 
hoofdstukken! Het gaat allemaal over de visie van de sleutel 
van David – de grootste visie in de Bijbel – en de enorme 
hoop die God ons heeft gegeven. Kronieken is het laatste 
boek in het Oude Testament (volgens de geïnspireerde orde 
van de boeken) en als u hier geestelijk naar kijkt dan is het 
een sleutel van David-boodschap om het Oude Testament 
mee af te sluiten. Het is werkelijk de meest wonderbaarlijke 
profetie die deze wereld ooit kan horen!

Buiten dat, is Kronieken een geweldige link naar het boek 
Ezra-Nehemia, wat ook de relevantie en profetische uitwer-
king ervan vergroot. Ik heb vaak gedacht dat er meer in het 
boek van Ezra-Nehemia was dan wij ons gerealiseerd hadden, 
maar ik wist niet wat ontbrak. Maar nu, met de nieuwe troon 
en een beter begrip van het boek Kronieken, is de betekenis 
duidelijk.

Kronieken brengt de nieuwe troon van David in Ezra-
Nehemia. Het laat zien dat deze profetie van de nieuwe troon 
precies in de boodschap van dat boek past.

DE VERBINDING MET KRONIEKEN
Denk aan de man Ezra. Hij was de auteur van Kronieken, en 
schreef ook Ezra-Nehemia. (De Hebrew Greek Key Study Bijbel 
zegt dat Ezra en Nehemia oorspronkelijk één deel waren. 
De Latin Vulgate vertaling van de Geschriften was de eerste 
editie van de Bijbel die ze scheidde. Op dat moment werden 
ze aangeduid als “Een en Twee Ezra”. Nehemia hielp Ezra in 
het schrijven en compileren van Ezra-Nehemia. Maar God 
gebruikte hoofdzakelijk Ezra om Kronieken te schrijven). Als 
u deze boeken echt bestudeert en begint te begrijpen, kunt u 
zien hoe nauw ze met elkaar verbonden zijn, wat bewijst dat 
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Ezra beide schreef of ze tenminste allebei bewerkte. U kunt 
dat ook zien aan de nieuwe openbaring die God ons heeft 
gegeven en wat er in dit Werk gebeurt. 

Wij kunnen Kronieken en Ezra-Nehemia echt allemaal 
als één werk zien. Dat is alleen logisch wanneer wij het door 
de Heilige Geest van God zien.

Ezra schreef tijdens de Perzische periode tot fysiek geori-
enteerde mensen. Maar deze boodschap is tweeledig. Hoewel 
het boek van Ezra-Nehemia op een vleselijk niveau begrepen 
kan worden, is zijn primaire boodschap diep geestelijk.

Negentig procent van de profetieën uit het Oude 
Testament is voor vandaag. Dat geldt zeker van de boeken die 
Ezra schreef. Het meeste van de geschiedenis in Kronieken 
komt uit de vroege profeten, die profetisch zijn. Dit alleen 
illustreert al hoe profetisch het boek Kronieken is. 

Denk aan de persoonlijkheden in Ezra-Nehemia: 
Zerubbabel, Jozua, Haggaï, Zacharia. Deze persoonlijkheden 
hebben allemaal betrekking op belangrijke eindtijdprofe-
tieën. Met dit begrip, weet u absoluut dat deze boeken voor 
onze tijd zijn. 

Het is voornamelijk de conclusie  van het boek 
Kronieken die zoveel onthult. Als wij dit samenbrengen 
begrijpen wij Ezra-Nehemia beter.

2 Kronieken 36:20 leest, “Ook voerde hij hen die aan het 
zwaard ontkomen waren, naar Babel, en zij werden hem en 
zijn zonen tot slaven, totdat het koninkrijk van Perzië de 
heerschappij verkreeg.” Dit is de historische achtergrond: 
Babylon die Juda in ballingschap voert en vervolgens Perzië 
die Babylon veroverd.

“Om het woord des Heren, door Jeremia verkondigd, in 
vervulling te doen gaan: totdat het land zijn sabbatsjaren 
vergoed gekregen heeft. Al de dagen die het woest lag, 
heeft het gerust, om zeventig jaar vol te maken” (vers 21). 
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Ezra betrekt de profeet Jeremia hierbij. Hij verwijst naar 
de profetie van Jeremia van 70 jaar ballingschap 
(Jeremia 25:11-12), wat een type is van wat er zal gebeuren met 
de Verenigde Staten, Groot-Brittannië en de Joodse natie. Dit 
wordt volledig uitgelegd in mijn boekje over Jeremia. Vroeger 
waarschuwde Jeremia Juda dat de ballingschap eraan kwam, 
maar hij voorzegde ook dat zij zouden terugkeren naar 
Jeruzalem om God weer te dienen. Het boek Ezra-Nehemia 
laat zien hoe deze profetie is vervuld.

Jeremia is nauw verbonden met de sleutel van David. 
Hij bracht de troon van David over naar Ierland toen Juda 
in ballingschap ging, zoals hij geprofeteerd had. Zoals wij in 
het laatste hoofdstuk zagen, profeteerde hij zelfs specifiek 
over de nieuwe troon en nieuwe steen die God aan deze Kerk 
gegeven heeft!

De laatste twee verzen van 2 Kronieken 36 luidden, “Maar 
in het eerst jaar van Kores, de koning van Perzië, wekte de 
Here, opdat het woord des Heren, door Jeremia verkondigd, 
zou worden voltrokken, de geest van Kores, de koning van 
Perzië, op, om door zijn gehele koninkrijk, ook in geschrifte, 
deze oproep te doen uitgaan: Zo zegt Kores, de koning van 
Perzië: alle koninkrijken der aarde heeft de Here, de God des 
hemels, mij gegeven en Hij heeft mij opgedragen Hem een 
huis te bouwen in Jeruzalem, in Juda. Wie nu onder u tot 
enig deel van zijn volk behoort – de Here, zijn God, zij met 
hem, hij trekke op” (verzen 22-23).

Het boek van Ezra-Nehemia begint, “In het eerste jaar 
van Kores, de koning van Perzië, wekte de Here, opdat het 
woord des Heren, door Jeremia verkondigd, zou worden 
voltrokken….” Dit verbindt Ezra-Nehemia met de nieuwe 
openbaring over Davids troon

Ezra concludeerde Kronieken door de twee verzen te 
herhalen waar hij in Ezra-Nehemia, die hij veel eerder 
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had geschreven, mee begon. Geen enkel commentaar in 
deze wereld begrijpt waarom. Lange’s zegt, net als andere 
commentaren, dat er ‘geen bevredigende conclusie’ is aan 
Kronieken. U kunt dit niet begrijpen zonder dat u er geeste-
lijk naar kijkt. Daar is de Geest van God voor nodig.

Ezra wilde de boodschap van de sleutel van David 
uit Kronieken verbinden met het herbouwproject van 
Jeruzalem, dat wordt beschreven in Ezra-Nehemia. Het 
gaat allemaal over het profetisch oprichten van de ruïnes – 
voor deze eindtijd! Het is een boodschap specifiek voor de 
Filadelfia kerk van God van vandaag. 

Toen Zerubbabel de tempel aan het herbouwen was in de 
tijd van Ezra, moesten de bouwers in een hand een zwaard en 
in de andere een spade hebben. Zij moesten werken en tege-
lijkertijd vechten! (Nehemia 4:17). Gods volk moet vandaag 
op dezelfde manier bouwen. Wij zullen altijd Gods Werk 
moeten opbouwen. En terwijl wij bouwen, moeten wij het 
zwaard hebben, oftewel Gods kostbare waarheid (Efeze 6:17; 
Hebreeën 4:12), om aanvallen van Satan en de wereld te 
bestrijden, net zoals de Joden deden, alleen doen wij het op 
een geestelijk niveau. Wij hebben geen fysiek zwaard, maar 
een geestelijk zwaard. Wij zullen niet gewoon lijdzaam 
toezien en niet vechten! God geeft ons alleen maar de 
overwinning als wij geestelijk vechten. Wij moesten 
vechten in de rechtszaak om Herbert W. Armstrongs werken 
te behouden. Wij moeten doorgaan met vechten om Gods 
waarheid te bewaken, ongeacht wie ons tegenwerkt! Wij 
zullen niet bang zijn voor mensen die niet van God houden. 
Wij zullen de waarheid die God gegeven heeft niet opgeven!

Ezra-Nehemia is de conclusie van het boek Kronieken. 
Ezra sloot het Oude Testament af op een manier die ons 
geestelijk zou helpen om het hele plaatje te zien. Hij sloot 
af met een herbouwproject – zoals u die nog nooit gezien of 
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zelfs ingebeeld heeft. Hij eindigde met het oprichten van de 
ruïnes!

De verbinding tussen Kronieken en Ezra-Nehemia 
heeft alles te maken met de visie die God voor ons zet. 
Ezra-Nehemia gaat in feite over een bouwprogramma dat 
zal doorgaan, totdat wij klaar zijn met het herstellen en 
verfraaien van het hele universum! En wanneer u de eeuwige 
heerschappij van Christus op Davids troon in dit boek brengt, 
dan wordt dit bouwprogramma zelfs nog persoonlijker voor 
ons. 

Het herbouwproject in Ezra-Nehemia vond plaats in 
Jeruzalem – waar Davids troon zal worden hersteld. Ezra-
Nehemia gaat erover dat wij op Davids troon zitten en de 
ruïnes op aarde en overal in het universum heroprichten. 
God richt een familie van bouwers op om Hem te helpen 
die ruïnes weer op te richten. Hij wil dat wij onze gedachten 
op Jeruzalem richten, waar Christus op het punt staat voor 
eeuwig vanaf die troon te regeren!

Wat een fenomenale visie! Als u die visie in uw gedachten 
houdt, maakt dat het grootste verschil van de wereld.

DE VERBINDING TUSSEN  
KRONIEKEN EN HET NIEUWE TESTAMENT
U kunt er zeker van zijn dat Kronieken, het laatste boek van 
het Oude Testament, een speciale boodschap moet hebben. 
Het is als het laatste hoofdstuk van een boek dat alles met 
elkaar verbindt.

Het laatste boek van het Oude Testament heeft een sleutel 
van David boodschap; het laatste boek van het Nieuwe 
Testament heeft ook een sleutel van David boodschap. Dit is 
de enige boodschap die in Openbaring 3 wordt vermeld, die 
Christus aan de Filadelfiërs gaf. 
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Als afsluiting van het Oude Testament, leidt Kronieken 
ons ook meteen naar het Nieuwe Testament. De laatste 
woorden van Kronieken zijn, “Wie nu onder u tot enig deel 
van zijn volk behoort – de Here, zijn God, zij met hem, hij 
trekke op” – waarmee bedoelt wordt, ga naar Jeruzalem. 
Dit gaat rechtstreeks over in het Nieuwe Testament. “Wie 
nu onder u …”? is de vraag – en het eerste vers in Mattheüs 
antwoordt: “… Jezus Christus, de zoon van David ….” Het 
verwijst rechtstreeks naar de Koning die uiteindelijk op die 
troon zal zitten en zal regeren vanuit Jeruzalem.

Het eerste vers in het Nieuwe Testament spreekt gelijk 
over “de zoon van David”. Jezus kwalificeerde zich om Satan te 
vervangen en deze wereld te regeren, en Hij zal voor altijd vanaf 
Davids troon regeren! “En zie, gij zult zwanger worden en een 
zoon baren, en gij zult Hem de naam Jezus geven. Deze zal groot 
zijn en Zoon des Allerhoogsten genoemd worden, en de Here 
God zal Hem de troon van zijn vader David geven, en Hij zal 
als koning over het huis van Jacob heersen tot in eeuwigheid, en 
zijn koningschap zal geen einde nemen” (Lucas 1:31-33). Het gaat 
allemaal over familie: de Vader, de Zoon en veel meer zonen!

Het begin van het boek Kronieken wijst ook naar deze 
Koning. Het eerste woord in het boek is “Adam”, wat u terug-
leidt naar Adam en Eva en de boom des levens. Maar als u 
hier geestelijk naar kijkt, gaat het werkelijk over de “laatste 
Adam” – Jezus Christus (1 Corinthiërs 15:45). De eerste Adam 
wees de boom des levens, de wet van God en de Heilige Geest 
af. Hij wilde de dingen op zijn eigen manier doen, net zoals 
de mensheid het vandaag blijft doen. De eerste Adam brengt 
ons nergens – de tweede Adam wel. Hij at perfect van de 
boom des levens. Hij wil alle mensen helpen te begrijpen dat 
de enige manier waarop zij hun gruwelijke problemen ooit 
zullen oplossen is door te eten van de boom des levens, niet 
van de boom des doods. Wij zien het bewijs hiervan overal 
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om ons heen, maar de wereld is verschrikkelijk misleid. Dit 
is een probleem dat wij moeten corrigeren. 

DE NIEUWE TROON IN EZRA-NEHEMIA
Kronieken profeteert veel over Davids troon, die wij nu 
bezitten. Wat ontbreekt in Ezra-Nehemia, als u er geestelijk 
naar kijkt, is Davids troon. Maar Ezra betrekt Davids troon 
op al het bouwen dat in Jeruzalem gebeurt. Dit is een type 
van hetgeen wij gedurende het hele millennium zullen doen.

God gaf ons eerst de openbaring over Kronieken, en nu 
hebben wij Davids troon. Zodra wij Kronieken begrijpen, 
kunnen wij Ezra-Nehemia beter begrijpen. Als wij Davids 
troon deel laten uitmaken van Ezra-Nehemia, maakt dat 
het een totaal verschillend en een veel zinvoller boek! De 
conclusie in Kronieken geeft ons deze geestelijke focus.

God geeft ons een ander niveau van kennis en begrip dat 
wij spoedig kunnen doorgeven aan de rest van Gods herrezen 
eerstelingen aan wie dit nog niet onderwezen is! 

Ezra-Nehemia laat zien hoe Ezra Gods wet terug-
bracht uit ballingschap. Nadat Zerubbabel de tweede 
tempel bouwde, herstelde Ezra de wet in Jeruzalem (o.a. 
Ezra 7:6-12; 10:1-4; Nehemia 8:1-18). Niets zal goed werken 
zonder de wet. De Joden ervoeren veel serieuze problemen. 
Ezra wist dat om deze kwesties te kunnen corrigeren, de 
mensen Gods wet moesten leren liefhebben zoals David deed. 
Uiteindelijk, na 70 jaar in ballingschap te zijn geweest, waren 
zij ontvankelijk voor de wet! Moeten wij de grote verdruk-
king meemaken, zoals de Laodiceërs, voordat wij bereid zijn 
om ons te onderwerpen aan de regering en de wet van God?

Ezra wist echt hoe hij een fundament moest bouwen om 
de ruïnes op te richten! Hij hield echt van Gods regering en 
wet. Zo zouden wij ook moeten denken.
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Met dit begrip kunnen we zien hoe Ezra-Nehemia de 
scepter en de wet heeft samengevoegd – net zoals in Gods 
kerk de troon van David nu is samengevoegd met de wet 
(Genesis 49:10). Om Davids troon te hebben moeten wij 
Gods wet hebben. De troon en de wet waren gescheiden, maar 
nu is dat veranderd. Dat zorgt ervoor dat alles met betrekking 
tot Davids troon heel anders werkt. Nu verwacht God echt dat 
wij vanaf die troon regeren met de koninklijke wet.

Dit is Gods manier om ons beter te laten kwalificeren voor 
onze schitterende toekomst. Dit is hoe Hij ons voorbereidt 
voor onze plaats op Zijn eeuwige troon. Wij moeten weten 
hoe we volgens die wet moeten leven en hoe we die kunnen 
onderwijzen! Christus zal op Davids troon zitten en met 
de wet regeren. Hij zal de slechte mensheid laten zien hoe 
deze gelukkig kan zijn. De mensen zullen de mogelijkheid 
hebben om duidelijk te zien dat er geen andere manier van 
leven is die werkt. Het is verbazingwekkend dat Christus 
de mensheid moet dwingen tot geluk en een overvloedige 
manier van leven!

Lange’s Commentaar heeft dit prachtige inzicht: “De 
auteur van Kronieken beperkt zijn aandacht tot David en het 
koninkrijk,  gesticht op de belofte aan hem in 2 Samuel 7.” 2 
Samuel is een deel van de vroege profeten en u kunt meer 
over deze belofte lezen in deze profetische boeken, die 
voornamelijk voor deze eindtijd bestemd zijn. Toch concen-
treren de commentaren zich standaard op de geschiedenis 
van de troon van David, zonder de profetie van deze troon 
te bespreken. Zij snappen het niet, hoewel zelfs 2 Samuel 7 
duidelijk zegt dat Davids troon voor eeuwig zal duren (verzen 
13, 16)! Zij nemen aan dat God een fout heeft gemaakt!

Het boek Kronieken draait om de scepterbelofte. Ezra 
wist dat Davids troon niet eindigde met Zedekia. Hij verwees 

wordt vervolgd op pagina 134
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ZONEN VAN ZADOK

J arenlang heeft de Filadelfia Kerk van God zich 
gericht op profetieën in Ezechiël, die verwijzen naar 
Gods trouwe volk in dit Laodicea tijdperk als “zonen 

van Zadok” (Ezechiël 40:46; 44:15; 48:11). Wij blijven 
inspiratie putten uit het Bijbelse voorbeeld van Zadok, de 
priester die trouw bleef aan Davids troon vanaf het begin 
tot het einde van zijn koningschap – zelfs in het midden 
van vreselijk verraad. Deze waarheid wordt zelfs nog 
inspirerender en specialer in de context van de nieuwe 
troon van David.

David was een krijger die tegen het kwaad vocht, en hij 
omringde zichzelf met krijgers die hij had getraind. Zadok 
was een moedige krijger en een machtige dappere man, 
voordat hij geordineerd werd als priester. Mannen zoals 
Zadok omringden David. De Bijbel noemt deze mannen 

“krijgslieden geschikt voor de strijd” (1 Kronieken 12:8). Dit 
zijn het soort mensen dat God in Zijn Familie wil: krijgers 
zoals Zadok en leiders zoals David. David was een echte 
leider van leiders! Hij heeft veel meegemaakt en hij bewees 
dat hij een grote krijger was! En het was allemaal voor 
God. Wij moeten krijgers voor God en de troon van David 
zijn. Dat betekent dat wij veel tijd op onze knieën moeten 
doorbrengen om dichter tot God te naderen.

Als u een zoon van Zadok bent, dan denkt u zoals 
David en dan denkt u zoals Zadok. Hij heeft de troon van 
David nooit in de steek gelaten en zijn zonen volgden zijn 
voorbeeld. Het maakte niet uit wat Davids zonden waren en 
hoeveel mensen hem afwezen. Zadok en zijn zonen wisten 
dat God nog steeds achter Zijn koning stond. Zij waren 
trouw aan de God achter David.
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De zonen van Zadok hebben een speciale roeping. God 
zegt door de profeet Ezechiël dat zij vanwege hun loyaliteit, 
terwijl anderen Hem op dat moment verraden, dicht tot God 
zullen naderen in de wereld van morgen.

Kijk naar de beloning die God geeft aan de zonen van Zadok 
die de God achter de troon van David zien! Dat is het geheim 
voor hun succes en de reden waarom zij voor altijd op het 
hoofdkantoor zullen zijn! God is ontroerd en bewogen door de 
manier waarop zij gericht zijn op Hem en Zijn Werk. Het gaat 
niet om mensen – het draait allemaal om God! Hoe bewogen 
uw Vader is door die loyaliteit. Dat maakt indruk op God. 

In The Former Prophets (De vroege profeten) gaf ik zeven 
redenen waarom Gods trouwe volk de zonen van Zadok 
worden genoemd. Ik zal ze hier vermelden en een achtste 
toevoegen. Deze zullen u helpen om uw aandacht op de troon 
van David te blijven richten.

1. Wij klampen ons vast aan De Verenigde Staten en 
Groot-Brittannië in de profetieën. Leiders in de Wereldwijde 
Kerk van God ontdeden zich in de zeventiger jaren van dit 
boek. Dhr. Armstrong bracht het terug. Na zijn overlijden 
legden zij het weer op de plank en niemand deed er wat aan. 
Maar de zonen van Zadok staan op voor Gods waarheid! 
Wij zijn trouw aan Davids troon! Wij vochten een zesjarige 
rechtszaak om de auteursrechten van dat boek en andere 
boeken te winnen.

2. Wij gaan verder met de opgravingen in Jeruzalem. 
Wij zullen nog heel wat meer doen voordat het voorbij 
is, daar ben ik zeker van. Dit houdt allemaal verband met 
Davids troon, waarop de zonen van Zadok hun gedachten 
hebben gericht.

3. Wij zijn geestelijke Joden die de visie van de sleutel 
van David nooit verliezen. Dit is de enige visie die aan de 
Filadelfieërs is gegeven (Openbaring 3:7).
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4. Wij laten God toe deze visie te verdiepen.
5. Wij blijven dhr. Armstrong volgen, die ons de 

waarheid onderwees over troon van Davids familie. Zijn 
gebedssteen werd het symbool van Davids troon! Wat een 
eer voor dhr. Armstrong – voor altijd! Hij wist niet dat dit 
zou gebeuren, maar ik weet zeker dat dit een aangename 
verrassing voor hem zal zijn wanneer hij binnenkort wordt 
opgewekt.

6. Wij hebben musicals opgevoerd over Jeremia en 
David, beide draaien om Davids troon. In Armstrong 
auditorium presenteerden wij in 2012 Jeremia: Een musical 
en stappendans extravaganza,  een musical met een 
boodschap over Davids troon. Een jaar later produceerden 
wij David: De eindeloze troon begint.

7. Wij doen er alles aan om de boodschap van de sleutel 
van David aan Israël en de hele wereld te verkondigen. 

8. Wij hebben de nieuwe troon van David. Is dat niet 
een groot deel van de reden waarom we de zonen van Zadok 
genoemd worden? Denk eens na over deze nobele titel! Dit 
is een enorme eer die God ons heeft gegeven. Hij deed dat 
ongetwijfeld omdat Hij wist dat wij in deze eindtijd de troon 
van David zouden hebben.

Wat een prachtige beloning voor het trouw blijven aan 
God en loyaal blijven aan de troon van David! Dit is het uur! 
Dit is onze tijd om op te staan en dit Werk alles te geven wat 
wij hebben! De beloningen zijn enorm!
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zelfs naar “zonen van David” in Ezra 8:2. Ezra was letterlijk 
een “zoon van Zadok” (Ezra 7:1-2). Ik denk niet dat dit toeval 
is. Hij was een fysieke en geestelijke zoon van Zadok. God 
geeft deze titel ook aan de mensen die vandaag trouw aan 
Hem zijn, wat ons verbindt met Ezra. En zoals u kunt zien, 
zowel in Ezra-Nehemia als in Kronieken, bleef Ezra heel erg 
trouw aan David. David leeft door Ezra-Nehemia! 

In 2 Samuel 7:14 staat, “Ik zal hem tot een vader zijn, en 
hij zal Mij tot een zoon zijn….” Jezus Christus zal over die 
familie-troon regeren. Onthoudt dat er de Vader is, het Hoofd 
van de Familie, en Hij zal dit geschenk, de troon van David, 
geven aan Jezus Christus. De mensen die verbonden zijn met 
deze troon hebben een Vader, en deze Familie zal eeuwig 
bestaan! Wij staan op het punt geboren te worden als zonen 
van God – zeer, zeer binnenkort! Dit is bijna teveel voor de 
menselijke geest om te begrijpen! 

EZRA’S FOCUS OP DAVID
Het grote respect van Ezra voor koning David en voor de 
troon van David is duidelijk in alles wat hij schrijft. Davids 
aanwezigheid is doordringend in de boeken van Ezra. In 
zekere zin is het een vreemd fenomeen – bijna een paradox. 
Ezra schreef zoveel over David, de koning van Israël, terwijl 
zij Davids troon in die tijd niet eens hadden! Toch, als u 
vanuit een profetisch oogpunt naar Ezra-Nehemia kijkt, dan 
heeft het de troon van David wel. 

In 1 Kronieken 29:29 schreef Ezra, “De geschiedenis 
van koning David, uit vroeger en later tijd, zie, deze staat 
beschreven in de geschiedenis van de ziener Samuël, van 
de profeet Nathan, en van de ziener Gad”. Wij hebben deze 
boeken niet, maar Ezra bestudeerde ze om de geschiedenis 
en profetie van Davids troon beter te begrijpen. Ezra wilde 
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ons echt een geweldige geschiedenis van Davids troon geven. 
(Hij kende ook de profetieën van Ezechiël over de zonen van 
Zadok – o.a. Ezechiël 40:46; 44:15; 48:11. Deze profetieën 
sluiten hier perfect op aan).

Deze hele geschiedenis kan in Ezra-Nehemia gebracht 
worden! Als we hier geestelijk naar kijken met de troon van 
David, begint het echt inspirerend te worden, meer dan wat 
wij voorheen gezien hebben!

Laten wij Ezra’s verwijzingen naar David onderzoeken in 
zijn geschiedenis over de wederopbouw van de tempel.

Ezra bestudeerde hoe David de tempeldienst had georga-
niseerd, en hij herstelde het zo goed als hij kon, zoals “David 
had aangewezen” (o.a. Ezra 8:20).

Terwijl de Joden de muur om Jeruzalem aan het bouwen 
waren, waren zij zich bewust van Davids paleis en de Stad 
van David – bijna alsof die grote koning van Israël daar in 
de geest aanwezig was! Eén groep bouwde “de muur van het 
bassin bij de tuin van de koning, en tot aan de trap die naar 
beneden gaat vanaf de stad van David” (Nehemia 3:15). Een 
andere groep repareerde “tot aan de plaats tegenover de 
graven van David”(vers 16). Dat verwijst naar de graftombes 
van de koningen, waarvan is geprofeteerd dat ze ontdekt 
zullen worden, zoals wij in Hoofdstuk 4 besproken. Dit is 
profetisch.

Nehemia 12:37 laat zien hoe de Joden “de trap opgingen van 
de stad van David, bij het omhoog gaan van de muur, boven het 
huis van David, zelfs tot de waterpoort oostwaarts”. Zij waren 
bekend met de Stad van David en het huis van David. Ezra 
en zijn helpers onderwezen hen daarover. Ezra en Nehemia 
wisten waar het paleis van David was – en wij ook, dankzij Dr. 
Eilat Mazar en haar archeologische activiteiten in Jeruzalem.

Ezra sprak veel over David. De mensen in zijn tijd hebben 
zich misschien afgevraagd waarom hij zich zoveel op David 
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richtte, terwijl zij zijn troon niet eens hadden. Wel, het was 
niet hoofdzakelijk voor hen. Het is voor ons. Wij hebben de 
troon, dus is er alle reden om over David te spreken. Wij 
hebben het perspectief van Ezra nodig. Wij moeten de troon 
van David in dit plaatje passen. 

LOOF GOD – DANK GOD!
Nehemia 12:23 verwijst naar “het boek der kronieken”. Dit is 
misschien een verwijzing die Ezra toevoegde nadat hij later 
Kronieken schreef, om deze twee boeken meer met elkaar 
te verbinden. 

Let nu op het volgende vers: “De hoofden van de Levieten 
… en hun broeders stonden, dienst voor dienst, tegenover hen 
om te prijzen en te loven, volgens het gebod van David, 
de man Gods” (vers 24, HSV).

David Bedankte en loofde God voortdurend. Hij zei, 
Wij moeten God altijd loven en God danken voor alles wat 
Hij geeft. Dat weerspiegelt een zeer geestelijke manier van 
denken. Het feit dat David God zo vaak loofde en dankte 
laat duidelijk zien dat hij een man naar Gods hart was 
(Handelingen 13:22).

Een man naar Gods hart bouwt zijn leven rond het loven en 
danken van God! Wanneer u God voortdurend looft en dankt, 
beseft u dan hoe bekeerd u daardoor wordt? Als u gewoon 
normaal nadenkt zult u niet voortdurend God danken en 
loven; het is geen natuurlijke manier van denken. Maar als wij 
mannen en vrouwen naar Gods hart zijn, moeten wij op een 
manier denken die heel onnatuurlijk is! Denk erover na hoe 
onnatuurlijk het is om te doen wat David deed. Hij was niet 
een natuurlijk georiënteerd mens. Hij was een man naar Gods 
hart. Hij wilde in ieder opzicht denken en handelen zoals God. 
En hoe beter hij God kende, hoe meer hij Hem loofde.
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Dat is God-gericht zijn! Wat een problemen hebben wij als 
wij zelfgericht zijn. Als u op uzelf gericht bent, kunt u geen 
man naar Gods hart zijn. God is gericht op Zijn Familie.

David had het bevel over zeer grote koren van mensen, 
en hij beval hen om God te loven en te danken. Dat is een 
duidelijke instructie. Maar u kunt niet via de wet regelen 
op welke manier mensen denken. Dit is het punt waar het 
op karakter aankomt. Elke persoon moet zijn eigen beslis-
singen maken en zijn eigen gedachten beheersen.

 Toch gebruikte David zijn autoriteit om er zeker van te 
zijn dat er lof en dank voor God vanuit Israël kwam – omdat 
dat de manier was waarop David geloofde en dacht! Hij had 
duizenden mensen die in koren optraden alleen maar om 
God te loven en te danken!

Iedereen moest erbij betrokken zijn en leren hoe God te 
loven en te danken! Hij gaf dat bevel, en Ezra gebruikte dat 
voorbeeld iedere keer weer. Deze Joden bestudeerden echt 
de manier waarop David de dingen deed en probeerden hem 
na te streven. Zij wilden zijn voorbeeld nabootsen.

“Toen nu de bouwlieden het fundament van de tempel des 
Heren legden, stelden zij de priesters op, gekleed in ambts-
gewaad, met trompetten, en de Levieten, de zonen van Asaf, 
met cimbalen, om de Heere te loven naar de aanwijzing 
van David, de koning van Israël” (Ezra 3:10). Deze Joden 
volgden Davids aanwijzingen en zijn voorbeeld om God te 
loven.

Zij hadden de troon van David niet, en toch benadrukten 
zij zijn voorbeeld. Door Davids aanwijzingen te volgen, 
leerden de Joden uit de tijd van Ezra tot op zekere hoogte 
over God -  maar dit is in wezen voor ons vandaag bedoeld. 
Het feit dat Ezra-Nehemia voortdurend naar David verwijst 
is verder bewijs dat dit boek, net als Kronieken, speciaal voor 
de pcg is.
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Wij zijn hier om te leren God te loven en te danken als 
een manier van leven! Wij behoren niet slechts af en toe lof 
te zingen. David wilde niet dat de koren er alleen maar over 
zongen: He wilde het in hun gedachten en in hun harten. God 
loven en danken is een God-gerichte manier van leven!

David heeft echt het loven van God en het danken van God 
geïnstitutionaliseerd! Dit is iets dat wij nader moeten 
onderzoeken. Wij moeten God danken voor de enorme eer 
om Davids troon te bezitten! Dit is de meeste waardevolle, 
inspirerende verandering die wij ooit in deze kerk hebben 
gehad – dus moeten wij er erg dankbaar voor zijn.

Dat betekent niet dat u de hele tijd zingend rondloopt 
en de hele tijd een lied laat horen. Het gaat erom God echt 
te prijzen en te danken in uw geest, uw vertrouwen en uw 
geloof. David wilde dat wij op deze manier zouden denken! 
Het laat een diepte van bekering zien waar wij allemaal aan 
moeten werken en die wij moeten verbeteren. Looft u en 
dankt u God werkelijk genoeg? Ik doe dat zeker niet. Wij 
moeten hier allemaal in groeien.

David vroeg, Wie toch ben ik dat ik in staat zou zijn om aan 
God te geven? (1 Kronieken 29:14). Dit is de houding die God 
van ons wil. Hij wil dat wij Hem danken voor het begrip dat wij 
hebben en de kans om een deel van Zijn Werk te zijn. Hij wil dat 
wij Hem danken dat wij Zijn zonen en dochters kunnen zijn 
en Hij onze Vader. Wij hebben in deze roeping van de eerste-
lingen de mogelijkheid om voor eeuwig op de troon van 
David in het hoofdkwartier te zitten! Wat een beloning!  
Wie zijn wij om zo’n eer en zo’n zegening te ontvangen?

Er zijn ontelbare dingen waar wij God voor kunnen 
danken. Als u God echt kent, dankt u Hem alleen al voor 
het feit dat u geroepen bent! Ja, wij worden beproefd en 
getest, maar dank God ook daarvoor! Die beproevingen 
zijn waardevoller dan goud! Het is makkelijk om vleselijk 
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te redeneren dat wij niet op deze manier zouden moeten 
lijden. Maar als wij diep geestelijk ingesteld zijn zoals David, 
zullen wij altijd God loven en danken – zelfs voor onze vurige 
beproevingen! Dit is de manier waarop u een man of vrouw 
naar Gods hart wordt.

Dit zijn twee van de belangrijke bouwstenen die 
laten zien hoe David een man naar Gods hart was. Deze 
twee doctrines – het loven en danken van God – vormen de 
kern van God-gericht zijn. Als wij allemaal op deze manier in 
Davids voetstappen volgen, zal dit denken ons leven vullen! 
Wij loven Hem in onze geest en in de manier waarop wij 
denken. Wij danken Hem voor iedere beproeving, test of 
probleem, omdat Hij doet wat noodzakelijk is om ons voor 
eeuwig op Davids troon te zetten! Dat is waar dit allemaal 
over gaat! Dit is Gods liefde! God is liefde, dus Hij kan 
niets anders doen dan u lief  hebben. David begreep dat. Hij 
zondigde, maar hij had echt berouw en keerde zijn leven om 
en werd een man naar Gods hart. Hij wilde zich ontdoen van 
elke smet van de menselijke natuur, en zijn hart en geest met 
God vullen! En God was daar echt van onder de indruk! Hij 
maakte David koning over heel Israël. Wat een eer voor een 
zondige maar berouwvolle man!

Wij hebben Davids troon en wij moeten Gods huis vullen 
met lof voor God en dankbaarheid aan God. Nog belangrijker, 
wij moeten op deze manier denken en God lief hebben zoals 
David deed.

Wij hebben Gods Geest nodig om dit te begrijpen. Toen 
Salomo werd gekroond, werd hij meegenomen naar de bron 
Gihon (1 Koningen 1:38-39), wiens wateren een type van de 
Geest van God waren. Zoals deze wateren, moet Gods Geest 
in ons leven stromen. Dat is de manier waarop wij als David 
denken en God-gericht worden. Er is geen andere manier 
om God te loven en te danken behalve door de Geest van 
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God. Zelfs Christus zei dat Hij niets van Zichzelf kon doen 
(Johannes 5:30).

De Geest van God gaf Hem al die kracht.

TROUWE PRIESTERS AND LEVIETEN
Toen de Joden de muur van Jeruzalem inwijdden, vierden zij 
het door God met muziek te loven (Nehemia 12:27-29). Vers 
36 zegt dat zij “de muziekinstrumenten van David, de man 
van God, gebruikten”. 

Verder tekende Ezra op,“En de priesters en de Levieten 
reinigden zich en zij reinigden het volk, de poorten en de 
muur” (vers 30). Wij moeten ook gereinigd worden! Dat 
betekent God-gericht zijn, en gereinigd van kwaad en zonde. 
De dienaren gaven het voorbeeld en het volk volgde.

“Toen liet ik de vorsten van Juda de muur opgaan. Ik stelde 
twee grote dankkoren en processies op:  …,” (vers 31, 
HSV). Nehemia gaf twee groepen de opdracht om simpelweg 
God te danken! 

“Daarna stelden de twee dankkoren  zich op in het huis 
van God …. Ook lieten de zangers zich horen … (verzen 40, 
42, HSV). Dit volk liet zich horen! Het Hebreeuws betekent 
“zorgen dat hun stem gehoord werd”! Zij wilden echt God 
danken.

Het enige probleem was dat zij pas op deze manier 
dachten na 70 jaar ballingschap. God wil niet dat wij op 
die manier moeten lijden! Steeds opnieuw in de geschie-
denis wordt het volk “de kinderen van de ballingschap 
genoemd” (o.a. Ezra 4:1; 6:16, 19-20; 10:7,16). God wilde niet 
dat zij hun geschiedenis vergaten. Ballingschap is een 
afschuwelijke manier om motivatie op te doen! God wil ons 
deze liefde laten ontwikkelen en het verlangen om Hem te 
loven, zonder dat wij dit lijden hoeven ondergaan! Als wij 
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ons aan God toewijden en doen wat Hij beveelt, dan is dit 
mogelijk.

“Men bracht op die dag talrijke offers; en men verheugde 
zich, want God had hen verheugd met grote vreugde; ook de 
vrouwen, en de kinderen verheugden zich, zodat de vreugde 
van Jeruzalem van verre gehoord werd.” (Nehemia 12:43). 
Geven en echte vreugde gaan samen.

Deze Joden hadden grote vreugde door al hun loven 
en danken en offers aan God. Mannen en vrouwen en zelfs 
kleine kinderen verheugden zich. Iedereen in de familie was 
zo blij met het danken en loven van God dat zij van verre 
gehoord werden!

“Zij droegen immers zorg voor de dienst van hun God en 
voor de reinigingen; evenzo de zangers en de poortwachters, 
overeenkomstig het gebod van David en zijn zoon Salomo” 
(vers 45). Wij moeten puur zijn! David deed echt alles wat 
hij kon om deze op het fysieke gerichte mensen te bereiken.

“Want in de dagen van David en Asaf, in de tijd van weleer, ligt 
de oorsprong van de zangers, van het loflied en lofzangen 
aan God” (vers 46). Nogmaals, lof en dankzegging worden 
herhaald. Degenen in de tijd van Ezra en Nehemia begrepen 
alleen de letter van de wet. Wij moeten niet vergeten dat dit 
voor ons bedoeld is! Hoe relevant is dit voor ons vandaag! 
Wij hebben meer om God voor te loven en te danken dan Zijn 
volk ooit gehad heeft! Wij kunnen van vreugde juichen omdat 
wij een nieuwe troon en een nieuwe steen hebben! Dit zijn 
magnifieke zegeningen voor Gods koninklijk volk!

Het einde van vers 44 zegt dat het volk echt blij was met 
de priesters en de Levieten. Zij hielden van de dienaren en 
de diakenen, om het in Nieuw Testament-terminologie te 
plaatsen. En waarom? Omdat deze geestelijke leiders “de 
verordeningen van God bewaakten en de verordening van 
zuiverheid” (vers 45; Ferrar Fenton). Deze Joden hielden van 
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hun dienaren, omdat zij de waarheid van God bewaakten! Zij 
waren blij om priesters en Levieten te hebben die vertrouwd 
konden worden met Gods Woord en die niet zouden 
afdwalen en Gods onderwijs niet zouden afwijzen.

Als u zo’n dienaar heeft – iemand die zal opstaan en de 
zuiverheid en de verordeningen van God  bewaakt – dan 
heeft u het beste wat u kunt hebben! Zo’n dienaar is speciaal!

Houdt u echt van de dienaren die de verordeningen van 
God bewaken? Dat zou wel moeten, als wij Davids troon met 
Jezus Christus willen delen!

Kijk waar de Laodiceërs zijn: Zij volgden mannen die de 
waarheid van God niet bewaakten! Zij volgden mensen die 
God niet volgden!

De priesters onder Ezra verzamelden tienden volgens 
Gods wet (vers 44). Dit is een doctrine die de wcg bijna 
onmiddellijk na het overlijden van dhr. Armstrong wegdeed! 
Zij zagen het als oud en verouderd. Maar vroeger werd deze 
Joden geleerd zich te verheugen om te geven aan God. Zij 
hielden ervan om een dienaar te hebben die alles deed om te 
voorkomen dat zij in ballingschap zouden gaan. Zij kenden 
de waarde van zo’n dienaar!

Wij moeten Gods trouwe dienaren liefhebben vóór de 
ballingschap, zodat wij aan een dergelijke gevangenschap 
kunnen ontsnappen! Wij moeten deze les nu leren en niet 
de weg volgen die de Joden van vroeger voorafgaand aan de 
ballingschap volgden – de weg die de Laodiceërs vandaag 
gaan. De moderne naties van Israël staan op het punt om 
in gevangenschap te gaan – de ergste gevangenschap die de 
mens ooit heeft meegemaakt!

Dit gebeurde allemaal “volgens het gebod van David en 
zijn zoon Salomo. Want in de dagen van David en Asaf, in de 
tijd van weleer, was er een hoofd van de zangers en er waren 
lofliederen en dankzegging aan God”(verzen 45-46; RSV).
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Vers 47 zegt dat dit verwijst naar “heel Israël in de 
dagen van Zerubbabel” – die een type was van Herbert W. 
Armstrong in de eindtijd. (Ons gratis boekje over Zacharia 
zal dat aan u bewijzen.)

Dat is een interessante manier om het te formuleren 
-  gericht op heel Israël. Het verwijst in feite naar het gees-
telijke Israël van vandaag.

VERHOOG DE NORM!
Davids troon bevond zich niet meer in Jeruzalem, maar Ezra 
richtte zijn focus echt op David en die troon. Ik denk dat u 
kunt zien dat als Davids troon in het boek van Ezra-Nehemia 
betrokken wordt alles veranderd! Nu kunnen wij het echt 
begrijpen! Het laat Ezra-Nehemia als nooit te voren tot leven 
komen.

Ezra-Nehemia is een van de beste boeken – misschien 
het beste boek – in de Bijbel over het heroprichten van de 
ruïnes. Wij moeten hier geestelijk naar kijken: Denk aan het 
werk dat wij hebben en de ruïnes die wij moeten oprichten 

– niet alleen maar in de Kerk, maar nu zelfs de ruïnes van 
de troon van David! En als wij naar het grote plaatje kijken, 
moeten wij ook de ruïnes oprichten die door Lucifer en zijn 
rebellie werden veroorzaakt, waarbij het universum werd 
verwoest! Wij moeten daar heen gaan en het opbouwen! Het 
universum zucht en wacht op de vrijheid van de zonen van 
God! (Romeinen 8:18-23).

Het Werk dat wij vandaag doen geeft echt inzicht in wat 
Christus in de Wereld van Morgen zal doen en hoe Hij het 
zal doen! Het bezitten van de troon en de wet geeft ons 
diepgaand inzicht in wat er komt!

Wij zijn hier om de geestelijke tempel te bouwen door te 
leren om God-gericht te zijn – altijd proberen te denken zoals 
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David, om in ieder detail te denken zoals God en een hart te 
hebben zoals God. Dat moet onze geestelijke norm zijn. En 
nu wij de troon van David hebben, vertelt God ons dat wij de 
lat nog hoger moeten leggen! Het bezit van Davids troon 
vereist een hoge norm!

Wij moeten anders zijn. Wij kunnen niet zwak zijn zoals 
nu en op Davids troon zitten. Wij zijn koningen en priesters 
in embryo, en wij staan op het punt voor altijd op die troon 
zitten! Dan is het zeker gepast om onze norm te verhogen! 
Wij moeten echt de norm op een Goddelijk niveau krijgen.   
Zijn onze huwelijken echt van een Goddelijk niveau? Hoe 
zit het met onze kinderopvoeding en met onze kinderen en 
familie – is dat op een Goddelijk niveau? Zo moet het volgens 
God wel zijn!

Wij moeten de norm blijven verhogen! Het is Jezus 
Christus Zelf die de norm verhoogt. Als wij deze troon met 
Christus gaan delen, dan hebben wij de geest van Christus 
nodig. Als wij de Bruid van de  almachtige, krachtige, bril-
jante God van Ezechiël 1 en Openbaring 1 zullen zijn, dan 
moeten wij Goddelijke wezens zijn! Wij moeten een vlijm-
scherpe focus hebben om Gods karakter te bouwen, en wij 
worden beoordeeld op hoe goed wij dat doen.

De inzet is nu zo geweldig en wonderbaarlijk hoog! Wij 
leven in een andere tijd! Het is echt belangrijk dat we deze 
visie begrijpen. Er heeft een prachtige en verbazingwek-
kende verandering in Gods kerk plaatsgevonden! Het zal nog 
spannender worden dan ooit, als wij dit geestelijk begrijpen. 

Laten wij er alles aan doen om het geestelijk niveau te 
verhogen!
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HOE GOD 
DEZE NIEUWE 
OPENBARING 

HEEFT GEGEVEN

I n het verleden, wanneer God mij nieuwe openbaring 
gaf, vloeiden woorden in mijn gedachten en kwamen 
mijn denkproces binnen, wat mij vaak naar bepaalde 

Bijbelverzen leidde. Maar met de openbaring over de 
nieuwe steen en troon was het anders. Deze keer hoorde ik 
een krachtige stem. Het was krachtiger. Ik denk niet dat 
iemand anders iets gehoord heeft, maar ik heb het absoluut 
gehoord. Ik was er echt van geschrokken, wat iedereen zou 
zijn. Dat was de eerste keer dat ik zoiets heb meegemaakt. 

Die stem liet mij enigszins geschokt achter, maar op 
een goede manier. Zodra ik het hoorde begon ik de Bijbel 
te bestuderen; ik wilde de openbaring vanuit Gods Woord 
bewijzen. Na het bestuderen begon ik te zien dat Jezus 
Christus een nieuwe troon aan het oprichten was, precies 
zoals die stem had gezegd. Ik zocht alle verzen bij elkaar en 
voegde ze samen. U kunt hetzelfde doen: Dit boek gaat over 
veel Bijbelverzen die deze waarheid bewijzen. U hoeft niet 
op mijn woord te geloven: U kunt bewijzen dat deze stem van 
God kwam.

Ik begrijp waarom sommigen dit in twijfel zouden trekken 
als ik alleen maar een stem gehoord had en geen enkel 
bewijs vanuit de Bijbel zou hebben. Maar als u al dit bewijs 
samenvoegt, bewijst het dat ik werkelijk een stem van God 
heb gehoord! Het bewijs is allemaal vastgelegd in de Bijbel.  
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U wilt niet iemand volgen die zomaar een stem heeft gehoord 
– ik zeker niet! Het vereist studie, gebed en meditatie van uw 
kant. Er komen ook stemmen van de duivel. Mensen spreken 
vaak over het horen van dergelijke stemmen, waarna zij 
verschrikkelijke dingen doen!

Dit is duidelijk extreem belangrijk voor God. Als Hij 
uitspreekt dat er een nieuwe steen en een nieuwe troon is, 
dan heeft dat veel gewicht. Ik weet niet of Christus persoon-
lijk kwam of persoonlijk sprak, maar ik weet dat God die 
boodschap aan ons overbracht. En wanneer u kijkt naar 
Amos 9:11 waar God zegt, “Te dien dage zal Ik de vervallen 
hut van David weder oprichten”, zou dit zeker kunnen 
inhouden dat Christus persoonlijk deze waarheid tot Zijn 
kerk spreekt. Het is ten slotte Zijn troon! Amos 9:1 zegt dat 
Hij tijdens de rechtszaak kwam en voor Gods volk verscheen. 
Hij maakte een persoonlijke verschijning. Op dat moment 
zagen wij niets, maar wij weten dat Hij verscheen omdat dit 
vers dat zegt. (In hoofdstuk 4 van dit boek kunt u hierover 
lezen, en dit verder bewijzen door mijn boekje over Amos 
te bestuderen).

Ik denk dat God directer met ons zal werken naarmate 
de tijd verstrijkt, omdat wij ons voorbereiden op de 
Wederkomst van Jezus Christus. Christus is het Hoofd van 
deze Kerk. Hij kan tot Zijn leider spreken wanneer Hij dat 
wil. Hij zal spoedig veel tot ons allemaal spreken, dus wij 
kunnen er maar beter aan wennen.

Ik heb altijd gezegd dat God mij nooit een visie buitenom 
de Bijbel heeft gegeven, en ik zeg dat nog steeds. Deze nieuwe 
openbaring staat in de Bijbel.

Maar er was wel een verandering. Toen God mij deze 
openbaring gaf was het vele malen nadrukkelijker dan enige 
openbaring die God mij ooit eerder gegeven heeft. Mensen 
kunnen dit bespotten, maar zij hebben niet zoveel tijd om 
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dat te doen! Wij zullen zelfs meer dramatische dingen aan 
hen laten zien, voordat dit voorbij is. 

Waarom deze verandering? Waarom zou God, in plaats 
van deze gedachten eenvoudig in mijn geest te laten komen, 
dit uitspreken of dit zo krachtig uit laten spreken? Ik geloof 
dat Christus wist dat Hij het moest benadrukken, anders 
zou ik mij niet gerealiseerd hebben wat een radicale 
sprong dit geestelijk voor ons is! Dit gaat over de nieuwe 
troon van David! Dit gaat over een belofte die God aan 
David maakte en gedurende al deze duizenden jaren heeft 
gehouden. Christus staat op het punt terug te keren en 
Hij heeft zeggenschap in het soort troon dat hier zal zijn 
wanneer Hij arriveert!

Ik denk niet dat God de boodschap aan mij had kunnen 
overbrengen op de manier waarop Hij mij normaal bereikt. 
Dit was een gigantische verandering die in deze kerk 
moest worden aangebracht! Het gaat over het regeren van de 
wereld en het universum! Ik denk dat deze boodschap alleen 
maar overgebracht had kunnen worden door een krachtige 
stem – en daarna moesten wij bewijzen dat het waar is.

Wij weten dat Christus het Hoofd van deze Kerk is, maar 
je weet het dieper wanneer je een dergelijke stem hoort! Het 
onderstreept absoluut het belang van deze openbaring.

Op de meeste plaatsen in de Bijbel waar God openbaring 
geeft aan een profeet, staat er zoiet als, “Het woord des 
Heren kwam ….” U kan dit bijvoorbeeld in Zacharia 6:9 zien: 

“Het woord des heren kwam tot mij”. Maar zoals wij in het 
volgende hoofdstuk zullen zien gaat de context hier over de 
nieuwe troon van David. En in vers 12 lijkt het erop alsof er 
een verandering is: “Zo zegt de Here der heerscharen: Zo 
zegt de Here der heerscharen ….” Dat lijkt op een andere 
manier van formuleren dan in vers 9. Het bespreekt de 
SPRUIT, of Christus, die deze boodschap aan iemand 
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afleverde – misschien direct aan mij. Uit de context lijkt het 
dat Christus deze woorden mogelijk Zelf gesproken heeft. 

Veel mensen zullen dit horen en denken dat het een grote 
fantasie is. Maar ze zullen geen enkele moeite doen om te 
bewijzen of wat wij zeggen waar is! Toch kunt u dit bewijzen. 
En het is uw verantwoordelijkheid om dat te doen als u God 
wilt gehoorzamen!
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ZEVEN

DAVIDS TROON 
OVERHANDIGEN 
AAN DE KONING 
DER KONINGEN

G od heeft opwindend nieuw begrip over Zacharia 
6 geopenbaard. Het laat zien hoe God zich ijverig 
voorbereidt op de gebeurtenissen van de Grote 

Verdrukking en de Dag des Heren – en op de majestueuze 
overhandiging van Davids troon die onmiddellijk daarna zal 
volgen! 

Het boek Zacharia gaat over onze huidige tijd. Zacharia 
6 is jarenlang een raadsel voor mij geweest. God heeft het 
mysterie nu verwijderd, het geeft ons een verbluffend inzicht 
in wat er op het punt staat te gebeuren.

Het tijdsbestek van Zacharia 6 is zeer ontnuchterend. Het 
gaat over de urgente periode van voorbereiding direct voor 
de Grote Verdrukking en de Dag des Heren!
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Ondanks de alarmerende boodschap in dit hoofdstuk is 
het nog steeds op vele manieren inspirerend, omdat het een 
heldere boodschap geeft over wat er zal gebeuren onmiddel-
lijk na deze geprofeteerde verwoesting.

God heeft aan Zijn kerk geopenbaard dat wij in het 
geprofeteerde “Jerobeam-einde” zijn. (Leest u a.u.b. Great 
Again voor meer informatie.) De gebeurtenissen beschreven 
in Zacharia 6 volgen kort nadat die tijd begon. Dit laat zien 
dat de tijd ongelofelijk kort is! Kijk alleen maar naar wat er 
gebeurd is in deze wereld sinds 16 januari 2017, toen God de 
troon van David naar de Filadelfia Kerk van God verplaatste. 
De Grote Verdrukking en de Dag des Heren zijn duidelijk 
dichtbij. Wij zijn naar die tijd aan het aftellen. De Verenigde 
Staten, Groot-Brittannië en de Joodse natie in het Midden-
Oosten staan op het punt samen ten onder te gaan. Overal is 
bewijs dat deze gebeurtenis voor de deur staat. Helaas blijven 
veel te veel mensen blind voor deze tekenen.

God is zich nu aan het voorbereiden op deze gebeur-
tenissen! Hij onderneemt zeer duidelijke actie – een deel 
ervan kunnen wij al zien. Hij zal veel blijven organiseren om 
ervoor te zorgen dat Zijn plan zal zegevieren.

Wij kunnen begrijpen wat God openbaart in Zacharia 6. 
Wij kunnen maar beter opletten. Wij moeten ons voorbe-
reiden op de vervulling van de fantastische profetieën van 
Zacharia 6!

VIER STRIJDWAGENS
“Wederom sloeg ik mijn ogen op, ik zag toe en zie, daar 
kwamen vier wagens naar voren tussen twee bergen. Die 
bergen nu waren van koper” (Zacharia 6:1). De Bijbel laat ons 
zien dat een berg een symbool is van regering. Deze twee 
bergen stellen de heerschappij voor van de twee huidige 
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leden van de eeuwige God-Familie: God de Vader en Jezus 
Christus. Alles begint zich te ontvouwen van tussen deze 
twee bergen.

De vier strijdwagens waar hier naar verwezen wordt 
komen van de troon van God. Iedere keer als iets van de 
troonkamer van God vloeit of uitgaat, dan moeten wij 
opletten. Het is van cruciaal belang dat wij opletten op wat 
er volgt.

Wat stellen deze strijdwagens voor? Over het algemeen 
stellen strijdwagens in de Bijbel oorlog voor (o.a. 1 Samuël 
13:5; 2 Koningen 6:14-17; Psalm 68:17; Jesaja 66:15; Jeremia 
46:8-10; Daniël 11:40; Openbaring 9:9). Deze verzen wijzen 
ons op het feit dat in de zeer nabije toekomst deze wereld op 
het punt staat een verschrikkelijke, wereldschokkende 
oorlogvoering te ervaren!

“Voor de eerste wagen stonden rode paarden, voor de 
tweede zwarte, voor de derde witte en voor de vierde 
gevlekte; sterke paarden” (Zacharia 6:2-3). Wat kan dit alles 
betekenen?

“Ik nam het woord en vroeg de engel die met mij sprak: 
Wat betekent dit, mijn heer? De engel gaf mij ten antwoord: 
Deze gaan uit naar de vier windstreken des hemels, van hun 
standplaats bij de Heere der ganse aarde” (verzen 4-5).

Het is duidelijk dat deze vier geesten voor God hebben 
gestaan en bevelen hebben ontvangen over wat zij moeten 
doen. Dit is “des hemels”, dus het kunnen Satan en zijn 
demonen niet zijn, aangezien die al beperkt zijn tot deze 
aarde. Vanuit Gods troonzaal krijgen deze vier strijdwagens 
de opdracht om naar de vier windstreken van de aarde te 
gaan. God spreekt hier over een wereldwijde inspan-
ning tijdens de Grote Verdrukking en de Dag des Heren. 
Engelachtige wezens worden nu op bepaalde plaatsen 
neergezet voor deze noodlottige gebeurtenissen!
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De rode paarden stellen een bloedige nucleaire oorlog 
voor, een bloedbad over de hele aarde. Deze verwoestende 
oorlog heeft Gods goedkeuring, zoals vers 1 aangeeft. Denk 
eraan, wanneer God het heeft over de profetische “koningen 
van het oosten”, noemt Hij ze Zijn eigen leger (Joël 2:11,25). 
Er zal spoedig heel veel bloed vloeien, omdat God de 
aandacht van de mensheid gaat trekken! 

De zwarte paarden zijn een symbool voor geweld, 
hongersnood en pestilentie die de aarde spoedig zullen 
overvallen. Deze engelachtige wezens zullen erop toezien dat 
deze straf precies zo wordt uitgemeten als God dat wil – niet 
meer, niet minder. De gevlekte paarden stellen de verschil-
lende doeleinden voor die God tijdens de Grote Verdrukking 
en de Dag des Heren zal vervullen.

GARY DORNING
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De witte paarden, daarentegen, stellen Jezus Christus en 
Zijn Werk voor. Onthoudt dat al deze wagens rechtstreeks 
van Gods troon komen. Zij reizen over de aarde. Tijdens die 
nachtmerrie van nucleaire oorlog, geweld en hongersnood 
zal God nog steeds heel veel details volledig orkestreren. 
Hij zal voor Zijn volk regelen dat zij verzorgd worden in een 
plaats van bescherming. Hij zal waken over de berouwvolle 
Laodiceërs wanneer zij een boodschap aan de heidenen 
afleveren en worden gemarteld. Hij zal de berouwvolle 
grote menigte van Openbaring 7 uit de vuurzee brengen en 
hen sparen. Dit zal allemaal heel veel betrokkenheid van de 
engelen vereisen.

God heeft deze engelen hun instructies al gegeven. Dit 
is al enige tijd aan de gang. Zij hebben geleerd hoe zij God 
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kunnen helpen om Zijn plan volledig te organiseren, wat 
geen kleine taak is.

Wij bevinden ons aan het einde van de Jerobeam-tijd. In 
dit tijdsbestek is er ongeëvenaard bloedvergieten en vernieti-
ging zoals nooit tevoren in de geschiedenis op aarde! De tijd 
is buitengewoon urgent. De grootste crisis ooit staat voor de 
deur.

HET NOORDERLAND
“Die met de zwarte paarden gaat uit naar het Noorderland, 
de witte gaan uit, hen achterna, en de [gevlekte] gaan naar 
het Zuiderland” (Zacharia 6:6). God maakt zich zorgen over 
het “Noorderland”. Dat is waar de geprofeteerde “koning 
van het noorden” is gelegen: Katholiek Europa, geleid door 
Duitsland. (Bestel ons gratis boekje Duitsland en het Heilige 
Romeinse Rijk om dit te begrijpen). God weet dat er afschuwe-
lijke verwoesting zal zijn. U kunt zelfs vandaag voelen dat er 
wat op komst is in Europa. Het hele Continent is vol onrust, 
vooral Duitsland.

De International Critical Commentary zegt dit over vers 6: 
“Het Hebreeuwse woord voor het noorden geeft aan dat het 
werd opgevat als een donker en somber gebied. Daarom is 
het passend dat de zwarte paarden worden toegewezen aan 
het Noorderland …”

De gevlekte paarden gaan naar het Zuiderland (vers 6). 
“De sterke paarden kwamen opzetten; zij verlangden weg te 
gaan om de aarde te doorkruisen, en hij zeide: Gaat heen, 
doorkruist de aarde. Toen doorkruisten zij de aarde” (vers 7).

Het geweld, de pestilentie, hongersnood en uithonge-
ring van de Verdrukking zijn al aan het opbouwen! De 
verschrikkelijke profetieën die wij jarenlang besproken 
hebben beginnen zich te vervullen! En God is Zich al aan 
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het voorbereiden door deze engelen in bepaalde locaties 
midden in de naties te stationeren. Deze geestelijke wezens 
van God doorkruisen nu de aarde! Zij zullen met Satan in al 
zijn woede te maken krijgen en moeten ervoor zorgen dat 
Gods plan wordt uitgevoerd, u kunt er zeker van zijn dat zij 
zullen slagen. God is hierin actief bezig.

Als God zich hier nu al op voorbereidt, dan zouden 
wij ons zeker ook moeten voorbereiden! Dit is niet iets 
om licht op te nemen!

“Hierop riep hij mij toe en sprak tot mij: Zie, die uitge-
gaan zijn naar het Noorderland brengen mijn Geest in het 
Noorderland tot rust” (vers 8). God maakt Zich vooral zorgen 
over het Noorderland, omdat daar een supermacht is die 
de duivel aanbidt! God is daar erg bij betrokken. Hij moet 
Satan in de gaten houden, zodat geen enkel detail van Zijn 
plan wordt verstoord.

God gaat het goddeloze Heilige Romeinse Rijk en de 
koningen van het oosten op dezelfde manier straffen zoals 
zij anderen hebben gestraft. (Lees ons gratis boekje Russia 
and China in prophecy [Rusland en China in Profetie].) Het 
zal een tijd zijn van ongeëvenaarde duisternis en zwartheid!

God is klaar om oorlog te voeren op een manier die 
deze wereld niet begrijpt. Zelfs vandaag is God aan het 
voorbereiden voor de grootste crisis ooit!

Maar te midden van deze profetieën van vernietiging op 
alle vier hoeken van de aarde, geeft God een inspirerende 
boodschap. Het is een duidelijke boodschap over Zijn troon.

EEN DUBBELE KROON
“Neem dan zilver en goud en maak een kroon en zet die op 
het hoofd van de hogepriester Jozua, de zoon van Jozadak, en 
zeg tot hem: Zo zegt de Heere der heerscharen: zie, een man, 
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wiens naam is Spruit. Deze zal uit zijn plaats uitspruiten en 
hij zal de tempel des Heren bouwen” (Zacharia 6:11-12).    Dit 
vers spreekt over een glorieuze heerschappij die op het punt 
staat te worden gevestigd op aarde! De “SPRUIT” is Jezus 
Christus. Hij staat hier centraal.

God liet twee kronen maken – één van zilver, één van 
goud – en liet ze op het hoofd van Jozua zetten. Dit fascine-
rende vers is uniek in de hele Bijbel, omdat er een dubbele 
kroon aan een man wordt gegeven.

Wij konden deze profetie niet begrijpen voordat wij de 
nieuwe openbaring hadden ontvangen over de troon van 
David die naar Gods Kerk wordt verplaatst!

Ik denk dat God de kronen van goud en zilver maakte 
vanwege het onderscheid tussen de twee ambten. Een van 
deze kronen vertegenwoordigt het priesterambt, en de 
andere vertegenwoordigt het koningschap. De Anchor Bijbel 
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zegt, in referentie naar vers 11, dat “de kronen van zowel de 
priester als de koning in Israël van goud werden gemaakt”. 
Vroeger had de priester een mijter van goud en de kroon 
van de koning was ook van goud. Wanneer wij hier echter 
deze dubbele kroon bespreken, worden zowel goud als 
zilver genoemd, met zilver als eerste. Ik denk dat het zilver 
hier het minder prestigieuze ambt van het priesterschap 
voorstelt. God openbaarde dit begrip over de nieuwe troon 
en steen door het priesterschap, dus dat komt eerst. Maar de 
koning is degene die alles bestuurt, dus de priester voert in 
vergelijking daarmee een minder belangrijke rol uit.

Dit gaat over de scepterbelofte en de wet van het priester-
schap – een koning-priester! God maakt het overduidelijk 
dat binnen Zijn kerk, de beloftes van de wetgever en de 
scepter nu samengevoegd zijn – zoals wij hebben aange-
toond, werd in Genesis 49:10 geprofeteerd dat dit in deze 
eindtijd zou gebeuren. De kronen die op het hoofd van Jozua 
worden gezet, geven het samenvoegen van de scepter- en 
wetgeverbeloften aan.

Er is in feite nog een andere plaats in de Bijbel waar u deze 
combinatie ziet, en dat is bij Melchizedek. Het Jamieson, 
Fausset and Brown Commentary merkt dit op over Zacharia 
6: “De dubbele kroon wordt geplaatst op het hoofd van 
Jozua en symboliseert dat het ware priesterschap en het 
koninkrijk aan de ene Messias zal worden verleend”. Het 
verwijst dan naar Melchizedek, “die eveneens het konink-
rijk en het priesterschap combineerde …” Melchizedek was 
de God van het Oude Testament, die Jezus Christus werd  
(Hebreeën 6:20; 7:1-3).

Dus de enige twee referenties in de Bijbel waar men 
beide kronen samengevoegd vindt, zijn bij Melchizedek 
en hier in Zacharia 6 bij het Jozua-type. Bedenk wat 
dit u vertelt over de manier waarop God de troon voor de 
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Wederkomst van Jezus Christus voorbereidt – en hoe dicht 
wij bij de komst van de Koning der koningen zijn!

De troon die God in Zijn Kerk heeft geplaatst heeft alles 
te maken met de SPRUIT, omdat Jezus Christus op het 
punt staat die troon overhandigd te krijgen! De twee 
kronen gaan over de eer die binnenkort aan Jezus Christus 
zal worden verleend!

Gods mensen zijn koningen en priesters in embryo. Dat is 
een fantastische roeping. Alle eerstelingen staan ook op 
het punt om dubbele kronen te ontvangen en Christus’ 
troon te delen als Zijn Bruid. Maar wij kunnen niet 
vergeten dat Christus oppermachtig is – Hij is de Koning 
der koningen en de Heere des heren! Koningen worden eerst 
genoemd (goud), en heren, of priesters, worden als tweede 
genoemd (zilver).

EEN GEWICHTIGE 
VERANTWOORDELIJKHEID

Zacharia 6 toont een wereld in transitie. Ze staat op 
het punt om de gruwelijke nachtmerries van de Grote 
Verdrukking te ervaren, maar dat zal snel worden gevolgd 
door de triomferende overhandiging van Davids troon aan 
Christus, de Koning-Priester naar de orde van Melchizedek! 
Dit hoofdstuk laat zien hoe grondig en ijverig God deze 
wereldschokkende gebeurtenissen nu aan het voorbereiden is.

En God brengt Zijn trouwe volk er precies middenin! 
Wij ontvangen vooraf een gedetailleerde waarschu-
wing van God voor wat er over de hele aarde gaat 
gebeuren. Hij maakt deze profetieën duidelijk, laat precies 
zien hoe alles zich zal ontvouwen. Hij betrekt ons erbij en 
toont ons hoe Hij ons zal gebruiken om Zijn zaak te steunen. 
En Hij heeft Zijn koning en de andere eerstelingen nu 
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de stewards van die dubbele kroon gemaakt! Dit zijn 
Zijn “zonen van Zadok” die vasthouden aan Davids troon. 
Zij blijven loyaal en trouw, omdat zij weten dat het de troon 
van Christus is!

Wij hebben het over een nieuwe troon. Wat is een troon? 
Oxford Dictionary definieert het, “De staatsstoel van een 
koning, prins of bisschop; koninklijke macht en waardig-
heid, soevereiniteit”. Het woord wordt ook gebruikt als 
werkwoord, wat betekent, het bekleden of houden van een 
koninklijke rang of macht. Een troon is niet alleen maar een 
stoel. Het is een koning en, in dit geval, een steen die erbij 
hoort. Dat is waar het in Zacharia 6 over gaat.

Wij zijn de koninklijke familie van Davids troon, die de 
troon van Christus bezitten, waar Hij spoedig voor eeuwig 
op zal zitten en regeren! Dat is een verbluffende waarheid!

Er staat hier dat er een kroon op het hoofd van Jozua werd 
gezet. Dat is een type van de nieuwe steen en de nieuwe 
troon, en het is allemaal een type van de heerschappij van 
Jezus Christus. Hij is ten slotte het Hoofd van de kerk, gety-
peerd door de steen. Het is Zijn troon, niet die van ons. Het 
is onze taak om dit aan de wereld te verkondigen.

Wat een geweldige tijd om een deel van Gods Werk te 
zijn!

Als wij werkelijk begrijpen welke eer God ons geeft met de 
gelegenheid om Hem te helpen de tabernakel van David weer 
op te richten, moeten wij ons afvragen, Wie zijn wij? Wat een 
roeping heeft God Zijn volk gegeven! De eerstelingen zullen 
bij Christus zijn wanneer Hij de troon overhandigd krijgt. 
Wij zullen de troon waarschijnlijk aan Christus presenteren, 
en dan zullen wij daar bij Hem zijn, naast Hem zittend op 
Zijn troon als Zijn Bruid!

Dat is een gewichtige verantwoordelijkheid! Wij moeten 
gekwalificeerd zijn voor die positie! “Laten wij blij zijn en 
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vreugde bedrijven en Hem de eer geven, want de bruiloft des 
Lams is gekomen en zijn vrouw heeft zich gereed gemaakt” 
(Openbaring 19:7). Dit is onze adembenemende roeping: om 
de Bruid van Christus te zijn! Maar wij moeten onszelf 
gereedmaken. Het vergt nu voorbereiding om later op die 
troon te kunnen regeren.

Als u zich niet al voorbereidt op de Wederkomst van 
Christus, kunt u maar beter nu beginnen! Wij moeten 
handelen naar deze wereldschokkende profetieën. Wij 
moeten ons volledig inzetten om ons voor te bereiden op 
deze rol. Wij moeten onszelf nu wegcijferen en Christus door 
ons laten werken. God weet dat wij dit kunnen. Als dat niet 
zo was, dan zouden wij hier niet zijn.

BETEKENIS VAN NAMEN
Let op Zacharia 6:10-11 (HSV): “Neem van de ballingen, van 
Cheldaï, Tobia en Jedaja, gaven in ontvangst. En u moet op 
die dag zelf komen en het huis van Josia, de zoon van Zefanja, 
binnengaan, waar die mannen uit Babel naartoe gekomen 
zijn. Neem zilver en goud en maak kronen…” Wie maakte 
die kronen? Dit waren geen menselijke wezens. Deze namen 
stellen engelen voor.

De betekenis van elk van deze namen is veelzeggend. 
“Het is opmerkelijk dat alle vijf namen een relatie tot God 
uitdrukken,” zegt Barnes’ Commentary. Cheldai betekent “de 
wereld van de Heer”; Tobia betekent “de Heer is mijn goed”; 
Jedaja betekent “God weet of zorgt voor”; Josia betekent “de 
Heer steunt”; Zefanja betekent “de Heer verbergt”.

Elk van deze namen drukt een prachtige kwaliteit van 
God uit. God is goed, in tegenstelling tot de mens. Hij weet 
wat het beste in ons leven is en geeft diep om ieder van ons. 
God houdt zoveel van ons dat Hij Zijn eniggeboren Zoon 
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als een offer gaf om ons dat te bewijzen! Zefanja’s boek is 
profetie over de komende Grote Verdrukking en de Dag des 
Heren; gedurende die periode zal God Zijn kleine overblijfsel 
verbergen. 

Maar er zijn er ook die zich van God hebben afgewend 
en moeten lijden in de Grote Verdrukking en in de Dag des 
Heren (Zefanja 1:6). God doet een speciaal beroep op hen 
omdat zij Zijn familie zijn!

DE MESSIAS VOORAFSCHADUWEN
De Jamieson Fausset en Brown Commentary merkte dit op 
over Jozua die zijn dubbele kroon ontving: “De hogepriester 
droeg een heilige kroon … boven de mijter (Zacharia 3:5; 
Leviticus 8:9). De Messias zal vele kronen dragen, de een 
bovenop de andere (Openbaring 19:12). Het was eerder 
onbekend in het Levitische priesterschap dat dezelfde 
persoon tegelijkertijd de kroon van een koning en 
die van een hogepriester zou dragen” (overal nadruk 
van mij). Het Levitische priesterschap begreep dit niet 
omdat die dubbele kroon alleen voor God is – en voor Zijn 
eerstelingen die Goddelijke wezens zullen worden! Wij zijn 
koningen en priesters (Openbaring 1:6), en wij zullen op 
de troon zitten met de Koning der koningen en de Heer des 
heren!

Wanneer in Zacharia 6:12 Christus wordt geïntroduceerd, 
staat er, “Zie een man”. JFB verbindt dit met Johannes 19:5  
waar “Pilatus onbewust Gods wil sprak betreffende” 
Christus: “Jezus dan kwam naar buiten met de doornen-
kroon en het purperen kleed. En Pilatus zeide tot hen: Zie 
de mens”! “De betekenis die hieruit spreekt is, ‘Zie in Jozua 
een opmerkelijke voorafschaduwing van de Messias,’” zegt 
JFB. Dit gaat allemaal over de voorafschaduwing van de 
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Messias! “Het is niet voor hemzelf (Jozua) dat de kroon op 
hem geplaatst wordt, maar als een type van de Messias die 
binnenkort Koning en Priester zal zijn” (ibid).

Het eindtijdtype van Jozua regeert vandaag op de troon 
van David.

Christus werd voor eeuwig een priester naar de orde 
van Melchizedek (Psalm 110:4; Hebreeën 5:6,10). En in 
Johannes 18:37 vertelde Christus Pilatus dat Hij was geboren 
om een koning te worden. Christus zou die rol niet bij Zijn 
eerste komst vervullen, zoals men in die tijd geloofde. In 
plaats daarvan gaat het nu bijna gebeuren! Dat is waar 
wij ons op voorbereiden. En niemand zal Hem deze keer 
stoppen! Hij zal Koning der koningen en Heer des Heren 
over de hele aarde zijn, onder God de Vader.

“Ja, hij zal de tempel des Heren bouwen en hij zal met 
majesteit bekleed zijn en als heerser zitten op zijn troon; 
en hij zal priester zijn op zijn troon; heilzaam overleg zal 
er tussen hen beiden zijn” (Zacharia 6:13). Het Jozua-type 
vervult deze heerschappij op een beperkte manier. God 
gebruikt deze overgang om ons te helpen de heerschappij 
van Christus beter te begrijpen.

“Die verre zijn, zullen aan de tempel des Heren komen 
herbouwen (en gij zult weten, dat de Here der heerscharen 
mij tot u gezonden heeft). Indien gij aandachtig luistert 
naar de stem van de Here, uw God …” (vers 15; Moffatt). God 
verzekert ons dat alles goed zal komen als wij aandachtig 
naar Hem luisteren.

‘HIJ ZAL UIT ZIJN PLAATS UITSPRUITEN’
“… Zie, een man, wiens naam is SPRUIT. Deze zal uit zijn 
plaats uitspruiten …” (Zacharia 6:12). Dit is Jezus Christus. 
Wat betekent het dat Hij “uit zijn plaats zal uitspruiten”?
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De Moffatt versie vertaalt het laatste deel van dit vers: “Hij 
zal bloeien waar hij geworteld is …” Dat is een betere verta-
ling. Bloeien is een meer accurate vertaling dan “opgroeien”. 
Bloeien betekent op het hoogtepunt van ontwikkeling te zijn.

Wanneer wij de dubbele kroon van Jozua ontvangen, en 
de nieuwe steen en nieuwe troon, zullen wij bloeien! Het 
is eigenlijk Christus die op die troon regeert, als wij ons 
Werk doen! Het gaat niet over een man die erop zit; hij is 
alleen maar een symbool. Het gaat over Jezus Christus. Dat 
betekent dat het Werk groter zal worden. God zal deze Kerk 
meer macht geven!

Een andere vertaling luidt, “uitspruiten, omhoogschieten, 
opkomen”. Dat is wat Christus op dit moment in deze Kerk 
doet. Hij spruit uit! Hij levert ons meer kracht om de kracht 
die Satan in zijn ergste toorn heeft tegen te gaan. Wij moeten 
verwachten dat Christus steeds meer zal “uitspruiten” in 
deze Kerk, hoe dichter wij komen bij het feitelijk overdragen 
van de troon aan Hem. Wij zijn tenslotte de voorloper van 
Christus die deze aarde regeert! Hij bereidt ons voor om te 
regeren!

Wat betekent “uit zijn plaats”? “Uit” betekent letterlijk het 
laagste deel, dat wat beneden is, beneden of onder (Gesenius’ 
Hebrew-Chaldee Lexicon). Het betekent dat Christus, of Zijn 
troon, van een lagere plaats naar een hogere plaats gaat – een 
geestelijke plaats.

“Hij zal bloeien waar hij geworteld is”, zegt Moffatt. Dit 
is nogal een dimensie die wij moeten begrijpen. Waar is 
Christus geworteld? De vertaling van Spruit, betekent een 
nakomeling van David. Clarke’s Commentary zegt dat “uit 
zijn plaats” in Zacharia 6:12 betekent “uit Davids wortel”. 
Dit gaat terug naar de wortel van David, of de troon van 
David. Lucas 1:30-33 openbaart dat “de troon van zijn vader 
David” aan Christus gegeven zal worden. Die troon komt van 
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Christus’ eigen wortels. Christus kwam uit de degeneratie 
van de oude troon van David, die zich in Groot-Brittannië 
bevond. De troon werd verplaatst naar Zijn Kerk, Zijn 
uitverkorenen.

Aan het einde van Zacharia 6:12 is de Moffatt-vertaling 
beter. Het zegt dat Christus “de tempel van de Eeuwige zal 
herbouwen”. Het woord dat wordt vertaald met “bouwen” 
in de King James is hetzelfde als in Jesaja 44:28, waar Cyrus 
sprak over de herbouw van Jeruzalem. Deze woorden 
zijn verwisselbaar, en herbouw is een accurate vertaling. 
Zacharia 6:15 spreekt ook over herbouwen. Dat is wat er 
gebeurt. Dit Werk is er een van het heroprichten van de 
ruïnes, of het oprichten van de tabernakel van David die 
gevallen is.

De profetie in Amos 9:11 geldt in algemene zin voor ons 
Werk, maar ik geloof dat wanneer er staat “tabernakel van 
David”, het hoofdzakelijk gaat over de nieuwe troon van 
David! Die troon is gevallen in het Verenigde Koninkrijk. En 
God zegt dat Hij het weer zal oprichten! Dan zegt Hij dat Hij 
ook de ruïnes gaat oprichten en zal bouwen zoals ze vroeger 
waren – zoals dhr. Armstrong deze bouwde met Mysterie der 
Eeuwen.

In Zacharia 6:13 staat dat Christus zal “zitten en regeren 
op” Davids troon. Die troon is in deze Kerk, en Hij is het 
Hoofd van deze kerk. Het vers eindigt met, “Heilzaam overleg 
zal er tussen hen beiden zijn”. Dit verwijst ook naar het 
type van Jozua, de man die de kerk leidt. Deze man is “een 
priester op zijn troon” aan de rechterhand van Christus, en 
beiden zullen heilzaam overleg houden. Wij kunnen alleen 
de troon van Christus hebben – waarbij Hij op deze troon zit, 
geestelijk – als wij in harmonie met Hem zijn.

Vandaag volgen Gods uitverkorenen de fysieke koning die 
op Davids troon zit terwijl hij Christus volgt (1 Korinthiërs 11:1).
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IJVERIG GEHOORZAMEN
Zacharia 6:15 zegt, “Die verre zijn, zullen aan de tempel 
des heren komen bouwen en gij zult weten, dat de Here 
der heerscharen mij tot u gezonden heeft”. U moet weten 
wat God aan het doen is en door wie Hij werkt. Dat is uw 
verantwoordelijkheid.

Dit vers besluit, “Dit zal geschieden, indien gij aandachtig 
luistert naar de stem van de Here uw God”. Dit is vóór de 
Wederkomst. En er wordt hier een belangrijke voorwaarde 
gegeven!

Wij moeten er zeker van zijn dat wij dat “indien” verwij-
deren! God wil weten dat wij Zijn waarheid, Zijn steen, 
Zijn troon en Zijn kroon liefhebben. Zodra Hij dat eenmaal 
weet, zal Hij zeer tevreden zijn en ons toegang geven tot Zijn 
Familie.

Het woord dat vertaald wordt als “luistert” betekent ook 
het geven van onverdeelde aandacht, gehoorzaamheid of 
luisteren; het betekent begrijpen wat men gehoord heeft. 
De hoofdgedachte van het Hebreeuwse woord shama, is een 
boodschap waarnemen – het begrijpen. De Moffatt zegt, “Als 
u zorgvuldig luistert naar de stem van de Eeuwige uw 
God”. Luister zorgvuldig en hoor Gods boodschap. U kunt 
weten en bewijzen dat het Gods boodschap is. Dat is wat God 
wil. Wij moeten serieus aandacht geven aan deze nieuwe 
openbaring! Dit is niet makkelijk te begrijpen. Het vereist 
diepgaande Bijbelstudie en gebed!

Dit vers geeft ons de hele formule die wij nodig hebben: 
“Dit zal geschieden, indien gij aandachtig luistert naar de 
stem van de Here, uw God”. U hoeft alleen maar deze formule 
te volgen, dan kunt u niet falen! Dat is een grote belofte, maar 
het is ook een waarschuwing! Vijfennegentig procent van 
Gods volk is niet hier! Vijftig procent van hen zal hier nooit 
zijn, en de andere vijftig procent zullen de Grote verdrukking 
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ingaan om dit “indien” te verwijderen! Zij zullen moeten 
zeggen, Ga uw gang, doodt mij maar. Ik doe mee! Ik ga God 
gehoorzamen. Het maakt mij niet uit wat u mij aandoet!

Wij komen nu heel dichtbij de tijd wanneer vele duizenden 
van Gods lauwwarme heiligen dat standpunt zullen moeten 
innemen. Maar als u dat standpunt vandaag nog inneemt, 
dan is er geen reden waarom u daar doorheen zou moeten 
gaan! God geeft u de formule. Hij zegt tegen u, Dit is iets wat 
u zelf kunt doen! En als u het doet zult u in Mijn familie zijn en 
regeren en voor eeuwig de troon delen met Jezus Christus in 
het Hoofdkwartier!

Zacharia 6 laat zien dat God een duidelijk actieplan 
heeft. Wij moeten ons voorbereiden, net zoals God Zich aan 
het voorbereiden is, om ervoor te zorgen dat Gods plan de 
overhand heeft. Dat betekent dat wij goed moeten luisteren 
naar wat God ons vertelt. Let op Zijn boodschap en handel 
met urgentie.

Wij gaan helpen om de ruïnes van een verwoeste aarde 
weer op te richten. Wij zullen Jezus Christus helpen om het 
paradijs op deze aarde te herstellen! Wij zullen de hemel 
gaan planten en helpen bij het genezen van dit kreunende 
universum (Jesaja 51:16). Dat is de ontzagwekkende toekomst 
die God in petto heeft voor diegenen die naar Zijn stem 
willen luisteren! Alleen al dat te begrijpen zou ons moeten 
motiveren om ons op alle mogelijke manieren voor te 
bereiden!

EEN TIJDELIJKE TROON
“En hiermede stemmen overeen de woorden der profeten, 
gelijk geschreven staat: Daarna zal Ik wederkeren en de 
vervallen hut [tabernakel] van David weder opbouwen, 
en wat daarvan is ingestort, zal Ik weder opbouwen, en Ik 

DE NIEUWE TROON VAN DAVID

166



zal haar weder oprichten” (Handelingen 15:15-16). De context 
is hier het Millennium. Zelfs in het Millennium zal de troon 
van David een “tabernakel” zijn – het is dan nog steeds een 
tijdelijke troon, zoals vandaag. Pas nadat het Millennium is 
voltooid en een nieuwe hemel en een nieuwe aarde is gearri-
veerd en God de Vader het nieuwe Jeruzalem naar de aarde 
heeft gebracht, dan zal die troon permanent zijn.

Wat een machtige visie is dit! Het blijft zich steeds verder 
ontvouwen! Waar God ons voor roept om een deel van uit te 
maken, zou ons leven echt krachtig moeten aangrijpen!

Het begrip over deze troon gaat er niet om dat wij onszelf 
verheffen; het gaat over het verheffen van God! Maar tege-
lijkertijd, als wij ons deel doen, zal God ons verhogen op 
manieren die maar moeilijk te beschrijven zijn! Dit is de 
realiteit!

Als u over deze verbazingwekkende openbaring nadenkt, 
kunt u zien waarom, toen de discipel Thomas vroeg om de 
gaten in Christus’ handen en zijde te zien, Christus kalm zei, 

“Thomas, omdat gij Mij gezien hebt, hebt gij geloofd?: Zalig 
zij, die niet gezien hebben en toch geloven” (Johannes 20:29). 
Wij moeten geloof bouwen om deze waarheid werkelijk te 
begrijpen. Hoe vaak missen wij het geloof dat wij behoren 
te hebben? Ik heb mijzelf zeker in die positie bevonden. Wij 
kunnen ons allemaal verplaatsen in Thomas, omdat wij 
allemaal onze tekorten in geloof hebben gehad. Maar we 
kunnen dat veranderen.

Kijk naar deze profetie voor het Millennium: “Jubel, gij 
onvruchtbare, die niet gebaard hebt, breek uit in gejubel en 
juich, gij die geen weeën gekend hebt, want de kinderen der 
eenzame zijn talrijker dan de kinderen der gehuwde, zegt 
de Here. Maak de plaats voor uw tent wijd, en men spanne 
de kleden uwer woningen uit, wees er niet karig mee, maak 
uw touwen lang en sla uw pinnen vast” (Jesaja 54:1-2). “Tent” 
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in vers 2 betekent tabernakel of tijdelijke woning. Deze 
verplaatsbare tabernakel zal groter en groter worden, 
omdat de Familie niet compleet is totdat de Vader hier is! 
Op dat moment zal de aarde niet meer bewoond worden door 
menselijke wezens. De visie blijft zich uitbreiden!

“Want naar rechts en links zult gij uitbreiden en uw nage-
slacht zal de volken in bezit nemen en de verwoeste steden 
bevolken. Vrees niet, want gij zult niet beschaamd staan …” 
(verzen 3-4). Wij hoeven alleen maar op God te vertrouwen. 
Wij hoeven de “gaten” in Christus’ handen en zijde niet te 
zien. Wij moeten een groter geloof hebben, en op dat geloof 
blijven voortbouwen.

“Want uw Maker is uw Man, Heere van de legermachten is 
Zijn Naam, en uw Verlosser is de Heilige van Israël, de God 
van heel de aarde zal Hij genoemd worden” (vers 5, HSV). Wij 
dienen de God van heel de aarde! Dit is een eindeloze visie 
die zich gewoon blijft ontvouwen! Wat God op dit moment in 
deze Kerk doet luidt de Messias in, vervolgens de Familie van 
God en dan de Vader, en dan gaan wij verder en verfraaien en 
bouwen het universum!

DHR. ARMSTRONG EER GEVEN
Maleachi 3:1-2 is een wonderbaarlijke profetie dat dhr. 
Armstrong de weg zou voorbereiden voor de Wederkomst 
van Jezus Christus. Dat is geweldig! De weg voorbereiden 
voor Jezus Christus is een grote onderneming! Kijk naar de 
eer die God hem geeft: de rots die hij gebruikte als gebeds-
rots werd uiteindelijk een symbool van de troon van David! 
God had er echt alle aandacht voor wanneer dhr. Armstrong 
daarboven op de heuvel op die steen aan het bidden was!

Tegen het einde van zijn leven zei dhr. Armstrong: “het 
herstel van Gods bestuur is het ene grote doel dat het meest 

DE NIEUWE TROON VAN DAVID

168



in Gods Geest voorop staat”. De nieuwe steen en de nieuwe 
troon passen daar helemaal in. God heeft Zijn koninklijke 
bestuur in Zijn kerk gebracht. En God heeft Zijn eigen bestuur 
dat regeert vanaf de troon van David.

“Groot zal de heerschappij zijn en eindeloos de vrede op 
de troon van David …” (Jesaja 9:7 (6)). Dit is een visie waar wij 
ons in moeten vastzetten.

“Ik zal hem met uw gewaad bekleden en hem uw gordel 
ombinden en uw waardigheid zal Ik in zijn hand geven …” 
(Jesaja 22:21). Het bestuur bevindt zich in Gods Kerk. Zou 
God de troon van David aan mensen geven die zich niet 
onderwerpen aan Gods regering? Hij zou dat zeker niet 
doen! Dat zou Gods eigen doel tenietdoen.

“En Ik zal de sleutel van het huis van David op zijn 
schouder leggen; opent hij, niemand sluit; sluit hij, niemand 
opent” (vers 22). Die sleutel van het huis van David komt met 
enorme kracht! Eljakim heeft de sleutel voor het huis van 
David, en niemand kan die deur sluiten. Stelt u dat voor! Wij 
hebben deze open deur, en mensen zouden hem heel graag 
willen sluiten, maar zij kunnen dat niet! Legers zouden 
hem heel graag willen sluiten, maar zij kunnen dat niet! Wij 
worden vaak afgekat en bekritiseerd, maar zij kunnen de 
deur niet sluiten! En het maakt ze gek!

“En Ik zal hem als een pin vastslaan in een stevige plaats, 
zodat hij een erezetel zal zijn voor het huis van zijn vader” 
(vers 23, HSV). De vader in dit vers is dhr. Armstrong. Dit zegt 
dat mijn ambt een glorieuze troon zal zijn voor zijn huis. Dhr. 
Armstrong was als een vader voor mij en voor vele anderen.

Eljakim is een vader voor het huis van Juda. Die troon zal 
worden teruggebracht naar Juda. We zeggen, “Zie uw God!” 
tegen de steden van Juda en vertellen hen dat de Messias 
eraan komt! (Jesaja 40:9). Hij zal komen en op Davids troon 
zitten. Die troon is hier in de Philadelphia Kerk van God!
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“Te dien dage, luidt het woord van de Here der heer-
scharen, zal de pin die in een hechte plaats was vastgeslagen, 
losraken en afbreken en vallen, en de last die daar aan hing, 
zal teniet gaan, want de Here heeft het gesproken” (Jesaja 
22:25). Ik heb altijd gedacht dat dit verwijst naar de plaats 
van bescherming, en wij hebben de troon van David als wij 
daar aankomen.

OVERVLOEIEN NAAR  
DE WERELD VAN MORGEN

Deze nieuwe troon is een directe verbinding naar de 
Wederkomst van Jezus Christus. Zijn Wederkomst is bijna 
hier! Wij komen dichtbij Gods eeuwige heerschappij op de 
troon van David!

Misschien kan niets de wereld van morgen zinvoller 
maken dan de troon van David. Wat zou er beter kunnen 
helpen om echt een visie van de toekomst te krijgen?

Het bezit van deze troon betekent alles! Het is als een 
brug die meteen op de wereld van morgen uitkomt! Op een 
bepaalde manier vormt het al het begin van de regering 
in de wereld van morgen. Hoe zullen wij regeren wanneer 
Jezus Christus wederkeert? Wel, Christus zal regeren vanaf 
Davids troon. Wij hebben vandaag Davids troon en moeten 
vanaf die troon regeren. Christus zal ook de wet uitvoeren. 
Wij voeren ook de wet van God uit, samen met het bestuur. 
Het Koninkrijk van God zal vanaf Davids troon de wet van 
God in de hele wereld uitvoeren. Wij hebben nu een embryo 
hiervan in Gods kerk!

Men zou kunnen zeggen dat dit ons naar de wereld van 
morgen zal laten overspringen. Maar in de realiteit zal 
het ons niet doen springen; het zal ons naar de wereld 
van morgen doen overvloeien. God heeft een nieuwe 
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troon gevestigd die een zekere zuiverheid bezit, wat ons in 
staat stelt deze troon aan de Verlosser over te dragen. Wat 
speciaal! Hoe meer ik hierover nadenk, des te meer ik mij 
realiseer dat God het nooit op enige andere manier zou 
hebben toegestaan. Hij wil niet dat de koninklijke familie van 
Groot-Brittannië de troon aan Hem zal overdragen, zolang zij 
zich gedragen zoals zij dat nu doen.

Wij zitten in een overgangsproces. Wij hebben de 
troon die zal overgaan naar God Zelf! Het ziet ernaar 
uit dat wij de troon van God aan Jezus Christus zullen 
presenteren. Wij bevinden ons in de overgangsfase naar 
Christus die op de troon gaat zitten om de wereld te 
regeren!

Stelt u zich voor dat de Grote Vader  ons de nieuwe 
steen en de nieuwe troon geeft! Wij zijn Gods konink-
lijk gezag! Wij hebben Davids troon! Hoe gezegend is deze 
Kerk.

Dit is verbluffende openbaring. Wij hebben een groot 
geschenk en een duidelijke visie gekregen over wat God wil 
dat we doen. Het zal Gods nieuwe beschaving voor ons tot 
leven laten komen! Dit is een vooruitblik op de wereld van 
morgen! Jezus Christus staat op het punt terug te keren 
en Zijn Bruid te trouwen. Zij zal op Davids troon zitten en 
Christus assisteren door deze aarde voor eeuwig en altijd 
te regeren. Onze heerschappij zal naar het universum over-
vloeien, en er zal geen einde komen aan de regering en de 
vrede die het naar deze aarde en het universum zal brengen.

En op dit moment nodigt God ons uit om – tijdens die 
prachtige productieve eeuwigheid – daar vlakbij Hem te 
zijn, waar Hij tot u zal spreken, en u tot Hem. Dat is de reali-
teit! Dat is waar dit alles toe leidt. Wat is er wonderlijker, 
prachtiger en spannender dan dat God ons zo’n beloning 
geeft?
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De identiteit van Israël, de geschiedenis van het Britse 
koningshuis en de beloften over de troon van David 
zijn van cruciaal belang voor een volledig begrip van 
de Bijbel. Deze informatie ontsluit Bijbelprofetie en 
verklaart de huidige wereldgebeurtenissen. Om een 
goed begrip van deze waarheden te krijgen, lees Herbert 
W. Armstrongs gratis en nauwkeurig onderzochte boek 
De Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de profetieën.

Gedurfde uitspraken  
hebben echte bewijzen nodig.



Dode voorspellingen  
of levende profetieën?
Waarom liet God Jeremia profetieën optekenen 
voor de oude Israëlieten, meer dan 100 jaar nadat 
zij in gevangenschap waren gegaan? Omdat die 
profetieën voor de Israëliet in deze eindtijd zijn! Leer 
meer over wat God profeteert voor Israëls nabije 
toekomst, en bestel Gerald Flurry's gratis boek 
Jeremia - onheilsprofeet of profeet van hoop?



Dode voorspellingen  
of levende profetieën?
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GERALD FLURRY is pastoraal hoofd van de Philadelphia 
Kerk van God. Hij is de auteur van meer dan 50 boeken 
en boekjes, hoofdredacteur van het nieuwstijdschrift 
the Philadelphia Trumpet en presentator van het 
televisieprogramma the Key of David. Hij stichtte het 
Herbert W. Armstrong College in Edmond, Oklahoma, en 
de Armstrong International Cultural Foundation, een 
humanitaire organisatie die zowel culturele evenementen 
als archeologische activiteiten in Jeruzalem sponsort.

God deed een buitengewone belofte aan David, koning van Israël. Hij zei dat Hij Davids 

troon voor altijd zou behouden. God de Vader zal koning Davids troon aan Zijn Zoon 

Jezus Christus geven, wanneer Hij terugkeert naar de aarde. Dat is de troon waarvan 

Christus de hele wereld zal regeren en behoud zal bieden aan iedereen op aarde! 

De geschiedenis laat zien dat God Zijn belofte aan David is nagekomen vanaf de tijd 

van zijn zoon Salomo tot op de dag van vandaag, zo’n 3000 jaar later. In zijn boek De 

Verenigde Staten en Groot-Brittannië in de profetieën bewees Herbert W. Armstrong de 

verbluffende waarheid dat een ononderbroken geslacht van monarchen regeerde vanaf 

Davids troon, terwijl deze werd overgeplant van Juda naar Ierland naar Schotland naar 

Engeland en naar de Britse koninklijke familie.

Nu zijn we in de laatste dagen voor de terugkeer van Christus. Ter voorbereiding op 

die ontzagwekkende gebeurtenis heeft God iets wonderbaarlijks gedaan met die troon. 

In dit boek neemt Gerald Flurry u mee door een reeks profetische geschriften die 

laten zien hoe, zelfs nu, terwijl Groot-Brittannië op het punt staat een verschrikkelijke 

holocaust te ondergaan, God nog steeds op een speciale manier de troon van David 

beschermt en bewaart, zodat hij klaar zal zijn als het moment komt dat Christus hem 

opeist. Deze verbazingwekkende waarheid onthult Gods actieve betrokkenheid bij 

Zijn ware Kerk en de naderende glorieuze terugkeer van Jezus Christus!

“ EN ZIE, U ZULT ... EEN ZOON BAREN EN U 
ZULT HEM DE NAAM JEZUS GEVEN. ... EN 
GOD, DE HEER, ZAL HEM DE TROON VAN 
ZIJN VADER DAVID GEVEN.”

—LUCAS 1:31-32

DUTCH—The New Throne of David
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